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   15.1.25-הישיבה התקיימה ב   

:משתתפים

 ראש העיר   - מר איציק רוכברגר 

 מנכ"לית העירייה   -   גב' פרח מלך: 

 חברת מועצה   - גברת לירון בלומנר 

 חברת מועצה   -   שוייצרגב' הדר 

 חברת מועצה   -  עו"ד דניאלה רון יעקובי 

 חברת מועצה    - גב' בת שבע אלקובי 

חבר מועצה ס' ר' העיר ו - מר יעקב קורצקי 

ס' ר' העיר וחבר מועצה   -   עו"ד עידן למדן

חבר מועצה    -   מר מוטי גינדי 

 חברת מועצה   - גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 חבר מועצה   -   אהד בלייר מר 

 חבר מועצה   - דן רוקמר 

 חברת מועצה   -   עו"ד נאוה פרס

 חברת מועצה   -   גברת ענת לין 

 חברת מועצה   -   גב' סיון  דהן 

 חברת מועצה   -   עו"ד גייל שורש 

 חבר מועצה   -   מר גיא קלנר 

 חבר מועצה   -   מר עופר קליך 

 צוות מקצועי

היועץ המשפטי - היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 מבקר העירייה   - מר ניסים בן יקר  

 גזבר העירייה   -  מר אסף אפרים

 מהנדס העיר   -   אדר' שי אללוף
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 . 2025תקציב נדרש כרזרבה לרשות איתנה לשנת   .3

 : 2024תקציב פיתוח לשנת  .4

 עדכוני תב"רים 4.1 

 2025תברים חדשים לשנת    4.2

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   15.1.25  –רמת השרון  – 9מן המניין מספר שלא ישיבה מועצה 

3 

 

 1 פרטי כל

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

 

   2025 שוטף  תקציב .1

 

חברים ערב טוב אני מתכבד לפתוח את ישיבת המליאה שלא מן  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

תקציב    9המניין שמספרה   שזה  2025לאישור  ככל  להחזרת החטופים  שומע שנחתם ההסכם  אני   .

נכון תודה לאל והלוואי שזה יהיה כמה שיותר מהר ונחזיק אצבעות שיחזרו הביתה בשלום. הילדים  

של כולנו. שהסאגה הזאת תיגמר כבר. ברשותכם כמה מילים. לגבי התקציב, ראשית אני רוצה לומר  

תודה.   הדברים  לפרח  בתחילת  העירייה,  לגזבר  אגפים,  מחלקות,  מנהלי  הצוותים,  לכל  תודה 

לעיר.   נביא תקציב טוב  על מנת שסוף סוף  ולילה  יומם  ולילה ממש  יומם  מנכ"לית שישבה באמת 

בשנת   מאשרת  השרון  שרמת  ביותר  הגדול  בכל    25התקציב  כמעט  כסף  הקצנו  תוספות  יש  ובכלל 

סעיף   בכל  בכמעט  הוספנו,  בביטחון  גדול,  הכי  רווחה  גדול.  הכי  הוא  החינוך  תקציב  הפרמטרים. 

הקצנו הרבה כסף. סדר גודל    2024וסעיף נתנו הדגשים במיוחד לאור ואמרתי את זה בתקציב של  

ר  20של   עם  וביטחון  האכיפה  הגברת  נושא  לכל  אבטחה.  ימש"ח  ומצלמות  למצלמות  העיר  שות 

בעקבות   וגם  כמובן  הבטחוני  המצב  רקע  על  במיוחד  והפקחים.  המאבטחים  מצבת  של  הגדלה 

אנחנו פחות או   וככה  ככה אנחנו מרגישים  עלייה לא תחושה, של מקרים של לפחות  התחושה של 

ישיבת   שאחרי  לומר  רוצה  אני  רק  ובזה  רכב.  וגניבות  פריצות  של  בנושא  בעיקר  יודעים  יותר 

פעמים,   כמה  שפנינו  אחרי  המפכ"ל  למשרד  טלפון  הרימה  שלי  העוזרת  תאיר  למחרת  המועצה, 

המועצה   חברי  את  והזמנתי  אגב.  מכתב  לו  שלחתי  לא  גם  לכן  והזמנתי  פגישה  נקבעה  יום  באותו 

ונמשיך   לסיור  נמשיך  כך  ואחר  רוצים  אנחנו  מה  שלנו  הגישה  התפיסה  את  תשמעו  נשב  להשתתף 

הלאה. ברשותכם רק לגבי איך מתנהלת הישיבה. לכל אחד מכם יש אפשרות לדבר עשר דקות על  

שאלה   לשאול  רוצים  אתם  אם  מחליטים  אתם  לשאלות.  ענינו  אנחנו  שאלות  שאלתם  התקציב. 

אל   טובה.  ובצורה  מכובדת  בצורה  זה  את  עושים  שאנחנו  ובלבד  גמור  בסדר  הכל  הערות,  להעיר 

קדימה   יאללה  הזאת.  הישיבה  טובה  בצורה  זה  את  נעביר  שאנחנו  וראוי  בנו.  צופים  שגם  תשכחו 

 לעניין. פרח.  

כמו שאמר ראש העירייה אני אתחיל לדבר מקסימום הוא יעלה את זה. בסדר. אז  גב' פרח מלך:  

שנת   העירייה  כמו שאמר ראש  כוללת    25ככה  שלנו  בעצם הצעת התקציב  ובטיחות.  ביטחון  סימן 

והמשאבים   העירוני  לחזון  ובהתאם  האסטרטגיים  לצרכים  בהתאם  מרכזיים  יחידים  מספר 
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 1מש"ח בתקציב השוטף ובתקציב בלתי רגיל להגברת האכיפה    20הקיימים. בעצם העירייה הקצתה  
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לר בעיר.  על  יוהביטחון  וזאת  והפקחים  המאבטחים  מצבת  להגדלת  אבטחה,  במצלמות  העיר  שות 

רקע המצב הבטחוני. אליה במקרה הפשע. הצורך בחיזוק תחושת הביטחון בקרב התושבים. וכמו  

כן המלחמה בעצם יצרה דינמיקה חדשה שמחייבת אותנו להיערך ולהשקיע במשאבים נוספים. רקע  

והשלכות של המלחמה: מרחב ציבורי. שיבוש השירותים העירוניים במצבי לחימה, יתכנו הפסקות  

ראינו   חוקיים.  בלתי  שוהים  של  במקרים  עלייה  מחדש.  הערכות  מחייבות  תחבורה,  מים,  חשמל, 

והיו   יום  בעיר בעצם המשטרה סגרה אותם לשלושים  חוקיים במספר עסקים  מספר שוהים בלתי 

כאלה שאפילו נסגרו ליותר מזה. והשפעה על תחושת הביטחון. מלחמת חרבות ברזל נתנה תחושה  

התושבים.   בקרב  ובהלה  וודאות  אי  גבוהה  של  הגנה  לרמת  כעירייה  נדרשים  אנחנו  אלו  במצבים 

אחד   אז  ובטיחות.  לביטחון  מוגבר  בתקציב  העירייה  צרכי  העירוניים.  ובמוסדות  הציבורי  במרחב 

מהצרכים הגדולים ביותר זה תגבור המשל"ט  וחיזוק תחושת ביטחון על ידי פיקוח יעיל על פעולות  

בעיר.   והביטחון  החירום  שירות  של  התגובה  ביכולת  משמעותי  ושיפור  חירום.  במצבי  חשודות 

בעלות טכנולוגיה מתקדמת. הצורך כמובן   וטיפול של מצלמות  נדרשים התקנה תחזוקה  משאבים 

זה הגברת מעקב אחרי מוקדים מרכזיים כמו פארקים, בתי ספר, מוסדות עירייה וכבישים על ידי  

קהילתית   פעילות  מוגבר.  בתקציב  העירייה  צרכי  אבטחה.  במצלמות  העיר  ורישות  חיישנים. 

לשמירה על חוסן חברתי. קידום תוכנית התנדבות וקהילה להגברת תחושת הביטחון משאבים שלנו  

זה הדרכה ומימון פעילויות הסברה, וכמובן פניה לתושבים להגדלת מצבת ההתנדבות בעיר. שיהיו  

חלק אינטגרלי ממה שקורה בעיר. הגדלת מספר הפקחים ותגבור סיירת האבטחה והביטחון על ידי  

רוכבי אופנוע. משאבים נדרשים זה שכר, רכישות של כלי רכב ואופנועים מותאמים לפעולות שטח.  

כמובן   רגישים.  ומבנים  מיגון  הוספת  ציבוריים.  ומקלטים  שיפוץ  ומיגון.  מקלטים  מותאם.  וציוד 

ומדדי   יעדים  ובטיחות.  לביטחון  מוגבר  העירייה בתקציב  צרכי  העירוני.  של מערך האכיפה  תגבור 

ניתוח   הפשע  במקרה  ירידה  סקרים.  באמצעות  התושבים  בקרב  הביטחון  תחושת  שיפור  הצלחה. 

תגובה מהירה לאירועים ביטחוניים. זמני הגעה קצרים  נתוני משטרה והשוואתם לתקופות קודמות. 

אדם   כוח  לתקני  נעבור  אנחנו  קודם.  שאמרתי  כמו  המתנדבים  מערך  והגברת  החירום.  צוותי  של 

שבעצם אנחנו צריכים לאשר אותם גם כן. אתם קיבלתם בעצם את התקנים, סך הכל עובדים אלף  

ב  תקנים.  עשרים  ושלוש    23-מאה  שישים  מאה  לאלף  ירדנו  תקנים,  עשרים  מאה  אלף  עם  היינו 

  תקנים. עלינו סליחה. למה? טעיתי?  

   25  24לא. אמרת   מר גיא קלנר:
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 1כן עליתי נכון נכון. אלף מאה עשרים לאלף מאה שישים ושלוש בסדר? אחד אחד שש  גב' פרח מלך:  
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שלוש בסדר? אנחנו צריכים גם מבחינת הגמלאים שלנו שאנחנו כמובן משלמים את שכרם גם כאן 

היה גידול ממאה שמונים ושתיים למאה שמונים ושמונה. סך הכל תקן בתקציב כוח אדם. יש לנו  

בשנה   ואחת  חמישים  מאות  שלוש  אלף  לעומת  קודמת  בשנה  תקנים  ושתיים  מאות  שלוש  אלף 

 הנוכחית. אסף.  

סך כל ההכנסות וסך כל ההוצאות    2025בנוסף נשלח לכם הצעת התקציב של שנת    מר אסף אפרים:

הם יוצאים מאוזנים. סך ההכנסות הם שש מאות ושלוש שמונה מאות ושלוש מש"ח. סך ההוצאות  

וענינו לכם. הועלו   נשלחו שאלות  יהיו שש מאות ושלוש שמונה מאות ושלוש אלף שקל בהתאמה. 

בקשות לגבי הפחתות וכדומה. הסעיפים המדוברים הם סעיפם שהם פנימיים סך הכל שמה שנשלח  

 אלי זה מיליון תשע מאות שלושים אלף ₪ כרגע.  

 לא. שלחנו לפני זה שאמרתם לא התקבל נדון על זה בישיבה. אז    מר אוהד בלייר: 

  על מה לא התקבל? מר אסף אפרים:

 רוצים עכשיו?    מר אוהד בלייר: 

 לא. אחרי זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אין בעיה אבל אמרנו במידה ואתה צריך שאינו מפחיתים. צריך לשאול את מנהלי    מר אסף אפרים:

 המחלקות. זה שאתם אומרים. 

מלך:   פרח  כמו  גב'  התקציב  כל  את  נציג  אנחנו  הכל.  את  מסיימים  אנחנו  דיון.  יהיה  דיון.  יהיה 

 שהכנו אותו ולאחר מכן יהיה זמן לכם אנחנו נשיב על שאלות ואז זה יעלה להצבעה.  

סך כל התקציב הוא שש מאות ושלוש מיליון שמונה מאות ושלוש אלף שקל ₪.   מר אסף אפרים:

 כרגע נעבור או הסתייגויות או תב"רים שביקשתם לעלות אותם.  

 מה זה ביקשנו?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

לא. זה לא חלק. אתם ביקשתם לעלות אותם. לא מחויב להכניס תב"רים לתקציב.   מר אסף אפרים:

 אני אומר אפשר לעבור.  

  מה הדיון היום?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אתם רוצים להצביע על התקציב או לדבר.  מר אסף אפרים:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  בצדק.  ראש  אוהד  העיר  שנייה.  זה.  לא  אתה  הכבוד  כל  עם  זה.  מה 

אמרתם לו תבוא לדיון בישיבה נקיים דיון על זה תודה רבה ענית. עכשיו תמשיכו הלאה ונקיים את  

  זה אבל עכשיו מדברים על התקציב הרגיל. תודה. כן למה לא ענו לו?
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 1 שלחנו את התשובות.  גב' פרח מלך: 
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 תשובות לשאלות. לבקשות של התקציב.    מר אוהד בלייר: 

 לבקשות אמרנו שנביא את זה לכאן זה כן. גב' פרח מלך: 

 אין בעיה. בסדר גמור.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה אתה צודק. גב' פרח מלך: 

 תעלו את זה אין בעיה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יעקבי:   רון  דניאלה  את  עו"ד  ראיתי  לא  אחד,  אותם.  ראיתי  שלא  דברים  כמה  היו  הטכני  בפן 

 ההערות של ועדת  

 סליחה רגע. אנחנו נכנסים עכשיו  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שנייה תסדר לנו איך מהלך הדיון.  עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אתם  ראש  איתי?  אתם  רגע.  שנייה  התקציב.  את  קיבלתם  אנחנו 

קיבלתם את התקציב. הערתם את ההערות שלכם. עכשיו מבחינתנו תעירו את ההערות. תתייחסו  

 לתקציב. כל אחד יתייחס ניתן עשר דקות. לא אומר לכם מה לשאול.  

יש לי שאלה טכנית. אני רק רוצה לדעת האם היו הערות של ועדת הכספים  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

לתקציב כי קרו שמגישים תקציב צריך את ההערות של ועדת הכספים וצריכה להיות חוות דעת של  

 הגזבר לגבי התקציב. בפן הטכני לא ראיתי את הדברים האלה.  

לא. נשלח אליכם בשלושים ואחד לדצמבר זוכרים? את המסמך המלווה שלי, זה    מר אסף אפרים:

היה הכל כאילו שהתקציב עומד שנוכל לעמוד בתקציב של שש מאות ושלוש שמונה מאות ושלוש.  

או קי. מה פרוטוקול ועדת הכספים הגיע אלי רק יום חמישי. לא הספקתי לעבור עליו. יש לעשות  

תיקונים. ועדת הכספים. אין בעיה אני קודם כל רוצה לתקן את מה לא. אבל השאלות בזמנו קבעה  

 ועדת הכספים שלחה שאלות לגבי זה וענינו עליהם. זה בסדר. 

יעקבי:   רון  דניאלה  להגיע  עו"ד  בעצם  צריך  שהתקציב  זה  על  מדברת  אני  זה  על  מדברת  לא  אני 

 בצירוף הערות של ועדת הכספים. אנחנו צריכים לדעת מה הם ההערות. א  

 ההערות היו במסגרת השאלות. שענינו  מר אהד בלייר: 

 ענינו שאלה, שאלה.  גב' פרח מלך: 

גייל שורש:    זה אחד.  עו"ד  ועדת הכספים. פרוטוקול לכל חברי המועצה  ישיבה אחת של מליאת 

 שתיים הצעה מדברת דברי הסבר לתקציב.  

 כן. מסמך.   מר אסף אפרים:
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 1לא. יש מסמך אחר שתואר בפקודה שבו אתה צריך לאשר איקס דברים. לתקציב  עו"ד גייל שורש:   
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בהכנסות   בהתחשב  ביצוע.  בר  מאוזן  התקציב  לפי  הגזבר  של  דעת  חוות  מצורפת  להיות  צריכה 

 הכלולות ושנים שקדמו. מאתיים וארבע לפקודה. א  

 רשמנו במכתב הנלווה    מר אסף אפרים:

 יש מכתב נלווה שלו.  גב' פרח מלך: 

 לא. עם כל הכבוד.  עו"ד גייל שורש:  

מאתיים ושש א'. לא תאושר הצעה של תקציב בעירייה איתנה אלא אם כן  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

בהכנסות   בהתחשב  ביצוע  בר  המאוזן  המוצע  התקציב  לפי  הגזבר  של  דעתו  חוות  להצעה  צורפה 

 הכלולות בו ובהכנסות העירייה בשנים שקדמו לאותה שנת כספים.  

  הגשת?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הגשתי מכתב שאנחנו עומדים בסעיף שבא ואומר.   מר אסף אפרים:

 הגשת תודה רבה הלאה. חברים מי שרוצה להתייחס בבקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אפרים: אסף  שהגשנו.    מר  שבטבלה  כרגע  ההכנסות  ואומר  בא  אני  זה  בגלל  עומדים  אנחנו  אם 

ההכנסות הם שש מאות ושלוש שמונה מאות ושלוש. סך ההוצאות שש מאות ושלוש שמונה מאות  

 ושלוש. אנחנו מאוזנים.  

 תודה רבה. קרן. בקשה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

קודם כל ערב טוב. אני ברשותך ראש העיר קוראת הכנתי כמה מילים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

ערב מרגש וגם מתוח אני חייבת להגיד כי לצד השמחה גם יהיה גם קושי מאוד גדול. בשורות שכל  

כך חיכינו להם לראות את החטופות והחטופים בבית אבל זה קשה זה משמח ביחד. לפני שנכלול  

את סעיפי התקציב ונביע את עמדתנו באופן ממוקד ופרטני פשוט חברי סיעת באה בטוב להתייחס  

יישמו את מדיניות ראש העיר הם   לצוותים המקצועיים שכמובן  תודה  על.  לתקציב מנקודת מבט 

שגדל   התקציב  שהיקף  תקווה  עוררה  בהחלט  לנו  שהוגשה  התקציב  ובמסגרת  קשה  עבודה  עושים 

התקציב   בסעיפי  שההתעמקות  אלא  עירונית.  עולם  תפיסת  חזון,  אג'נדה,  כוללת  תוכנית  משקף 

בישרה את ההיפך הגמור. לא מצאנו  אסטרטגיה ניהולית לתפיסה כוללת של מידע על תכלול ובנייה  

מלחמות   ומשקפת  שרירותית  והקצר  המיידי  לטווח  ההתייחסות  גם  וארוך.  בינוני  של  לטווחים 

תוכניות   נטולות  החלטות  השונים  בתחומים  עיניה.  לנגד  התושבים  צרכי  את  רואה  ולא  נקודתיות 

והסברים אפס בשורות לתושב. אין אסטרטגיה חינוכית, אין אסטרטגיה לשימוש במבנה ציבור. אין  

ואין   לצעירים  עירונית  תפיסה  ואין  לנוער.  עירונית  תפיסה  אין  השלישי.  לגיל  עירונית  אסטרטגיה 
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שיביאו   שקווינו  רובעיות  ומורשה.  הדר  העיר  של  והעמוסים  הגדולים  לרובעים  עירונית   1תפיסה 
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הגורם   הוצג  לא  זמנים,  לוחות  לא  תוכנית,  ראינו  לא  רובע  מנהלי  מתקצוב  חוץ  שירותית  בשורה 

המתכלל, המוביל אין תשובות. מנהל חינוך חוץ ממשכורות ותקנים איפה הרחבת השירות לתושב?  

לילדים? להורים? לצוותים? מדוע נדרש מנהל שכמות הילדים בירידה? מבני ציבור. מה השיקולים  

אלו חלופות נשקלו? היכן   לקחת מרכז קהילתי שמשרת את תושבי מורשה ולהפוך אותו לבית ספר?

יקבלו תושבי השכונה הגדולה שירותים קהילתיים? הסבת מבנה יצחק שדה של אגף החינוך לבית  

לנו? שנדרשת  עירונית  חטיבה  עוד  לא  למה  מהעיר,  בהכרח  לא  שתלמידיו  חדש  נשקל   ספר  האם 

העומס התחבורתי? מדובר בתלמידים רבים שיגיעו מחוץ לרמת השרון. מה עבודת המטה שנעשתה?  

כאמור החלטות שרירותיות   בית קובי שעומד שנים. מדוע לא יהפוך למרכז קהילתי ושבט צופים?

עם אפס מבט שרואה את כלל המשאבים והצרכים. ביטחון, ראש העי הבטחת מהפך מהפך כזה לא  

עומדים   והצוותים  שהילדים  ארוכים  חודשים  אחרי  ..טילים  הספר  בתי  מיגון  בתקציב.  משתקף 

חשופים בסכנת חיים. לא משתקף בתקציב. לעומת זאת בזבוז תקציבי על מצלמות שיכולות לתת  

מזמן רמת השרון הייתה צריכה להיות    2024קנסות אבל לא יכולות לספק ביטחון. שוב אין תוכנית.  

עיר חכמה. והתקציב הזה היא ממשיכה להיות עיר ..ובזבזנית. בשורות בתמיכה החינוכית הצוותים  

מהאוכלוסייה   התעלמות  ואימא.  אבא  אין  תקצוב.  אין  מיוחדים.  צרכים  לה.  אין  שלנו  הקורסים 

שזקוקה לנו יותר מכל. תנועות הנוער .הבטחות, הבטחות וראש העיר אתה חוסך על הנוער שהוא  

ל מותאמים  קהילתיים  מרכזים  שלנו.  העתיד  שלנו.  ביותר  החשוב  עיר    2024המשאב  בכל  כמו 

מהם   שלקחת  התקציב  את  למגוונים  להחזיר  הבטחה  מפר  אתה  העיר  ראש  עצמה.  את  שמכבדת 

ואנחנו רק יכולים לחלום על מרכז כמו נינא בהרצלייה. רק לפני חצי שנה יצאת ראש העיר מוצדק  

על בזבוז מבחינת יתר של העירייה הקודמת, הפלא ופלא לא רק שאינך מתקן אלא שאתה מגדיל את  

כמות התקנים ללא הסבר מניח את הדעת. זה לא תקציב חברים. זה אוסף של מספרים. כסף יש.  

דורשים   העיר  ראש  אנחנו  פחות.  וצרכיו,  בציבור  השקעה  יש.  בשפע  שכר  אין.  ושינויים  פעילויות 

תב"ר   רגיל  בלתי  תקציב  פתיחת  הוצאות.  אז  ורק  תוכנית  תוכנית,  כל  קודם  העיר  תושבי  למען 

לקידום עסקים מקומיים במורשה, פתיחת תב"ר לניקוי ותכנון מרכז קהילתי ברובע הדר. שעובר  

של תושבים תוספת  עם  בינוי מהותי  פעילויות קהילתיות. תרבות    שינוי  חוגים,  של  למענים  וזקוק 

אפשרי  הפעלת תקציב תנועות הנוער כפי שמשקיעות הערים השכנות שלנו והקצאת תקציב    ותוכן.  

ייעודים במחלקת   בפארק. תקצוב סעיפים  בתב"ר בטיפול במבנה עד שיתקבל היתר למבנה הקבע 

החינוך המיוחד והתרבות ופעילות עבור אוכלוסיית צרכים מיוחדים. עצירת ה...בילדי העיר וקיצוץ  
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 1בתמיכות בעמותות חיצוניות במקום באגודת הספורט. החזרת התקצוב למגוונים למען הציבור על  
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ידי פתיחת תב"ר לשיפוץ המרכזים הקהילתיים עבור גיל שלישי, נוער ההורים והצעירים ואלי כהן  

תושבים   תקועה  העיר  העיר.  ראש  קובי.  לבית  תב"ר  ופתיחת  וברסקו.  גולן  ברובע  הבנייה  מורשה 

כעוסים הבטחות בלי כיסתה חייב לשנות דיסקט. אנחנו מוכנים לעזור לך להסתכל קדימה להסתכל  

 על טובת התושבים.  

 תודה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

נציגת ההורים ביקשה זכות דיבור מתי  תודה רק משהו קטן. יושבת פה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 שאפשר יהיה אז אם אפשר יהיה ראש העיר.  

מי רוצה עוד להתייחס? התחלנו רגע. בסדר. הוא ביקש לזה. גם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר 

 לך אני אתן ודאי.  

 רגע. אוהד אם אפשר שנעשה את הסבב התייחסויות ונצלול.  עו"ד גייל שורש:  

לא. התחלנו דנים בתקציב. התחלנו לדון. תתייחסי אני לא בא.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 לא בעיה שתתייחסי.  

אנשים שמעלים דיון על תקציב זה אנחנו צוללים לפרטים צריכים להצביע על כל    עו"ד גייל שורש:   

 סעיף שעולה בהסתייגות.  

  אם תבקשי את זה מה ביקשת?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 העלנו הסתייגויות על סעיפים ספציפיים. עו"ד גייל שורש:  

 כשנגיע להצבעה נחליט אם אנחנו מצביעים או שעושים הצבעה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 טוב.  עו"ד גייל שורש:  

מותר לך לעלות ומותר לי לעלות הצעה נגדית. הכל בסדר. אנחנו  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 דנים בתקציב תדברו. אתם בוחרים על מה לדבר.  

  אתה רוצה לתת לראשי הסיעות להגיד כמה מילים?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר  איציק  העיר:    -מר  על  ראש  רוצה  שהוא  וידבר מה  דקות  עשר  לו  יש  ייקח  כל אחד  לא. 

 הסעיפים, על כללים. מה אתם רוצים בקשה. אגב קרן לך יש עוד חמש דקות. בקשה אוהד.  

בכספים דיברנו על.... יש מספר סעיפים שאני רוצה להתמקד בהם ובהם אני גם    מר אוהד בלייר: 

 מבקש לעשות שינויים ואם צריך נבקש להצביע עליהם בצורה נפרדת. הסעיף הראשון. 

 הפרדה על סעיפים בנפרד מהתקציב הכללי.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא הבנתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1  אנחנו אמורים להצביע על סעיפים מסוימים?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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תבקשו הצעה ונתייחס לזה. אנחנו לא מצביעים עכשיו. מצביעים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 בסוף.  

נוער כמו שהיה כבר שנים רבות. עומד היום על תמיכה    מר אוהד בלייר:  תקציב תמיכה בתנועות 

של תנועות נוער של חצי מיליון זה באופן יחסי לכמות הנוער נמוך בהרבה מכל הערים סביבנו. אני  

להשקעה   אותנו  מקרב  רק  זה  שקלים.  למיליון  מיליון  מחצי  יעלה  התקציב  את  שנעלה  רוצה 

 שמשקיעים בתנועות הנוער במקומות אחרים זה יגדיל  

סליחה רגע. זה בהתייחס אליך. דנו בזה היום וביקשתי להכניס  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 את זה ולכן ההתייחסות. תטפלו בזה בקשה.  

 רק אגיד את הסכום שביקשנו מחצי מיליון למיליון.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אני רוצה שנעלה את הסכום מחצי מיליון למיליון. זה ישים אותנו במקום שהוא    מר אוהד בלייר: 

מתקרב למה שערים סביבנו משקיעות בתנועות נוער פר ילד. וזה רק יגדיל את כמות הילדים. עדיין  

עובר   לפני שאני  יש עדכון  ישים אותנו בראש הרשימה אבל בהחלט משהו שנדרש. אשמח אם  לא 

 לסעיף הבא.  

 ההכנסות. יהיה תיכף. בסדר.   מר אסף אפרים:

אני רק אגיד ביקשה פרח ויש לנו את הסעיפים שבהם ניתן לקחת אם  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 תרצו. אתם משאירים את זה לכם.  

 תשאירו לנו. תמשיך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

היה תקציב של    מר אוהד בלייר:  הוא סעיף של מגוונים. מגוונים בשנה הקודמת    7הסעיף הנוסף 

של   בתקציב  בשנה  שקלים  מיליון  שש  נקודה  שבע  זה.  לפני  התקציב  אישור  לפני  עקב    24נקודה 

וקיצצנו   לקיצוץ  נדרשנו  בו  שהיה  למה  שהתקציב    4התקציב  והובטח  בתקציב  מהתקציב.  מש"ח 

מיליון במקום שבע נקודה שש. עליה    7מש"ח יוחזרו. בינתיים בתקציב מה שנמצא זה    4יחזור וגם  

זה אומר שכספים שאפשר להחזיר לקהילה לפעילות קהילתית. כל דבר כזה שבעה מיליון. שהועמסו  

שקשורות   הוצאות  על  מדובר  שבתוכנית  הוצאות  שהם  וניקיון  שמירה  של  הוצאות  מגוונים  על 

 אני חוזר.  לתוכנית 

 תמשיך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

של    מר אוהד בלייר:  ארבעה    24בתקציב  לכמעט  מיליון  שש  נקודה  משבע  ירדנו  היינו  כאמור 

כדי   יותר  לא  אם  מיליון  שש  נקודה  לשבע  לפחות  יחזור  שהתקציב  במקום  בתקציב  היום  מיליון. 
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למען הקהילה תקציב   שפועלים  בגופים אחרים  שנעשה  כמו  לקהילה  פעילויות  עוד  להחזיר   1שנוכל 
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 נשאר על שבע מיליון לא חזר על מה שהיה לפני זה. בטח שלא גדל. ונוספת של  

 אני מקשיבה לכם. גב' פרח מלך: 

 אני מדבר אליכם. זה    מר אוהד בלייר: 

 אבל אני מקשיבה לך.  גב' פרח מלך: 

 כן. אבל אתם מדברים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אנחנו לא מדברים. אנחנו מדברים על זה אני רושם את מה שאתה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אומר תאמין לי לא מזלזלים. אני רוצה. שנייה רגע אחד.  

אחד    מר אוהד בלייר:  של  בגירעון  אושר  מגוונים  של  התקציב  וניקיון.  שמירה  של  עלויות  נוספו 

ניצנים   ניצנים.  בדיוק העלות הגירעונית של שמירה ואבטחה בתקציב של  זה  נקודה שלוש מיליון. 

אני מזכיר האחריות היא של העירייה .העירייה הטילה או ביקשה להטיל את זה על מגוונים בתור  

גירעונית   להיות  יכולה  לא  היא  אבל  תזה  א  תעשה  מגוונים  בשמחה  המבצעת  הזרוע  מבצע.  קבלן 

 בסיפור הזה.  

 המילה מגוונים מגלמת בתוכה גיל שלישי. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

קרן בבקשה את לא יכולה לעשות את זה. הוא מדבר אנחנו מה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 למה? דיברת זהו.  

 יש לי עוד חמש דקות אמרתי לך. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 תיקחי חמש דקות. מה את לוקחת ממנו?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אני אתן לך עוד חמש.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אין בעיה אני רושמת.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אני חוזר תקציב ירד משבע נקודה שש נשאר על שבע. לא חזר להיות שבע. נוספה    מר אוהד בלייר: 

מש"ח שמירה ואחזקה של אחריות של העירייה לא אחריות של מגוונים אבל    1.3עלות נוספת של  

מש"ח לא קיבלו מענה לא  הוחזרו למגוונים. פה אנחנו    4היא גורמת לגירעון בתקציב של מגוונים ו 

מיליון לקרנות של מגוונים. בטח    4צריכים לראות איך אנחנו מגדילים את התקציב ומחזירים את  

לצרכים המיוחדים אנחנו   זה  נוספים  לחזור. שני סעיפים  והניקיון צריכים  ובטח את השמירה של 

רוצים להוסיף מאתיים חמישים אלף בתקציב החינוך לפעילויות של צרכים מיוחדים. חינוך מיוחד.  
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צרכים  ברובם  או  מיוחדים  לצרכים  שמיועדים  לאירועים  בתרבות  אלף  חמישים  מאות   1וארבע 
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 מיוחדים כדי שיהיה שילוב עם אוכלוסיות אחרות.  

בלומנר לירון  וקרן    :גב'  אני  קרן.  עדכנתי את  גם  כמובן  תיק התרבות  כמחזיקת  להגיד  יכולה  אני 

התרבות.   במחלקת  לעשות  מתכוונים  שאנחנו  האירועים  רוב  של  ובוודאי  בוודאי  זה  על  כתבנו 

אמורים לקלוט את  האוכלוסיות האלה. הן לא יוצאות דופן. ברור שיהיו אירועים שהם לא יוכלו  

 לכלול.  

גשה  נ לקחת ולאחד סעיפים. לא בתור סעיף זה יהיה חלק מאיזה שהוא פינה של ה  מר אוהד בלייר: 

 אלא ממש לקחת ולאחד סעיף בחינוך.  

 מדברים ביחד ואין אפשרות לשמוע   

צרכים מיוחדים זה לא רק הילדים. זה גם מבוגרים יש פה גם. מדובר על שצריכה    מר אוהד בלייר: 

 פה מבנים ומוסדות וצריכים בעשייה הקהילתית.   בנותמענה ורוצים ל

 יש גם חלק בלתי נפרד ברווחה ובחינוך.   :גב' לירון בלומנר

אלף    מר אוהד בלייר:  נפרדים. מאתיים חמישים  סעיפים  לשני  אני מבקש להפריד  זה  יש את  אם 

 פעילויות חינוך בסעיף החינוך ועוד ארבע מאות חמישים אלף בפעילויות התרבות.  

חברים עם כל הכבוד אני שומע את ההערות, שומע את ההערות.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

ואם לא לא    Yונהיה    Xאנחנו בהנחה שאנחנו נאשר את ההגדלה  אנחנו נראה בסעיף כי הסעיף היה  

 קיבלנו.  

 אתם תראו בסוף?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 בוודאי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   אחרי זה תב"רים.  מר אוהד בלייר: 

 תב"רים זה משהו אחר. בקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

עוד דבר אחד שאני רוצה להגיד נושא על הרובעיות. צץ אחד הקדנציה זה עלה אני    מר אוהד בלייר: 

  חושב שבאופן כללי הרעיון הוא רעיון טוב אלא שאנחנו מתחילים ללכת בדרך קצת  

ראיתי שאתם תומכים ברובע אחד ובאופן פומבי וווטסאפ. ועניינים אז זה סתירה.    מר גיא קלנר:

או זה בארבע לא כל כך הבנתי. לא צריך להגיב. הערה פשוטה. או שכופרים במנגנון או שמקדמים  

 מועמדים למנגנון.  

  מדברים ביחד מכל מיני כיוונים 



   15.1.25  –רמת השרון  – 9מן המניין מספר שלא ישיבה מועצה 

13 

 

קלנר: גיא  של    מר  הזה  המבנה  כל  אומרים  כאילו  אחד  מצד  אומר  מועמד  אני  מי  מה  שני   1..מצד 
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 למנהל רובע. בסדר גמור.  

  מדברים ביחד מכל הכיוונים 

 אם באים אומרים זה לא בשל זה לא בשל.  מר גיא קלנר:

 רוצים תוכנית ליישם.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

מנהלי הרובעים. צריכה לקבל...מהרובע זה לא רק אחראי תפעול של הרובע אלא    מר אוהד בלייר: 

 זה גם החלק הקהילתי שמתעסק עם זה.  

 התמלול נרשם תוך כדי רעשים 

   אני אמרתי בואו נקבע את המודלים.  מר אוהד בלייר: 

 חבר'ה תנו לנו לדבר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 בקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

תאמנו    מר אוהד בלייר:  אפילו  רצינו  בירושלים.  שקיימות  הרובעיות  של  המודלים  את  ניקח  בוא 

החלק   על  גם  מדובר  זה  שם  בירושלים.  רובע  נאות  של  המודל  את   לראות  ואלי  פרח  עם  סיור 

המנהלתי וגם על החלק הקהילתי. ועוד הרבה רובעים קטנים שזה נותן לזה ..גדול אבל תמיד צריך  

להסתכל על איזה שהיא נקודה שיהיה שאיפה שיהיה מטרה טובה לגזור כלפי מטה. אני רק אומר  

הולך   רובע, אתה  על  גם משמעות חוקית. ברגע שאתה מכריז  יש לזה  ביניים של הרובעים  בהערת 

לבחירות ברובע לבד הרובע. זה משמעות של רובע. ..הגדולה. ופה אנחנו מתחילים בקטן והחלקים  

רוצים   אנחנו  אליה  למעלה.  של  הכוללת  הראייה  בלי  התקציב  על  מעמיסים  שרק  בלבד  הטכניים 

מתנ"ס   סביב  לארגן  הרובע  של  הקהילתי  החלק  הקהילתי.  לחלק  מתחבר  הטכני  החלק  לשאוף. 

וסביב הנהלות ציבוריות ולגרום לפעילות פעילות קהילתית ובנוסף לזה גם רובע תפעולי שלשפר את  

כל הנושא של מה שקורה ברובע. לא ראינו את זה. אמרנו אמרתם שזה יוצג וכאן אנחנו רק רואים  

את החלקים שצריך לשלם את זה. ופה אני רק אומר הרעיון הוא רעיון טוב. אני אשמח להצביע עליו  

 ולשמוע את כל הרעיון זה הכל. 

אני רק רוצה להגיד בהקשר הזה אני כן אחזור ואגיד שאומרים מגוונים  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

היא   זה  של  והמשמעות  זה.  של  למשמעויות  מיד  זה  את  לוקח  בציבור  אחד  שכל  בטוחה  לא  אני 

מתכנס   הזה  הדבר  כל  חוגים.  ילדים,  נוער,  שלישי,  גיל  קהילה,  הקהילה.  של  הרבדים  כל  באמת 

למרכז קהילתי. ספורט. הדבר השני שאני רוצה להגיד המנהלות הרובעיות כדי לדייק את מה שגיא  
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 1אמר, אנחנו בעד. מאוד בעד. אותו מנהל רובע שהזכרת כי הוא נהדר. אורן אלי שעושה בנווה רסקו  
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 עבודה פנומנלית והם גם מחוברים לקהילה. אני רק אומרת הדבר הזה לא יכול ..זה לא רק ...

 מדברים ומפריעים 

מה הבעיה להגיד שמישהו עושה עבודה מצוינת? גם ניסים עושה עבודה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 מצוינת.  

לכתוב תשלחו מכתבים אני לא בטוחה שחברת מועצה שיש מכרז על זה  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

 את יכולה לכתוב. תבדקי.  

 אני לא רואה שום בעיה. לא תבדקי את.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אני חושב כמוך. אבל בסדר אני לא מגדיל לאף אחד לדבר.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נראה לי שזה הכי פחות בעייתי.  מר  דן רוק: 

..זה בהקשר של זה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:    כן. בדיוק. אז אני אומרת לא צריך...כרגע זה רק 

 איציק יש לנו לגבי תב"רים.  

 התב"רים בתב"רים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מקסימוב:    ברנדס  קרן  עליהם  גב'  נצביע  עליהם.  שנצביע  סעיפים  שם  שאוהד  הדברים  ארבעת 

 בנפרד. ואנחנו מבקשים אני רק אומרת לפרוטוקול אנחנו מבקשים להצביע בנפרד.  

אני אפתח אני אצטרף לדברים של קרן ושל ראש העירייה לגבי התקווה להשלמת  עו"ד גייל שורש:   

היה תקציב שהגיע בנסיבות    24העסקה ולהביא את כולם במהירה. אני אזכיר את זה שבעצם בשנת  

מיוחדות הוא הגיע באמצע השנה. אנחנו  הגענו ברבעון הראשון. המנכ"לית הייתה חדשה. היה פה  

אחריות   של  עשייה  מבחינתנו  והיה  משמעותיים  כשלים  איזה  בו  היו  לא  וגם  מורכב.  מאוד  אירוע 

כחלק   שצברתי  הידע  גם  שונים.  טיפה  הם  הדברים  השנה  העיר.  את  ולקדם  התקציב  את  לאשר 

מהעבודה של ועדת הביקורת וגם הזמן שאפשר לנו ללמוד יותר דברים בעצם נתן אפשרות לעשות  

כלי   זה  יותר מעמיקה. לשיטתי כמי שעשתה תקציבים במגזר הציבורי הרבה שנים תקציב  עבודה 

לביצוע מדיניות. זה עלה פה בצורה מאוד ברורה. הנושא של מדיניות. גם פרח הציגה את מדיניות  

ביקשתי   אני  ויעדים.  עבודה  בחינות  נגזרות  המדיניות  מתוך  אבל  ביטחון.  בנושא  ומדיניות  חזון 

לראות את תוכניות העבודה כדי להבין לא רק כמה כסף ניצל כל שורה אלא בעצם מה עושים עם  

הכסף הזה? והשנה זה פחות עבד. בנוסף דרשנו חברי לוועדת הכספים, אוהד, וסיוון דרשנו לראות  

איך   חינוך,  למוסדות  ציבור,  למבנה  הציבור  צרכי  את  מתכללים  איך  אינטגרטיביות.  תוכניות 

מתכללים אותם אדוני במסגרת השטחים החומים שיש בעיר והמשאבים. גם זה לא קרה. יחד עם  
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 לנו בסבלנות ובכתב. ולנהל פה תהליך טוב יותר מהתקציב הקודם ואני בטוחה שבשנה הבאה אנחנו  

וחשוב   גם השנה  בזה  לא הצטיינו  כי  בנושא  הוראות החוק  כל  על  כולל הקפדה  יותר.  עוד   נשתפר 

 הגיע דו"ח מאושר של משרד   24להמשיך עם הדבר הזה. כמה הערות כלליות לתקציב. תראו תקציב  

 ₪ אז צריך לזכור את זה.    400000בעודף של    24העיר סיימה את תקציב  סליחה זה מפריע  הפנים.  

של   סליחה  של  23התקציב  התקציב  מיליון    24.  ושישה  חמישים  מאות  בחמש  לאחרונה   עודכן 

 שקלים. זה בעצם עשרה מש"ח יותר מהתקציב המקורי. מדוע זה קרה? כי השנה היו עליות בריבית  

זה חשוב? מפני שתקציב   למה   עומד על שש    25ונהנינו מתוספת של כעשרה מש"ח לתקציב העיר. 

 מאות ושלושה מש"ח, לכאורה זה עליה של שבעה אחוז. אבל אם אנחנו מנכים מהתקציב את עליית  

כמעט   בתוספת  מדובר  המע"מ  עליית  ואת  אחוז.  וחצי  שלושה  של  זה.  המדד  את  לזכור   ....וצריך 

קטנה   ירידה  הפעילות חלה  ודווקא בתקציב  היה בתקציב שכר  הגידול  עיקר  עצמו   בתוך התקציב 

ירידה. עברנו חמישים וחמישה אחוז של תקציב פעילות לחמישים וארבעה אחוז    אמנם אבל חלה 

אנחנו   מענה.  פחות  ולתת  התושבים  לרווחת  פעולות  פחות  לעשות  שנוכל  היא  זה  של   והמשמעות 

 משלמים יותר כסף לעובדי העירייה ומצליחים לממן פחות פעולות לרווחת התושבים. צריך להזכיר  

 עוד דבר כנגד העירייה עומדת תביעה של מאה עשרים ואחד מש"ח. כעשרים אחוז מתקציב העיר.  

 יש פה סיכון לא מבוטל. ננסה לצד ההכנסות אני בטוחה שכל תושבי העיר שמו כמוני את יעדנו על  

 ביג. היינו בטוחים שיגיע משם תגיע הכנסה משמעותית שתאפשר לכולנו את שיפור רמת השירותים.  

הטוב   שבמקרה  מש"ח  ושלושה  עשרים  הוא  מביג  הקרובה  בשנה  הצפויה  ההכנסה  המצב.  לא   זה 

מדוע? הקיים.  המצב  את  לשמר  שמייצרת   יסייעו  למסחר  לארנונה  השטחים  של  הגידול  קצב   כי 

מייצרת   שבעצם  למגורים  ארנונה  בשטחי  בעלייה  הגידול  את  תואם  לא  הוא  לעירייה,   רווחים 

 הפסדים לעירייה. לכן אנחנו לא מצליחים להתקדם לא מצליחים לייצר איזון תקציבי. אני גם מאוד  

 אני העלנו את זה בוועדת הכספים. אני ציינתי שאני חושבת    25מוטרדת מהערכת ההכנסות לשנת  

המצב   מידתי.  לא  סיכון  לוקחים  שאנחנו  להיות  יכול  ברורה.  לא  היא  ההכנסות  של  הסמך   שרמת 

כל ההכנסות מהמדינה   לא בטוח שנקבל את  צפוי להיכנס למיתון.  לא טוב. אנחנו המשק   במדינה 

העיריה   עובדי  לכולם.  אזכיר  אני  לקצץ.  נאלצות  מקומיות  ורשויות  בנינו  לעליהם  רוצים   שאנחנו 

יום הבראה. אנחנו נמצאים במשק במשבר. לכן צריך להיות מאוד זהירים    קוצץ שכרם. ירד להם 

נגזר התקציב שאנחנו יכול לשמש להוצאות. לסיום העניין    בהערכת ההכנסות. כי בעצם מהכנסות 

מאגרות   ההכנסות  סעיף  זה  אחד,  במיוחד.  אותי  שמטרידים  דברים  שני  פה  שיש  אגיד  אני   הזה 
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 1שילוט. על אף ההסבר שאגרות השילוט יכפילו את עצמן בגלל ביג אני לא בטוחה בזה. וצריך לשים  
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לב יש איזה סכום לא מבוטל. הדבר  האחרון זה יעד להכנסות מדו"חות חניה שעומד על שבעה וחצי  

מש"ח. ומצד אחד בעיני יעד לא ראוי כי לא שמו לתושבים חלופות. היו פה הצעות לשתלים, ולא  

לא   גם  והוא  ראוי  לא  יעד  לי  נראה  וזה  במצוקת החניה  יש  ולכן  מימשנו את החלופות.  לא  אנחנו 

לכן   בעיר רק חמישה מיליון שקלים  לגבות  כי בשנה הראשונה לתוכנית המצלמות הצלחנו  ריאלי. 

עוד פעם. בצד ההוצאות כפי שאמרתי   עליו  הוא לא ראוי ולא ריאלי ואני ממליצה בחום להסתכל 

חצי מההוצאות זה הוצאות שכר. התבקשנו לאשר שינוי תקציב לשינוי ארגוני רחב שלא הוצג לנו.  

למרות שדרשנו בישיבה שבה אדוני העביר את ההחלטה להקים מנהלות. אנחנו דרשנו ואתה אמרת,  

לפני   הבטחת  לפני.  הבטחת  בפסח,  הבטחת  הפרוטוקול  את  הבאתי  זה.  את  לנו  להציג  הבטחת 

המכרזים. זה לא קרה. מדובר פה בשינוי ארגוני. אגף התפעול, אגף הביטחון ואגף הפיקוח להקמת  

וזה נתח של שבעים מיליון שקלים. זה למעלה מעשרה אחוז מתקציב  מנהלות רובע בתוך הדבר הזה  

 למעשה אני לא יודעת מה איתכם לא יכולה להצביע עליו. כי אין.  העיר. 

 על מה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 על השינוי הארגוני. אם מחשבים את סך הפעולות את סך סעיפי התקציב.  עו"ד גייל שורש:  

 לא הוספנו כלום. הוספנו חמישה מוסיפים חמישה אנשים שמסתכם הכל בשבע מאות  גב' פרח מלך: 

 אלף. 

 אני לא דיברתי על.  עו"ד גייל שורש:  

 העברנו מפה לפה. אין שום שינוי.  גב' פרח מלך: 

 אני אקריא להם את הזה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תפעול וביטחון ופיקוח. סך התקציב.  עו"ד גייל שורש:  

 אבל זה קיים. גב' פרח מלך: 

 נכון. אבל עשו פה שינוי. יש לו השפעה מאוד גדולה על הדבר הזה.  עו"ד גייל שורש:  

 ממש לא.  גב' פרח מלך: 

  איזה השפעה? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 להעביר ממחלקה אחת למחלקה אחרת זה ממש לא שינוי.  גב' פרח מלך: 

 אני מציעה. עו"ד גייל שורש:  

 את צודקת. את צודקת. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1אני גם מצטטת את אדוני שאמר באותה ישיבה דבר מהווה חריגה ממנהל תקין.  עו"ד גייל שורש:   
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שיש   מבינה  ואני  התוכנית  את  לנו  שתציגו  ביקשנו  אנחנו  המועצה.  בחברי  מזלזל  הוא  לזה  מעבר 

אנחנו   אני מבקשת  לכן  לפני.  פה  שנאמרו  לדברים  ואני מתחברת  לנו  הוצגה  לא  רק שהיא  תוכנית 

 נראה את זה בהסתייגויות. נדבר על זה סעיף, סעיף ואנחנו ככה עברנו על כל הסעיפים. 

 את לא יכולה לדבר סעיף, סעיף. את מדברת עכשיו על הסעיפים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אין  בעיה. עו"ד גייל שורש:  

 אין. נתתי לכם אמרתי לכם אתם בוחרים על מה לדבר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אדוני אתה לא עושה לנו טובה. יש כללים להתנהלות.  עו"ד גייל שורש:  

 זה בדיוק הכללים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא. יש על כל סעיף שיש הסתייגות.  עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  נדבר  ראש  תיכף  הצבעה  על  ההצבעה.  על  לא  לדבר.  על  מדבר  אני 

 אמרתי לך.  

גייל שורש:    כל הסעיפים. אנחנו מציעות שינויים בהיקף של  עו"ד  על  מש"ח שזה    2אוקי. עברנו 

הנושא של הצופים.   על  והעברה אנחנו מתחברים. שוחחנו קודם מראש  גריעה מסעיפים מסוימים 

אנחנו מתחברים. אנחנו מתחברים למגוונים. אבל יש מספר נושאים שאנחנו מעלות כהצעות. אחד,  

 אנחנו מבקשות להקים קרן הלוואות לתושבי העיר לתשלום היטלי שצ"פ.  

 מותר לך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שורש:    גייל  ילדים  עו"ד  של  אירוע  פה  יש  בספורט.  שעוסקים  ונוער  לילדים  ביטוח  השני  הדבר 

יש פה לקונה הביטוח של   ומגוונים  של משרד    24/7ספורטאים בעצם מי שמשתתף בחוגי האגודה 

מוות   פוליסת הביטוח של משרד החינוך תקפה למקרה  זה.  יענה לך שמעתי את  החינוך. פרח אני 

 יש פה אירוע מסובך. יש למשכ"ל פוליסה  ונכות חס וחלילה. היא לא מכסה פציעות. 

 בדקת את זה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שורש:    גייל  אשמח  עו"ד  אני  מודל  לי  יש  התקציב  את  נאשר  אם  פוליסה.  למשכ"ל  יש  בדקתי. 

 להציע. חשוב  

 מאוד חשוב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לין:   ענת  פשוט.  גב'  בדיוק  לא  הוא  הנושא  כי  אומרת.  שאת  מה  בעייתי  זה  להעיר  חייבת  אני 

 ההרחבה של הביטוח לא תקפה לשחקני ליגות למשל.  

 לילדים ונוער. נכון. על זה את מדברת. את צודקת.  עו"ד גייל שורש:  
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1   ההרחבה הזאת עלולה לעלות כמאתיים שקל לילד.  גב' ענת לין: 
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  נשמח לנהל את הדיון אם  עו"ד גייל שורש:  

  יש שלושת אלפים פעילים. רק באגודת הספורט.  גב' ענת לין: 

  אני מכירה את המספרים ואני אשמח. עו"ד גייל שורש:  

  חברים הנקודה חשובה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  אני אציג לך את המודל. אנחנו חייבים. עו"ד גייל שורש:  

  תדברו בזמן שלכם. הערה חשובה. אני הערה חשובה מאוד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הכפלת ..תנועות נוער שוחננו. השקעה בתגבור לימודים חיזוק חוסן  סופר חשוב.  עו"ד גייל שורש:   

התלמידים   על  משפיע  במדינה  שקורה  מה  סוד  לא  זה  בעיר.  והתלמידות  התלמידים  של   נפשי 

 והתלמידות שלנו. הם עוד לא השלימו פערים מהקורונה. יש סעיפים שלמים שאנחנו מציעות לחזק  

 אותם ונגיע לזה כשנדבר על התקציב. יש נושא שני נושאים נוספים שאני רוצה ככה להזכיר אותם.  

 אחד, אנחנו ברשותך רוצים להוסיף תקציב באגף התרבות ליהדות חילונית ומחשבת ישראל. בעצם  

  לייצר בעיר לציין מועדים וחגים של שנמצאים ביהדות באופן שהולם את צביון הציבור. 

  הנה יש לך אותו. הוא יעשה בחינם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  בסדר. יש תכנים נוספים.  עו"ד גייל שורש:  

  פלורליסטית מה את רוצה?  מר יעקב קורצקי: 

   למה אתה מזלזל?עו"ד גייל שורש:  

  איזה יהדות חדשה? את מזלזלת בתושבי רמת השרון.   אני מזלזל?מר יעקב קורצקי: 

  אני לא מזלזלת.  עו"ד גייל שורש:  

  עם יהדות חדשה את ברמת השרון חיה ביהדות מצוינת. נמאסת. אני זה נמאס.  מר יעקב קורצקי: 

  יעקב. יעקב יש לך יש לך עשר דקות תגיב. יש עשר דקות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

      די.  מר יעקב קורצקי: 

  קיים הוכנס.   עו"ד עידן למדן:

  הלאה בקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 דבר נוסף זה הנושא של שיקום והרחבה דיברנו על זה אנחנו חושבים גם אנחנו  עו"ד גייל שורש:   

 לבד הקהילות בעיר לשפץ ולהרחיב אותן אם  חושבים שותפים לדעה שהמתנ"סים צריכים להיות מ

 לא חלקם לא עברו שיפוצים המון שנים ולהפוך אותם למרכזים שכל הגילאים והאוכלוסייה יוכלו  

  ..... ובאמצע  השלישי  הגיל  בבקרים  הנוער,  ובלילות,  בערבים  מהם.  הפרעה  ליהנות  בגלל   נקטע 
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 1לסיכום זה תקציב שלדעתי צריך מאוד להיזהר בו. אין בו גמישות. אנחנו נמצאים פה על    בדיבור
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שוליים להערכתי מאוד מאוד דקים בגלל הנחות המוצא ששמנו להכנסות לאור אני לא יודעת מה  

 יקרה עם הריביות, אני מקווה שנוכל לסמוך עליהם כאיזה שהיא רזרבה.  

 לא תמיד מאשרים אותם. לא תמיד מאשרים שימוש.   מר אסף אפרים:

בסדר לכן עוד יותר אנחנו צריכים מאוד להיזהר והייתי חוזרת לשולחן ובודקת א  עו"ד גייל שורש:  

תזה. דבר אחרון שאני אגיד שבביקורת עלו מספר נושאים כפי שהצגתי. אני אגע פה גם בסעיפים  

 שאני חושבת שצריך לחזק. לאור ממצאי הביקורת. אם זה מחלקת איכות הסביבה. אם זה מחלקת.  

 )מדברים ביחד ומפריעים( חבר'ה בבקשה   –חבר'ה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   תודה אדוני. עד כאן דברי. עו"ד גייל שורש:  

 בקשה   מישהו עוד רוצה להתייחס?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני יעשה את זה בקצרה אני רק לא חוזרת על הדברים של גיא. אני רק  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

מייצר   לא  הוא  נכון  לא  הוא  לדעתי  התהליך  חסר  מאוד  מאוד  היה  אישי  באופן  שלי  להגיד  רוצה 

אפשרות לדון באמת כמו שצריך בנושא הזה של התקציב. ההוראות מאוד ברורות בפקודה והן לא  

סתם. הן אני יחסית מחזיקה מעצמי בן אדם אינטליגנט עם השכלה רלוונטית ועדיין תקציב של עיר 

סדרי   על  ולעמוד  העבודה  תוכניות  את  לזכור  צריך  הרשות  ראש  בכדי  ולא  אירוע.  חתיכת  זה 

..הוועדה הנושא הזה   ולהגיש את התקציב  הנוגע לתקציב.  עולמו בכל  לדבר על השקפת  עדיפויות, 

הוא קריטי כי בעצם אנחנו אמורים לבוא ולדון בתקציב אחרי שמישהו כבר ישב ובחן אותו ונתן את  

רק   וקיבלנו  פה.  מופיע  לא  וזה  מאוד חשוב  וזה  בדברים החשובים  ובעצם להתמקד  שלו.  ההערות 

מספרים בסוף אם נתחבר פה לדברים שנאמרו אז גם בנושא הזה של רבעים אולי זה תוכנית טובה.  

אולי לא. מי שמסתכל על זה מהצד רואה כל מיני דברים מהצד. כשמסתכלים רק על המספרים ולא  

יודעים מה הכסף הזה צריך לעשות   בו. אנחנו לא  לדון  זה לא משהו שאפשר בכלל  רואים תוכנית 

 איתו למה התקציב הזה מיועד. זה לא משהו שאפשר. זה ברמה  

 )מדברים ומפריעים(   תגיד מה שאתה רוצה אחר כך בבקשה ממךראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

זה קצת מזלזל. העניין הזה. אני חושבת שצריך לבוא ולהציג את התוכניות  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

 כמו שכתוב.  

 זה לא פייר להגיד מזלזל אבל בסדר.  גב' פרח מלך: 

 אני חושבת שצריך בדיוק כמו שכתוב פה.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 
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על תוכניות העבודה ובונים את  גב' פרח מלך:    1בשביל זה יש אנשי מקצוע. יש פה הנהלה שיושבת 
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 התקציב.  

 פרח תקשיבי.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 יש אנשים שעובדים על כל התוכניות.  מר יעקב קורצקי: 

 להגיד לזלזל אני חושבת שזה לא פייר בכלל להגיד דבר כזה.  גב' פרח מלך: 

 לא צריך לתת לך להראות לך את התוכניות גברת דניאלה.  מר יעקב קורצקי: 

 מצטערת.   גב' פרח מלך: 

 יעקב אתה טועה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 בסדר אני טועה.  מר יעקב קורצקי: 

 אתה טועה. צריכים להראות לחברי המועצה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אני בתקציב האחרון.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 הצבעת בעד אני זוכרת.  גב' פרח מלך: 

 הצבעתי בעד.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 נכון.  גב' פרח מלך: 

אני לא צריך   עם המון חשיבה של המון שנים עם המון מסקנות. למי להראות?מר יעקב קורצקי:  

 להראות לך שום דבר.  

 בוודאי שצריך  החוק אומר.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

החוק לא מחייב אותי להראות לך את התוכניות שעושים פה. מתי שנרצה נוציא  מר יעקב קורצקי:  

  שלך, שלי.   אותם. זה הכל. אני צריך להביא אותם לוועדת תקציב? 

 יש עסקה. בוא נתעסק בעסקה די הלאה.   עו"ד עידן למדן:

 חברים אני מבקש. אני לא. תמשיכי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יעקבי:   רון  דניאלה  לעשות  עו"ד  רוצים  כולם  כי  פה  יושבים  אנחנו  תפקיד.  לנו  שיש  חושבת  אני 

יותר טוב ולכן שיגיעו התוכניות ונראה אותם נוכל גם לעזור. זה הרעיון של הדבר הזה של המועצה  

רוצה   אני  הזה.  בהיבט  זה  העיר.  ותושבי  תושבות  לטובת  החלטות  בקבלת  מוחות  סיעור  הזאת. 

כל   עוד שני דברים. קודם  על הדרישה של  להוסיף  יקרא את המכתב שעונה  אני מציעה שאפרים 

ממך   מכתב  לקבל  בלי  לאשר  ניתן  לא  של  בפן  זה  את  אומרת  ואני  עונה  לא  פשוט  הוא  הפקודה. 

אתם   אם  יודעת  לא  אמרה.  שגייל  למה  בתוספת  נקודות  כמה  הזה.  העניין  לגבי  זה  הזה.  בהיבט 

רוצים להגיד את זה עכשיו או אחר כך. דבר אחד, הנושא של אגודת הספורט בעיני קיצוץ באגודת  
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 1הספורט לא סביר בטח בשנה השנייה. אנחנו צריכים לשים לנגד עיננו בכל הנושא הזה של הספורט.  
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הייצוגיות   בקבוצות  עובדה  ה  לאור  במיוחד  בולט  הזה  והדבר  הנוער.  ואת  הילדים  את  כל  קודם 

לעצמה   להרשות  יכולה  לא  שהיא  חושבת  שהיא  שעיר  חושבת  אני  קיצוצים.  רואים  לא  אנחנו 

לתקצב ספורט. או קשה לה. או יש לה חוסרים זה לא צריך לבוא על חשבון הילדים שלנו. קודם כל  

הילדים ואחר כך נחשוב אם אנחנו רוצים לעשות קבוצות ייצוגיות אם יש לנו את היכולות כן או  

לא. לא עולה על הדעת ששעות אולם, מגרשים, תקציבים, ילכו לקבוצות ייצוגיות ולא ילכו לילדים  

ולנוער שלנו. קודם כל הילדים והנוער. זה בעניין הזה. שני נושאים שראיתי קיטון בהם. אחד זה  

הנושא הזה של נשים דווקא בישיבת התקציב האחרונה הקודמת פרח אמרה שמתכוונת לקחת את  

 זה ואת כל הנושא הזה אנחנו רואים גם ירידה ולא ראיתי. 

 יש עליה לא ירידה.    24ממש לא נכון. יחסית לתקציב גב' פרח מלך: 

 אם תוכלי לכוון.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 אני אכוון. תיכף אומר לך אפילו את הסעיפים.  גב' פרח מלך: 

יעקבי:   רון  דניאלה  העו"ד  של  לנושא  התייחסות  שום  ראיתי  לא  גם  ואני  וראיתי  הגאה  קהילה 

חושבת שכן צריך בפן של. הגדלה ואם אנחנו הולכים על זה שהכל עלה, עלה. אז אפשר לעשות מעט  

 מאוד עם התקציב שאנחנו סימנו פה בנושא של הקהילה הגאה. ואם נתייחס אחר כך נוסיף.  

עוד מישהו? להתייחסות לתקציב לכל מה שאנחנו מדברים. יש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 עוד מישהו רוצה לדבר שעוד לא דיבר.  

בלומנר לירון  לקהילה      :גב'  התייחסו  תמיד  השנים  לאורך  הקהילה  לגבי  להוסיף  רוצה  רק  אני 

   לפחות מחלקת התרבות, וכנ"ל גם השנה. זה שוב אני לא יודעת מה מבחינת  

 מגוונים הוועדה.   עו"ד עידן למדן:

 כן שוחחנו ודיברנו חשוב לי שזה גם השנה הולך להיות.    :גב' לירון בלומנר

אנחנו צריכים להיות משהו בעיני כי אני מוכנה לעזור ולסייע באמת מכל  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

הלב. אני לא חושבת שקהילה גאה צריכה שיהיה לה אירוע ביוני. זה לא זה. צריך לאורך כל הדרך.  

 אחת ל. לעשות אירועים וזה כבוד למקום. אין סיבה שלא. 

 בשביל זה יש את הבית השווה. זה חלק מהתקציב של הרווחה.   עו"ד נאווה פרס: 

   לא קורים דברים. התקציב לא עלה וכל היתר  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 מתוקצב ברווחה.   עו"ד עידן למדן:
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רוכברגר איציק  העיר:   -מר  זה  ראש  שתענו  אשמח  גם  אני  תקבלי  שיח.  דו  לא  בבקשה.   1נאווה 
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 בסדר. דן רצית.  

כן. אז אני מצטרף למה שקרה לפי מה שהבנתי. נשמח לבקש הסבר מהגזבר הכנסות  מר  דן רוק:  

שמופיעות בעיקר על ההשתתפות כספי הממשלה. הסברת את כל השינוי בתקציב. אבל גם זרקת 

 שם מילת הסתייגות. מלחיצה. אנחנו מקווים שלא נתבדה בתחזיות.  

 איזה סעיף?  מר אסף אפרים:

 במכתב. מר  דן רוק: 

 לאור הדברים. עקב אילוצים אולי יחפו עליהם.   מר אסף אפרים:

 מצד אחד אתם אומרים אופטימיות מצד שני אתה אומר   מר  דן רוק: 

אף משרד ממשלתי לא אמר כזה. בואו אנחנו לא משחקים  אנחנו מחויבים למה    מר אסף אפרים:

אנחנו לא יותר נעביר לכם את הכספים. כל חישוב שנעשה פה אם זה אגף החינוך ואם אגף שירותים  

חברתיים וקהילתיים. נעשה על פי השיקול העתידי להתקבל. לא נאמר לאף אחד מהמסגרות הללו  

שנפתחות   תוכניות  מספר  בחינוך.  השיקול  את  מעלה  התלמידים.  במספר  גידול  הצרכים  שיש 

אליהם   מתחייבים  שהמשרדים  דברים  זה  השיפוי.  את  מעלה  קהילתיים  חברתיים  בשירותים 

שנת   במהלך  דוגמא  למשל  השנה  במהלך  יקרה  מה  שלהם.  השנתית  החינוך    2024במסגרת  משרד 

בעקבות המלחמה שינה פרמטרים או דחה תשלומים. אנחנו כרשות לא יודעים על זה. אנחנו גם לא  

 נדע על זה. נדע על זה רק 

   ברזרבות.מר  דן רוק: 

 יש ברזרבות.   ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

בלייר:   אהד  כל מר  את  אקבל  לא  אני  עכשיו  אם  לך  להגיד  איתנה.  רשות  אחוז.  של  רזרבה  יש 

הכספים שאמורים להתקבל בעקבות שכר לימוד תלמידים. אני לא יודע כי עד שמשרד החינוך לא  

 ירים את הדגל ויגיד אני לא יכול לשלם לכם. אני מחויב להכניס את זה בתור הכנסה.  

 תוך כדי.  מר  דן רוק: 

 כשאני אדע. אני כרגע לא יכול. לא יודע כמה יקזזו לי.   מר אסף אפרים:

 התקציב שלך נשאר ידיעה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

ידיעה של חישובים. תחשיבים על פי משרד החינוך ועל פי משרד ..בהתאם לצרכים    מר אסף אפרים:

שלנו. על פי קולות קוראים שאמרנו שנקבל אותם. לא כולם. עדיין אמורים לצאת. אנחנו מדברים  

ועל פי זה    25הרי רפרנטים של משרדים מדברים עם מנהלי המחלקות, מדברים איתך על מה בשנת  
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 1אנחנו מכינים את התקציב שלנו. במידה ולא יצא קול קורא הזה לא תצא הפעולה. צריך דיווח. זה  
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 התנאים שיש. כמו למשל סתם דוגמא.....מגיע תמיד בסוף השנה. אבל אנחנו צריכים לבצע אותו  

 הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

תודה. היה חשוב להגיד שהאמירה מרגישה קצת הסתייגות. רציתי להגיד תודה לפרח  מר  דן רוק:  

 מחלקה הזאת. תודה פרח.  הצעירים גדל כמו שהבטחת וניתנה במה ל  שראיתי התקציב של

 הרבה בזכותך. אתה הובלת את זה.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

לכל אחד יש פה נושא שקרוב לליבו. וכל אחד רוצה משהו. וזה לא יותר מרשימה של  מר  דן רוק:  

 דרישות ודברים אבל הנקודות שנאמרים הם חשובות. 

   מה?לא שומעים אותךגב' הדר שוייצר: 

 זה אגודת הספורט. הקצבה של אגודת הספורט.  מר  דן רוק: 

 ההקצבה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הקצבה סליחה.  מר  דן רוק: 

 בסכומים זה נראה כמו קצבה.  עו"ד דניאלה רון יעקובי:

 ממש לא נכון. אבל אני יראה לך שזה לא  נכון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

התקציב שהם צריכים זה חמש עשרה מיליון תשע מאות אלף. זה לארבע עשרה שלוש  מר  דן רוק:  

 מאות.  

 הגדלנו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  איפה?מר  דן רוק: 

 משתים עשרה ומשהו   מר אסף אפרים:

משתים  עשרה ארבע מאות שבעים ושתיים לארבע עשרה שלוש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 מאות ועשר.  

 מדברים ביחד  

  מותר להגיד? גב' פרח מלך: 

 בוודאי שמותר להגיד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מלך:   פרח  בגב'  היה    23סליחה.  האגודה  להגיד.    13.413תקציב  רגע  לי  תנו  סליחה.  רגע  מש"ח. 

ב אתם.  גם  תקשיבו  הקשבתי  אני  היה    23בסדר.  האגודה  וב   13,413תקציב    12,472היה    24מש"ח 

 ואני רוצה עוד משפט.   14,310יש   25מש"ח שקיצצנו. 

 מה זה משנה. יש עוד יש מיליון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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מיליון   את  תוסיפי  מאה.  מיליון  העירייה  ידי  על  משולמים  המים  באגודה.  נשארות  ההכנסות  כל 

 מש"ח יש פה גידול פה משנה קודמת.  15,410מש"ח סליחה זה   14,310מאה של המים, עם 

ויש עוד מיליון שש מאות. שאנחנו נעשה את זה בעדכון אמרתי לך  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 את זה. הם יכולים כרגע להתגלגל. וזה לא שמשתמשים בכסף. 

 של הגזבר על מיליון שלוש מאות האלה.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 אני לא   מר אסף אפרים:

 ברבעון הבא אני מביא את זה לאישור  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הבטחת מגוונים וזה לא קרה. השאלה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 גם במגוונים זה קרה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מגוונים לא קיבלו את ההחזר. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 מגוונים תיכף תשמעי את התשובה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מקסימוב:    ברנדס  קרן  שברבעון  גב'  לזה  מתחייב  הגזבר  אם  השאלה  הכיפק.  על  יקבלו  הם  אם 

 הבא. 

 אני מתחייב. אני מתחייב להביא את זה לרבעון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני חושבת  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

טוב חבר'ה. אני מבקש דבר אחד. גם לחברים שלנו. אף אחד לא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 מעיר הערה. ולא שום. אני עם כל הכבוד. אל תתפרצי. דיברת מספיק.  

  אבל אני יכולה לשאול שאלה את הגזבר?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  לא?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 חזרנו חבל איציק.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 דבר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני שוב מבקש את ההגדלה של ההקצבה של אגודת הספורט. למה שהיא צריכה. פרח  מר  דן רוק:  

. הוסיפו פעילויות של חוגים. של  25ל  23העניין של המים לא רלוונטי כי הוא משולם מתקציב...גם  

 אולמות שנבנו. אמרת שאתה מגדיל את הכסף  

 ברבעון הבא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 יש צפי של הכנסות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  למה זה לא בתקציב?מר  דן רוק: 

 כי כרגע אני לא דן ברבעון הבא. אנחנו נדון ברבעון הבא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה תקציב שנתי. מר  דן רוק: 

אין הכנסה. כרגע מה שיש.  אנחנו נדון ברבעון הבא ונעדכן. כרגע  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 יש צפי להכנסות. חברים.  

  הכנסה לעירייה מאיפה הכסף?מר  דן רוק: 

אני לא מביא מהכיס. יש צפי להכנסות לא רלוונטי. סליחה. אתה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר 

רוצה שלא נגדיל. לא נגדיל תודה רבה הלאה. אני לא חייב לתת לך תשובה על זה. אבל אני לא חייב  

לנו את מיליון שש מאות להחזיר   גם למה. כרגע אין  זה אני אסביר לך  על  לתת לך תשובה עכשיו 

כרגע. וגם מילא יש להם תקציב של ארבע עשר מיליון משהו כזה ארבע עשרה ומשהו. הרבעון בעוד  

יהיה חודשיים שלושה בערך משהו כזה. עד אז אני מעריך שיהיה לנו את הכסף הזה ונשיג את הכסף  

להם   יש  לשימוש.  הזה.  הכסף  את  צריכים  לא  הם  חודשים  בשלושה  כרגע  זה.  את  להם  לתת  כדי 

 הכנסה. אני מחויב להגיד מאיפה אני יביא את כאשר אנחנו נאשר את ההגדלה.  

 האגודה ברגע שהיא תקבל את התקציב מהעירייה תצטרך  מר  דן רוק: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  שלוש  ראש  נקודה  עשרה  לפי ארבע  עובדת  כרגע אתה האגודה  נכון. 

 מאות ועשר.  

 אני מבקש לרשום. מר  דן רוק: 

 מאה אחוז.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

עוד בקשה קטנה בנושא ספורט להחזיר את ..הספורטאים. המצטיינים. זה סכום ממש  מר  דן רוק:  

  קטן חמישים אלף שקל. היה שלושים אבל לא נתנו.  

 בסדר. בסעיף התקציבי היה שלושים.   מר גיא קלנר:

דן רוק:   חמישים אלף שקל. היו פה ספורטאים אולימפיים. העיר הגיע להישגים ספורטיביים  מר  

מכובדים. זה כסף מאוד קטן לעירייה ולספורטאים זה גם ..פרגון. אני צריך גם אם יש בעיית תקציב  

שנה   זה  בספורט  שפוגעים  לבקש. אם מחליטים  יכול  וכל אחד  היא קצרה  השמיכה  כמו שאמרתי 

שפחות משקיעים בספורט זה בסדר זה אמירה צריכים לקחת בחשבון את כל הספורט ולא רק את  

 הילדים. בקיצוץ צריך להיות. בדיוק.  
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 1 עוד מישהו?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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רציתי להוסיף לדברי חברי ולחזק אותם גם כשאנחנו מקבלים כאשר אנחנו  גב' בת שבע אלקובי:  

רואים את התקציב אנחנו לא רואים למעשה את הדרישות של מנהלי האגפים ומנהלי המחלקות.  

כי   משקף  באמת  לא  הוא  ביצוע  של  שהסיטואציה  להיות  יכול  ביקשו.  הם  מה  יודעים  לא  אנחנו 

ואז   רגילה.  שנה  להיות  שנחזור  מאוד  נקווה  ובעזרת  רגילה  שנה  לנו  הייתה  לא  הכל  אחרי  כנראה 

כנראה שהביצועים כבר ישתנו. בגלל זה זה מידע שחסר לנו למשל אני יודעת משיחות אישיות גם  

אגפים   מנהלי  עם  ככה  משיחות  וגם  גם  בהם  משתתפת  שאני  מוועדות  אבל  יודעת  אני  מהאגפים 

ומחלקות שיש סכומים שהם ביקשו אבל למעשה זה לא מה שהם קיבלו. אני לא יכולה לדעת את זה  

כי אני רואה רק רגע אבל אתם קיבלתם אותו דבר כמו שנה שעברה. אומרים נכון. אבל זה לא מה  

את   מבקשים  כשהם  המנהלים  כאשר  שאנשים  מאמינה  ואני  מבחינתי.  שחור  חור  וזה  שביקשנו 

 התוספות זה קודם כל לפרויקטים לרווחת התושבים שלנו שאנחנו בתור עירייה.  

  יש לך אירועים ספציפיים כאילו?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני במקרה בוועדת איכות סביבה. הראו לנו את המספרים. הראו מה ביקשו.  גב' בת שבע אלקובי:  

ואני רואה מה בעצם קיבלו. עכשיו נכון למראית עין אם אני מסתכלת אני אומרת רק רגע זה כמעט  

והזה אנחנו לא   נכון. אומרים אבל אז את הפרויקט הזה  אותו דבר אז אני לא מבינה מה הבעיה. 

 נוכל לקיים. אז כמו שאמרתי באיכות הסביבה.  

אנחנו מחברות את זה כי זה באמת משהו שראינו אותו גם בביקורת זה כאילו  עו"ד גייל שורש:   

 סוגר מעגל. ההשתתפות בוועדות.  

אני מבחינתי אני רואה המספרים אותם מספרים אז מה הבעיה. אבל אחר כך  גב' בת שבע אלקובי:  

יש פה סכומים שכן ביקשו  כשמדברים בוועדות מדברים מול אנשי המקצוע   אומרים רק רגע אבל 

לפרויקטים נוספים אבל אנחנו לא מודעים להם אפילו כי אנחנו לא רואים את הבקשות של מנהלי  

האגפים. כן יכול להיות. זה באמת דברים שמאוד חסרים. דבר נוסף ששמתי לב למשל אנחנו העלנו  

מאות   ארבע  אז  לזה  הקצנו  דמוקרטיה,  ערכי  והעצמת  תרבות  של  הנושא  את  הקודמת  בקדנציה 

אלף. לא השתמשו בכלל. אני משערת גם בגלל השנה הקשה שאנחנו עברנו, וככה ראיתי שבכלל לא  

התייחסו לזה גם בתקציב הזה ודבר מאוד חשוב שאפשר להכניס אותו או לחינוך או תחת התרבות.  

שצריכים   השרון.  רמת  כמו  ליברלית  פלורליסטית  עיר  לא  בטח  עליו  לוותר  שאסור  דבר  זה  אבל 

לשים דגש גם על הדברים האלה. לתכנים האלה. דבר נוסף אני ראיתי הכשרות לאנשי החינוך אם  

 זה לסייעות ואם זה למורים או שהתבטל או שירד דרסטי. אני רואה את זה כמחויבות. 
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 בהצעה שלנו מהסתייגויות העברנו כסף לסעיפים האלה. כי היו סעיפים  גב' בת שבע אלקובי: 

 הנה זה קיים.  גב' פרח מלך: 

 זה לא. זה לא.  גב' בת שבע אלקובי: 

 הנה בקשה. יושבת פה משאבי אנוש זה קיים. גב' פרח מלך: 

 קיים. במקום עשרת אלפים ראיתי את ההסתייגות רשמת שהורדנו   משאבי אנוש:

 יש מאה חמישים. גב' פרח מלך: 

 לאפס. אנחנו תקצבנו שם חדש לסעיף מאה חמישים אלף שקל.   משאבי אנוש:

 מעולה מבורך. עו"ד גייל שורש:  

 הסכם קיבוצי.  משאבי אנוש:

 אנחנו מחויבים. אגב התחילו שני קורסים. לשנה. של שישים סייעות.  גב' פרח מלך: 

בת שבע אלקובי:   אם  גב'  ושמאל  ימין  העירוני.  הווטרינר  של  הנושא  יש את  הסביבה  איכות  כמו 

 אנחנו נסתכל חברתיות אנשים מאוד מתלוננים. אבל זה  

 על מה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אלקובי:   שבע  בת  בנושא  גב'  פוסט  יוצא  וחמישי  שני  כל  החתולים  של  העיקורים  על  כסף.  חוסר 

 הזה.  

איפה הווטרינרית בנושא הזה? יש פה סליחה. אני חייב להפריע  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

לך. סליחה מתנצל. יש קבוצה של הם בדרך כלל נשים מתנדבות שעוסקות. מה זה מאכילות. הם  

עוסקות ועושות עבודת קודש בנושא של הטיפול בחתולים. האכלה. עיקור כל מה שיש. והם היו כאן  

בדיון בתחילת הקדנציה. ישבנו כאן יחד עם הווטרינרית וצר לי אני לא רוצה להיות נחמד. שצריך 

אני אגיד את הדברים. אני נמצא בבושת פנים מולן. מול אותן נשים. שעושות בהתנדבות. שרוצות  

טוריטה  פתרונות ואין שיתוף פעולה. אין שיתוף פעולה מול הווטרינרית. היא הווטרינרית. היא האו

רגע   הכל  למרות  כלום.  שום  לא  תקציבים.  ביקשה  שהיא  ראיתי  לא  הנותנת  היא  הקובעת  היא 

למרות הכל את תראי את זה תיכף ערים לדבר הזה. כי באמת הן עושות עבודת קודש וצריך לטפל  

בכמה   מאוד  קשה  קשה.  לוקחים  דברים  ה  אומר  אני  פעם  עוד  במערכת  כאן  ואצלי  הזה  בנושא 

 מחלקות למול הטיפול הנגיעה באזרח, בעיות בשוטף. אני זהיר בדברי.  

 קיבלתם את ההסתייגות שלנו והגדלתם את התקציב.  עו"ד גייל שורש:  

 לא בגלל ההסתייגות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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סליחה רגע לירון לא בגלל ההסתייגות. ישבנו על זה ודנו על זה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 שהפרעתי לך.   באצ'יוהעירו לנו ונתנו תשובות בקשה. מי עוד. סליחה 

אלקובי:   שבע  בת  את  גב'  למעשה  רואים  לא  שאנחנו  לנושא  חוזרת  אני  פעם  עוד  באמת  זהו. 

הבקשות ואת הדרישות של המנהלים מנהלי המחלקות וראשי האגפים מבחינתנו אנחנו רק רואים  

 מספרים של מה שאנחנו קיבלנו התקציב של שנה שעברה. לפני שנתיים מה היה הביצוע, ומה עכשיו.  

  אני יכולה הערה קטנה לתקציב?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 כן. דיקטטורה זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

תחזיר. הערה לא קשורה לתקציב. אני רק אתה בדרך כלל יוצא מאוד  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

שעובדת   ציבור  עובדת  על  יצאת  הרגע  אחר.  או  כזה  ציבור  עובד  של  שמות  מעלים  כשאנחנו  נגד 

 עירייה.  

 היא דיברה על הזה. זה מול.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 דיברת על הווטרינרית.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 היא דיברה על הווטרינרית אז אני התייחסתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני רק מעירה שאמרת דברים מאוד קשים כלפי העובדת שלך. שיכול  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 להיות שיש דברים בגו אבל אני חושבת שזה פורום מאוד מכפיש אותה כמו שאתה אומר. 

רוכברגר  איציק  העיר:    -מר  את  ראש  אמרתי  רק  אני  מכפיש.  לא  אני  להיות.  יכול  צודקת.  את 

והערה את צודקת אפילו כואבת אני לא מתייפייף אבל אתם מצד    באצ'יהמציאות נוכח ההערה של  

 שני רוצים תוכניות ורוצים זה אז אני לא אזכיר מי מכשיל בתוכניות?  

 לא. תטפל בעוד בחדר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  למה  ראש  תביני  אז  התוכניות  של  הנושא  על  יענה  אני  תיכף  הבנתי. 

 הזכרתי את זה. עוד מישהו רוצה להתייחס בבקשה? קלנר. אחרי זה אני גם יענה.  

קלנר:   גיא  קיימנו  מר  שגם  סוגיות  לגבי  פרקטית  ואחרי  העקרונית  ברמה  גם  להתייחס  רוצה  אני 

היום פגישה והתקדמנו אני חושב בכמה וכמה נקודות שהם ברוח חלק מהדברים שנאמרו פה. חלק  

טיפה   פה  שיש  חושב  אני  העקרוניות.  לרמות  ללכת  רוצה  אני  בתקציב.  להתקדם  רצון  מתוך  לא. 

של   אחר  בצד  נשב  אחר  שבמועד  להיות  יכול  היום.  השולחן  של  הזה  בצד  יושבים  וחלקנו  בלבול 

השולחן. אין לדעת. בסוף מי שמוביל הצעת תקציב של עירייה זה הנהלת העיר. מועצת העיר היא  

גורם שיכול לאשר או לא לאשר לתת חזון פיתוח ותיקוני כיוון. אבל היא לא עוסקת כרגע בבדיקת  
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זה לא התפקיד של מועצת   כך. בהקשר הזה.  זה   1דרישות המחלקה. ככה אני לפחות לא רואה את 
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ונביא אחרי זה  העיר בתהליך אישור התקציב. זה תהליך של מנכ"לית מול מנהלי אגפים, מחלקות,  

פה   הרלוונטיים  בנושאים  זה  ואחרי  כוללני  באופן  התקציב  את  שרואה  הכוללת  העולם  תפיסת 

הוא קצת   התקציב  היקף  אותו אחרת  לראות  אני מצפה  עדיפויות  סדר  להגיד  יכולה  העיר  מועצת 

יומרני מידי ביחס להיקף ההכנסות הצפוי וכו'. הבנתם את ההערה. ככה אני חושב שנכון להתייחס  

שקיבלתם   מאוד  שמח  אני  שנייה.  הערה  ראשונה.  הערה  זה  אבל  מועצה.  דיון  במסגרת  לתקציב 

לקיים את הדיון הזה באופן  בעקבות בקשות של ועדת הכספים של גייל של סיוון ושלי את הבקשה  

משולב. אוהד אמרתי ועדת כספים פשוט ואוהד הדיון הוא לא דיון. הרי כשמדברים על תקציב, לא  

עוסקים   אנחנו  דבר  של  בסופו  היא  המהות  אבל  לכך  הביטוי  הם  ומספרים.  אקסלים  על  מדברים 

בעולמות תוכן שחשובים לציבור ורגל אחת שלהם יכולה להיות תב"רית ורגל אחרת שלהם יכולה  

אנחנו   לציבור.  שניתן  והשירות,  התוכן  עולם  על  מסתכלים  כשאנחנו  בסוף  לכן  שוטפת.  להיות 

מסתכלים על זה כמכלול באותם מקומות שיש ביטוי תקציבי משני התקציבים ולכן חשוב לעשות  

את זה יחדיו. לגבי כוח אדם באופן כוללני בעירייה אני בתחושה חצויה. עם העניין הזה ואני אסביר  

אני שותף לעניין שאנחנו קצת צריכים יותר רגל על הברקס במובן של  למה אני מתכוון. מצד אחד  

היקף כוח האדם ברשות. זה נכון עיר גדלה. העירייה גדלה. העירייה גדלה כוח אדם גדל. זה בסדר.  

אלה   בעולם.  נדרש  הכי  הוא  העירוני  המנגנון  לתוך  שנכנס  נוסף  תקן  שכל  טוב  לב  לשים  שני  מצד 

בסוף   נוספים  תקנים  לשחרר  מכן  לאחר  רק  ושלמה.  מלאה  באופן  עבודתם  את  עושים  שקיימים 

הזה   בנושא  לעשות  צריך  ולכן  העירייה.  של  הוצאה מרכזית  הוא באמת  הוצאות שכר  של  הסיפור 

בצורה   ויש    הקפוצהבאמת  אדם  כוח  יש  אומרים  כשאנחנו  בסוף  השני  בצד  לעשות  שניתן  ביותר 

פעולות כוח אדם נותן שירות לתושב. כשיש עוד אנשים במחלקת הארנונה. כשיש עוד אנשים במנהל  

וכו'. בסוף השירות לציבור שהוא   ההנדסה כשיש עוד אנשים באגפים ומחלקות אחרות, וטרינריה 

חלק מרכזי במה שאנחנו עושים תחת השמש, משתפר. לכן יש מקומות שכן עיבוי כוח אדם וגדילתו  

זה   על  דיברתי  הרובעים.  מנהלי  של  לסיפור  טיפה  לצלול  רוצה  אני  שלא.  מקומות  ויש  שעות  נותן 

בהקצאת התקציב הקודמת ואני אומר כרגע אני מציע גם משהו שאולי יכול לשים את זה במסגרת  

שתהיה הגיונית לכולם. הסיפור של מנהלי רובעים אני לא יודע להגיד עד הסוף אם הוא יהיה חיובי  

יהיה שלישי ייתן את כל התמורה המבוקשת או לא. אני כן יודע שיש שני רבעים ברמת השרון שהם  

צורכים את הטיפול המיידי. בהקשר של מנהלי רובעים ובכלל. האחד הוא רובע מורשה. והשני הוא  

וכו' הם המקומות אני   גיאוגרפית תשתיתית, היסטורית  גן. אני חושב ששני המקומות האלה  נווה 



   15.1.25  –רמת השרון  – 9מן המניין מספר שלא ישיבה מועצה 

30 

 

 1חושב שכמעט אולי פוליטית יהיה פה ויכוח. אבל אני חושב שמהותית לא יתווכחו שקודם כל בנווה  
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בעיות   המון  שם  יש  לטעמי.  מבוטלת  להיות  צריכה  הייתה  ולא  שבוטלה  מנהלת.  בעבר  הייתה  גן 

 גיאוגרפיות נכון זה עיר קטנה אבל מכל המרקם העירוני של רמת השרון הם מבודדים, 

  אגב היא בוטלה בקדנציה הקודמת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

קלנר: גיא  בניה,    מר  תוכניות  עם  המורכב  הגדל  הגדול  הרובע  ומורשה  שלא.  אמרתי  לא  בסדר 

ודורשים   ומורכבים  רבים  והם  שם  שיש  הסיפורים  כל  את  מכירים  כולם  וכו'.  תשתית  תוכניות 

טיפול. אני הייתי מתחיל גם ברמה התקציבית וגם ברמה המהותית עם שני הרבעים האלה. הייתי  

מתחיל עם מורשה ונווה גן גם כדי לא לרוץ קדימה כרגע עם כל התקנים. גם כדי לתת לזה סוג של  

שבדרך   לי  נראה  החלוקות  לשאר  להמשיך  מכן  ולאחר  שצריך  כמו  עובד  שזה  לראות  כדי  פיילוט 

את   מקרה  ובכל  לעשות  ביותר  הנכון  הדבר  יהיה  זה  תפעולי  וגם  תהליכי  גם  תקציבית  גם  הזאת 

 מאמצי הגיוס הייתי מתחיל גם אם לא מקבלים את מה שאני אומר כרגע. בשני הרבעים האלו.  

   אתה מבין את המהות של הדבר הזה? אתה קיבלת נתונים?עו"ד גייל שורש:  

 אני מבין ממה שעודכן פה סביב השולחן.   מר גיא קלנר:

  אתה דרשת באותה ישיבה לקבל את להבין על מה מדובר.  עו"ד גייל שורש:  

 נכון.   מר גיא קלנר:

  הוא אומר את זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני אומר את זה גם היום. מגוונים אני מזהה הלימה יכול להיות שאני טועה אני לא    מר גיא קלנר:

מבקש   אני  הולך.  קצת  אני  העירייה.  לבין  הרשת,  הנהלת  דרישות  בין  מגוונים  בדירקטוריון  יושב 

 מנכ"ל הרשת. אני מבין. שנייה אוהד עזוב. תענה על זה אחרי זה. אני גם קיימתי שיחה. 

 המילה הזאת חוזרת פה והיא אמירה לא נכונה.  מר אהד בלייר: 

 היא נכונה מאוד. גב' פרח מלך: 

 שמה אוהד על איזה אמירה? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 התקציב של מגוונים כולל את מה שהם צריכים. ואני אקח את  מר אהד בלייר: 

     לא מה שהם צריכים בה בהתאמה עם מנכ"ל מגוונים יש הבדל. גב' פרח מלך: 

 התקציב חסר והוא תוקן.   עו"ד עידן למדן:

      בדיוק? מר אהד בלייר: 

 במספר מקומות.   עו"ד עידן למדן:
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בלייר:   אהד  שמונע  מר  שקל  זה  שלוקחים  שקל  שכל  האגודה  על  לפני  רגע  פה  שדיברו  כמו   1בדיוק 
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    פעילויות. אם היה לי עוד שלושה מש"ח זה לא היה נשאר. 

 .  24תקציב  עו"ד עידן למדן:

 מגוונים אישרה תקציב.  מר אהד בלייר: 

נותן  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר על זה. עכשיו אתה  רגע. אתה דיברת. חשבתי שאתה עונה 

 די. הבנו.   נאום?

 הבנו.  גב' פרח מלך: 

    אין פה התפתחות. אין פה מספיק התחכמות שמעבר מה זה?מר אהד בלייר: 

 הוא תוקן הוא איננו גרעוני.   עו"ד עידן למדן:

     הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

דאגנו לך. כן עדיין חייבים כסף והכסף הזה עדיין חייבים כסף והכסף הזה יחזור    עו"ד עידן למדן: 

 וחבל מאוד שלא דאגת לכך בתקציב  

 ה עידן די. תגיד אחרי זה. סליחה אוהד. הוא יענה. קלנר בבקשראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

קלנר:  גיא  אותן    מר  לערוך  פעמים  מנסה הרבה  ואני  ערכתי  מערכת החינוך, מכל הבדיקות שאני 

מתחת לציר המנהלים הראשי, כל בקשות אגף החינוך לשנת התקציב הזה מולאו. כל הדרישות. לא   

תיקון   איזה שהוא  כן  ביקשנו  זאת  ועם  אגף החינוך  של  תיקון אחד שחזר מהעירייה בהקשר  היה 

המרכזי   או  המרכזיים  הרכיבים  אחד  דבר  של  בסופו  חושב  אני  עליו.  אדבר  אני  תיכף  מסוים. 

קיבל את כל המשאבים התקציביים שהתבקשו. בשונה    24בשונה משנת    25ומהחשובים בעיר לשנת  

מלוא   לא מקבלת את  מזה שהאגודה  רצון  לא שבע  גם  אני  ספורט.  העירייה.  של  אחרות  מזרועות 

מבוקשה. זה נכון שנכנסו תחומי פעילות חדשים ולכן תפוח לתפוח פה בעייתי. כי הפעילות גדלה. יש  

היא שבסוף לא   רגוע. מציאות התקציבית  לא מזכיר אותם. הכל טוב. תהיה  הרבה אבל אחי. אני 

כולם מקבלים הכל. בתוך הספורט אני חושב אחד אני שומע את האמירה לגבי התיקון. שניים, אני  

אגודת   אחד.  כמכלול  הספורט  על  להתסכל  שצריך  אגב  מסכים  אני  אין  אם  כנראה  שצריך  אומר 

הספורט, הקבוצות המקצועניות, הבוגרות ולהסתכל על סך התקציב ואם רוצים לקצץ אותו. בכל  

פעילות ספורט בעיר גם במגוונים. אם רוצים לעשות שינוי ולצמצם את תקציב הספורט יכול להיות  

בשלב הראשון אנחנו צריכים לעשות שינויים פנימיים. אני בעד אני הצעתי בזמנו אצל גרובר שנוריד  

עד   תקציבים  לנו  שישחרר  מה  בוגרת.  לקבוצה  שקל  מיליון  עד  של  לתקרות  התמיכות  היקף  את 

יש   דבר  לכל  שנייה.  בוגרות.  קבוצות  אגב  משמעויות.  לזה  יש  הבוגרות  לקבוצות  תקרה.  מיליון 
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מאות   שלוש  לא  שקל.  מיליון  כמעט  יפנה  זה  ולכן  משמעות.  יש  דבר  לכל  כמעט  בחיים   1משמעות. 
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ארבע מאות. מיליון מאה לא זוכר. לא. כן שלוש מאות מ כל קבוצה. לכן אני חושב שבדרך הזו צריך  

לקבל יהיה משמעויות למשל חלק מקבוצות לא יוכלו להשתתף שמשתתפות בהם היום. טוב אנחנו.  

מה שאני מציע. בסיפור של הספורט זה לקבל החלטה אסטרטגית של שינוי סדרי עדיפויות קודם כל  

פנימה. ולאחר מכן לראות אותם החוצה. אבל ברור שאי אפשר לתת בתוך תקציב כולל של העירייה  

 לכולם הכל. למעט החינוך,  

  אתה מבין כאילו אם היה צריך ל הוריד למשהו זה שם.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 בסדר יכול להיות.   מר גיא קלנר:

   אתה תומך בזה?מר  דן רוק: 

לא. לגבי סעיפים שאנחנו מדברים עליהם במסגרת גם דברים שעלו מוועדת הכספים    מר גיא קלנר:

וגם עלו פה בישיבה. ודנו עליהם ואנחנו רוצים להציג אותם כמשהו שהם בקשות מצידנו. אני מקווה  

צבועה   שקל  אלף  ארבעים  של  תוספת  מבקשים  אנחנו  החטופים  במטה  תמיכה  אחד,  שהתקדמו. 

הלוואי זה המקום להגיד שאנחנו מאוד שהעסקה יוצאת לדרך והלוואי שלא נדרש לשקל מפעילות  

מטה החטופים אבל אם וכאשר תהיה פה פעילות שהעירייה תומכת בה ציבורית, ומעשית כדי לקדם  

 את הפעילות הזאת.  

 כולנו הבענו הסכמה לזה זה משקף את כולנו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 גם ההסתייגויות שלנו. כמו שאת בטח יודעת יש את הדבר הזה.  עו"ד גייל שורש:  

   נו אז מה אז ירון גדות מה קשור לירון גדות?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

קלנר: גיא  מהלכים    מר  מבטא  כרגע  ואני  מהלך.  שנעשה  אישרנו  כולם  לכולם  אכן  פנה  גדות  ירון 

אני   בחתולים  הווטרינריה  נושא  שקל.  אלף  ארבעים  החטופים  במטה  תמיכה  שביצענו.  פרקטיים 

עוסק בזה רבות. יודעות את זה פאני פרח ולשמחתי גם נחתם ההסכם עם ספק העיקורים החדש.  

 מה שלא היה. יש מענה היום. 

  עכשיו חדש.   31.12היה עד גב' פרח מלך: 

יש כרגע אחד. נחתם הסכם ויש ספק היה פקק שפשוט העביר שירות אותן מתנדבות    מר גיא קלנר:

ל ופונות  ופונות אלי  והסיפור הזה אמרת    באצ'ישפונות אליך  ופונות לאחרים אנחנו מכירים אותן 

בעבר, אני אומר אותו שוב. קודם כל חמלה לבעלי חיים מעלה גדולה מאוד אבל במקרה הזה מדובר  

כולה כי בסוף חיים בעלי חיים ובני אדם ביחד. כשצד אחד יוצא מאיזון  גם בעצם על חיי הקהילה  

או לא מנותב באופן נכון. זה יוצר בעיות תברואתיות ביטחוניות ונוספות ולכן קהילה צריכה לדעת  
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 1לשלוט בתהליכים האלה בצורה נכונה כי מהווה מטרד אם זה לא כך. אז לנושא הווטרינריה מעבר  
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 להסכם הספק שנסגר אנחנו מבקשים חמישים אלף שקל נוספים כדי שהפקק ישוחרר באופן מלא. 

סליחה שאני קוטעת אותך אני לא הבנתי אנחנו היינו עכשיו צריכים להציג את    עו"ד גייל שורש:   

  הסעיפים אני חשבתי שראש העיר אמר שאנחנו  

 אני מציג את מה שאני מציג.   מר גיא קלנר:

 כל אחד שיגיד מה שהוא רוצה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  איך אתה רוצה לנהל את הדיון הזה?עו"ד גייל שורש:  

אני אמרתי איך אנחנו מנהלים. אנחנו מקיימים דיון על התקציב.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 אתם בוחרים מה אתם רוצים לדבר. 

 זה לא הסיכום. אחרי.  עו"ד גייל שורש:  

אנחנו נצביע על הסעיפים או סעיף, סעיף או נושא, נושא או לא.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 לא סעיף סעיף. פרקים. לפי נושאים.  

 מדברים ביחד  

  אה. זה בסדר. לא. חשבתי כל סעיף בתוך התקציב. על השינויים. נבהלתי. גב' פרח מלך: 

קלנר: גיא  מענה    מר  קיבל  בהחלט  הוא  קודם  שאמרתי  כמו  החינוך  עולם  בתוך  נוספת  סוגייה 

ברמת   החינוך  מערכת  מקומות  בהמון  הדרך  לאורך  פה  עלה  שזה  יודע  אני  שלנו  חשש  משמעותי. 

השרון היא מערכת טובה. היא מערכת חזקה. אם יש מקום גם ברמה התפיסתית וגם ברמה היום  

יומית לטעמנו דורש חיזוק נוסף בכל זאת. חטיבות הביניים שיושב כמעין סוג של מובלעת. על אף  

של   ברמה  וגם  הניהולית  ברמה  גם  תיכונים.  חטיבות  של  חינוכי  רצף  לייצר  תוכניות  יש  שעכשיו 

 םהצוותי

  המעבר לשש שנתי.    עו"ד עידן למדן:

מעבר לשש שנתי. אנחנו מבקשים עדיין זה מתוקף הרבה מאוד פניות גם היו בשנה    מר גיא קלנר:

שעברה בשנת הלימודים וגם בשנה הזו בעיקר בחטיבות. גם בקלמן וגם בעלומים לייצר עוד מאה  

הלימודים   חיזוק  לטובת  הרשות,  של  לחיזוקים  פרקטי  לתלמידים  שיעורים  חיזוקי  של  שקל  אלף 

 בשתי החטיבות האלה.  

  גם אנחנו דרשנו.  עו"ד גייל שורש:  

 אני לא אומר. אני אומר כרגע.   מר גיא קלנר:

  לא. אני אומרת בדיוק חוזרים על  עו"ד גייל שורש:  
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 1לא חוזרים על כלום. עכשיו זה אצלי. לא חוזר על כלום. צופים תנועות הנוער סליחה    מר גיא קלנר: 
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נותן   אחד  מצד  מהלך  לעשות  מבקשים  אנחנו  השרון.  ברמת  הגדולה  הנוער  תנועת  היא  שהצופים 

בשנה   מבקשים  אנחנו  הכלה.  יכול  בעלת  בצורה  אליו  מתייחס  שני  מצד  לצורך  משמעותי  ביטוי 

הקרובה להגדיל את התמיכה במאתיים חמישים אלף שקל. אבל הא בהא תליא להגדיל שנה הבאה  

מגדילים בעוד מאתיים חמישים אלף שקל כלומר עושים בגידול של שנתיים מגיעים למיליון שקל.  

ובשנה הראשונה אנחנו גדלים במאתיים חמישים. יש לנו גם התייחסות תב"רית לזה אבל נתייחס  

למדן   עידן  מבקשים  אנחנו  פתוחים.  ושטחים  סביבה  איכות  הפעילות.  תקציב  כרגע  כך.  אחר  לזה 

מי   והוקמה  שעברה  פתוחים  שטחים  מנהלת  בנושא  לסדר  הצעה  העברנו  שנים  שלוש  לפני  ואנוכי 

שהובילה אותה הייתה נטע זיו מסיעה של עידן לשעבר אבל מה שעמד שם תמיד כאבן נגף זה חוסר  

יכולת להתמודד הלכה למעשה עם האתגרים והמטרות והמשימות. זה גרעוני אנחנו מבקשים מכרז  

 מידי.  

אגב רק שאלה. למה  אם כל כך אם זה חשוב וזה חשוב. למה זה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  לא התבצע.  

לא התבצע כי ראש העיר הקודם לא מצא לזה ביטוי. אנחנו בערך שנתיים לא באמת    מר גיא קלנר: 

 .  24כל   23מנהלים תקציבים הגיוניים. מרגע שנקרא לזה אמצע 

  אקולוגיה היה הרבה לפני.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

     אגב הייתה הבטחה לזה. היא לא מומשה.   מר גיא קלנר:

זה היה במסגרת תקציב של תקן. לתקן ל היה מתומחר מספיק ולא היה על כך אף   עו"ד עידן למדן:

 אחד שיכול שהסכים לעבוד בשכר שהוצע בהתאם לעיר.  

     מוצאים פתרון אחר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  פתרון אחר באמת התקצוב כרגע שאנחנו מביאים את היועץ.   עו"ד עידן למדן:

 היו פה דברים שהיו והיו פה דברים שלא היו.   מר גיא קלנר:

     לא. אני רוצה להבין למה זה לא.   ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

היה קיצוצים שהיו. וכעת כפי גם הוכנס ותוקן. זה   24זה היה תקן. בשנת   23בשנת   עו"ד עידן למדן:

היה אחד הדברים החשובים שהיה למנהלת השטחים הפתוחים כפי שתיארת באמת הוקמה בהצעה  

  יחד וראש העיר נענה לדבר הזה. 

אנחנו בסוגיה של אקולוג עירוני מבקשים לצבוע סעיף של מאתיים אלף שקל שישרת    מר גיא קלנר:

השטחים   ועולם  הסביבתיים  הצרכים  את  וישרת  בימנו  ובמהירה  יקרה  והוא  הזה  הגיוס  את 
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ביחס   בארץ  גדולים  הכי  הפתוחים  השטחים  היקף  עם  הערים  אחת  השרון.  רמת  של   1הפתוחים 
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פה   נוסף שאנחנו מבקשים הוא באמת היה  ורציני. סעיף  דורש טיפול מקצועי  זה בהחלט  לגודלה. 

ו מומש  ולא  עברו  בשנים  תצורות  מיני  התרבות    באצ'יבכל  חיזוק  של  סעיף  זה  קודם.  עליו  דיברה 

מעיריית   רפרנס  לקבל  אפשר  זה.  את  לעשות  מקום  יש  השרון.  ברמת  והדמוקרטית  הליברלית 

הרצלייה שעליה אנחנו מתבססים שיצרה סדרה של פעילויות לנוער ובכלל ברחבי העיר הרצלייה כל  

מהתקציב   מבקשים  אנחנו  האלה.  התוכן  ועולמות  ערכים  על  זרקור  שנותן  אחר  תוכן  בעולם  פעם 

הזה לשלם מאתיים חמישים אלף שקל לנושא חיזוק התרבות הליברלית והדמוקרטית ברמת השרון  

יש לנו גם מפרט של פעילויות לא הכל נוכל לעשות מהתחלה אבל בהחלט להכניס זה סעיף התקציבי  

הזה. וביקשנו פה לא הגענו להסכמה על סעיף תקציבי שבנושא הקבורה האזרחית, לא אנחנו באנו  

עם סעיף תקציבי אבל כרגע אני מבין שהחסם העיקרי שיכול להסביר את הקבורה ואת התשלומים  

 בעצם ההסדרה שאנחנו ממתינים לה בסוגייה הזו. אני מבין שזה מטופל ע לידי ע ידן. 

אם אפשר להציע. יש מודל אחר שבו העירייה מחזירה לתושבים השתתפות או     עו"ד גייל שורש:   

 השתתפות חלקית  

 הנושא בבדיקה מתוך כוונה להסדיר את הנושא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני מתחברת למה שגיא אומר אפשר לשריין תקציב שישמש החזר או השתתפות    עו"ד גייל שורש:  

 בעלויות של  

 זה בדיוק מה שאנחנו. על זה זה ההסדרה זה בדיוק. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 עד שנסדיר עו"ד גייל שורש:  

 אני בוועדה למה לא כונסה הוועדה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מטפל  ראש  כרגע  ועידן  הכל  שהיה  יועץ  והיה  פעמיים.  כונסה  היא 

 בנושא שמלמעלה.  

     העירייה תוציא בקשה לרישיון.  גב' בת שבע אלקובי: 

 עובדים על זה. זה הליך מורכב.  עו"ד עידן למדן:

 מה עובדים. אנחנו לא קיבלנו עדכון. גב' בת שבע אלקובי: 

     אני גם לא קיבלתי עדכון.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 כרגע ההליך מול משרד הדתות. אנחנו עובדים על זה יום יום שעה שעה.   עו"ד עידן למדן:

     חברי הוועדה לא קיבלנו עדכון.  גב' בת שבע אלקובי: 

 היה סיכום איך להפעיל. לא צריך כרגע את העדכון על איפה עומד.   עו"ד עידן למדן:
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 1היום זה עלה הנושא של איזה יועץ? ישבו עם יועץ עידן ישב עם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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 יועץ. הוא נ תן את הכיוונים. עידן ייתן לכם עדכון על מה שצריך. 

 נשמח. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

  אין בעיה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני אומר בנושא של קבורה אזרחית אנחנו חייבים למצוא לזה ת הפתרון התהליכי,    מר גיא קלנר:

ובהינתן ולא נמצא אותו לתת לזה פתרון תקציבי. אין פה זה צריך להיות אחד מהשתיים. בהקשר  

 הזה ולכן עדיף שנקבל דיווח כמה שיותר מהר מעידן איך מגיעים לתהליכי ההסדרה האלה.  

 אולי בינתיים עד שיוסדר כן צריך.  גב' בת שבע אלקובי: 

 אנחנו מצאנו מקור תקציבי והצענו. עכשיו להשתתף  עו"ד גייל שורש:  

 זה עלה היום. אנחנו בודקים את זה. מה לעשות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  בסדר אני לא זה.  עו"ד גייל שורש:  

אני מסכם בשלב התקציב השוטף. אלה נקודות שמצאנו אותם כנקודות מפתח כרגע    מר גיא קלנר:

עדכוני   במסגרת  ישונו  שכך  ומקווה  מצפה  הזה.  לדבר  עקרוני  אישור  קיבלנו  והסדרה  לביצוע 

 התקציב.  

   איך קיבלתם אישור עקרוני ואנחנו לא קיבלנו?עו"ד גייל שורש:  

 כי אני עושה את התהליכים שלי.   מר גיא קלנר:

  לא. אני שואלת  עו"ד גייל שורש:  

 ניהלתי משא ומתן.   מר גיא קלנר:

הוא בא. קבע פגישה. ניהל משא ומתן. לא משא ומתן. הציג את  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 הדברים. ישבנו. קיבלנו ראינו שזה נכון. את שלחת לי.  

 לא חשבתי שהתהליך הולך ככה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

סליחה כל אחד מכם. אתם שלחתם אני קיבלתי היום. אני לא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

דברים   ואחד  אלף  עם  תוכניות.  עם  תיקונים.  עם  נושאים  של  רשימה  היום  קיבלתי  בארץ.  הייתי 

 שאת הגשת. ראיתי אותם.  

 אם היינו מוזמנים לפגישה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

  הוא לא הוזמן לפגישה. הוא ביקש פגישה הוא לא הוזמן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   : לא הוזמן. הזמין את עצמו.מר גיא קלנר

   הוא ביקש אם הייתם מזמינים את עצמכם אני מקבל כל אחד.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 למה אין לכם אופציה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 התהליך הוא פה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 בסדר אני יענה. תיכף.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 באמת אני רוצה להבין.  עו"ד גייל שורש:  

 ישבנו בישיבת ועדת כספים.  מר אהד בלייר: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אין  ראש  או  יש התייחסות  תיכף אבל אתה תראה אם  לך  עונה  אני 

 התייחסות.  

למה לא ענית לו קודם היינו סוגרים. כמו שקבעת היינו רוצים לסגור גם.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 נראה לי.  

 עכשיו יקבל תשובות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני מבינה. אני רק אומרת שאם היינו עושים את זה קודם את התהליך.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 פעם הבאה תבואו לפגישה. תגידו רוצים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הייתה פגישה בוועדת כספים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

הוא היה בוועדת כספים והוא לא הצביע בוועדת הכספים שהיה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 כי רצינו לעשות הצבעה הוא לא הצביע. אחר כך נסעתי וזהו.  

 לא היו תשובות. למה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

  לא היו תשובות?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא היו תשובות.  מר אהד בלייר: 

 זה לא תקין שזה מתנהל ככה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא היו תשובות? פעם הבאה אל תזמין פגישה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יעקבי:   רון  דניאלה  לא  עו"ד  דקות שאני  כמה  לפני  בסדר. אמרת  זה אחד.  היתר  כל  זה  זה אחד. 

 צריכה לראות כלום. 

קורצקי:   יעקב  פגישה?מר  קבעת  רוצה   את  את  איך  הפייסבוק.  דרך  הכל  את  מנהלת  כשאת 

 עושה כותרות. אחר כך. אני חושב זה לא נכון. הנה עצרתי.   שנתייחס אלייך ברצינות? 

בישראל לא רק בשל    חשוב לי להגיד שאגודת הספורט היא מהגדולות והמצליחות  גב' ענת לין:  גב'  

באגודת   ההישגים  מבחינת  שיא  עונת  פה  הייתה  האחרונה  בשנה  אנחנו  הספורטיביים  ההישגים 

הקורונה וגם  הספורט אבל לא רק בגלל זה. גם בשל הערכים והחינוך לערכים ומצוינות. גם בתקופת  
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וילדות. אשר הצליחו לשמור על שגרת פעילות ככל הניתן. התקציב הזה הוא לא תקציב החלומות.  

לא   האגודה  שפעילות  נדאג  אנחנו  הרוחבי  הקיצוץ  למרות  רוחבי.  קיצוץ  יש  אבל  להגיד  מה  אין 

עושים   אנחנו  לזה  מעבר  להגיד  לי  חשוב  האגודה.  התקציב  בעניין  שיטפל  הבטיח  איציק  תיפגע. 

מקהילה   פעיל  חלק  יהיה  העיר  תושב  שכל  כך  לספורט  ביחס  תפיסה  לשינוי  אסטרטגית  תוכנית 

ספורטיבית, בריאה השגית וערכית, זה בהתייחסות גם לעניין המלגות וגם מועדונים בית ספרי וגם  

אגודת הספורט   ובתיכונים. אנחנו  ובחטיבות  יסודיים.  לבתי הספר. בתי ספר  בין הספורט  בחיבור 

תבנה עוד מתקנים אנחנו נעשה עוד מתחמי פעילות ספורט וקהילה. ואני סמוכה ובטוחה שהספורט  

   בעיר לא יפגע. ואני סומכת על איציק שאנחנו נפתור את עניין התקציב הזה.  

  

אחד עלו אין ספק ענת צודקת. גם גיא צדק  אני אגיד כמה משפטים כמה מילים.   עו"ד עידן למדן:

צרכים.   הרבה  יש  מוגבלת.  השמיכה  הדברים.  את  ולתת  לספק  היכולת  תלוי  הוא  תקציב  בדבריו 

הרבה דרישות. הרבה רצונות. הרבה שאיפות. כל צד וכל אדם בכל תחום קרוב לליבו מחזיק תיק  

ו את    Yאיקס  לתת  ומנסים  מוגבלים  אנחנו  לבסוף  ההתייחסות.  את  שדורשים   רבים  ותחומים 

  24המקסימום. שמעתי כמה הערות לגבי מגוונים שאני חושב שמי שתמך בפעם הקודמת בתקציב  

עשה טעות חמורה ולא הבין הרבה מהמשמעויות שהוא עשה וכן מגוונים למרות הקיצוץ הצליחה  

 להתמודד  

 אני?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שהוא יסתכל.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

     נתתי לך הבטחה פרוטוקול.    מר אהד בלייר: 

  בסדר גמור.   עו"ד עידן למדן:

 נכון. ודאי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אז איפה הכסף?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

     ברבעון הראשון. מר  דן רוק: 

חטופים    עו"ד עידן למדן: של  ביום  אנחנו  היום  אבל  בדבר  דבר  לקשור  צריך  היית  לא  מלכתחילה 

ועסקאות לא רוצה נתתי לך לדבר בשקט. שמעתי. הגבתי. אתה יכול להגיד מה שאתה רוצה. אני לא  

חיכיתי   תיכף  בבונים.  גם  אהיה  אני  תיכף  פועלים.  אנחנו  אחד.  לאף  ציונים  ולתת  להתעמת  בא 

 שתגידי את זה תודה.  
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אגף   עו"ד עידן למדן: לנהל את  במיוחד  אין ספק  ונכון  טוב  לעשות  יודעת  את  יודעת  כל מה שאת 

 החינוך  

  עידן שורה תחתונה כסף חזר למגוונים או לא?מר אהד בלייר: 

 כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 יופי.  מר אהד בלייר: 

     מתי?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אנחנו יושבים על התקציב. ועשינו.    עו"ד עידן למדן:

    הוא היה מוכן לוותר על זה אתה מבין?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אדון אוהד תדבר קרן תדברי. תסיימו לדבר.    בקשה. את רוצה להמשיך להפריע? עו"ד עידן למדן:

 אם ראש העיר נותן אני ידבר. 

 די נו קרן. באמת. דבר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   אחר כך מתנצלת.עו"ד נאווה פרס: 

   לא בפניו.גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

מקסימוב:    ברנדס  קרן  אתה  גב'  קדימה.  שיש.  קרן  זאת  אחד.  אף  ולא  את  לא  אותי  תחנכו  אל 

     .  מחייך כי אתה אוהב אין מה לעשות

למדן:   עידן  עוד  עו"ד  יש  להקטין.  הצלחנו  שהיה  הנוסף  הקיצוץ  את  באמת  הפגיעה  את  בקיצור 

כן לשמוע   בענייני תקציב שוטף. ושמחתי  והן  בענייני תב"רים  ותוקנו הן  בעתיד  גם  דברים שיגיעו 

סביב השולחן. איציק. שמחתי כן לשמוע סביב השולחן את החשיבות הגדולה וההבנה של מגוונים,  

גיל   זה  בעיר. אם  ידעו להעריך אותה בכל תחומי החיים של כל הקהילה פה  שלפעמים אנשים לא 

הזהב. אם זה צעירים, אם זה סטודנטים. אם זה בני נוער. אם זה ילדים וילדות. בכל תחום החינוך  

כך  ימשך  שזה  כולי תקווה  ואני  החשיבות  בזה את  פורמלי, שמחתי מאוד לשמוע שרואים  הבלתי 

 בעתיד. אנחנו הצלחנו  

 גם ספורט ומגוונים.  מר אהד בלייר: 

     מספיק עם ההערות.  עו"ד נאווה פרס: 

למדן: עידן  הצלחנו    עו"ד  ואנחנו  להיות  אמור  שהיה  הקיצוץ  את  לבטל  באמת  פה  הצלחנו  אנחנו 

יינתן   גדול  חלק  פה.  שקיימים  הנוספים  לצרכים  הבנה  מתוך  במלואו  לא  בחלקו.  אותו  להשיב 

נווה רסקו והן על קריית הצעירים וזאת לצד   נותנים דגש היום הן על  במסגרת התב"רים שאנחנו 
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רבות   פה  דובר  להינתן.  ויצליחו  יתקיימו  השנה  כבר  שחלקן  מקווה  שאני  בשורות  יהיה  זה   1גולן. 
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באמת על התקציב החילוני אנחנו נכנסנו לקואליציה בין השאר על טיקט הזה. בית העלמין מתחיל  

 לקרום עור וגידים ולהתקדם. למצוא תימסר דיווח בהקדם לחברי הוועדה.  

     חבל שלא.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אנחנו נמצאים בתהליך שהוא תהליך ממושך אבל התהליך הזה יבוא ויגיע בסופו    עו"ד עידן למדן:

ישראלית   ותרבות  פה  וערכי  החילוני  העניין  על  באמת  שאמונים  כמי  לפתרון.  הוא  גם  דבר  של 

לטובת   פה.  במערכת  פתרון  לזה  נתן  שנים.  רב  פתרון  לזה  לתת  ידע  מגוונים  פעם  עוד  ייעודית 

הערכים   לטובת  העיר  מראש  שקל  אלף  מאתיים  של  ייעודי  תקציב  בנוסף  ביקשנו  אנחנו  העירייה. 

האלה לקידום פעולות תרבות ישראלית וייעודית בדגש על יהדות חילונית מתקדמת ופלורליסטית.  

בחודשיים   נדון  הזה  הדבר  הרחב.  לקהל  דרושים  שירותים  והענקת  פתרונות  מציאת  לרבות 

עוד   שיש  ברור  ויתוקצב.  יעודכן.  הוא  גם  הזה  והדבר  בעיר.  ותושבות  תושבים  לבקשת  האחרונים 

דברים שאפשר היה לעשות וליישם ולתת. בכל דבר אפשר להוסיף עוד עשרת אלפים שקל. להפחית  

הזה של   לעיר    25חמישים אלף שקל. להגדיל. אבל אני חושב שהתקציב  יותר בשורה  מביא הרבה 

או בעיות לא נגיד עוולות. בעיות כאלה ואחרות שהיו בתקציב    24ומתקן כמה וכמה עוולות שהיו ב 

ותוספות בהתאם לצרכים    24 עוד כמה עדכונים  יבוצעו  יתוקנו. מובטח שגם בעתיד הקרוב  וכעת  

 שהועלו בישיבות הנהלת העיר. תודה.  

שהתקציב   מר מוטי גינדי:  להגיד  רוצה  אני  כל  קודם  העיר  ראש  החזון  אדוני  את  באמת  משקף 

ציינה   שהמנכ"לית  הנושאים  ובשאר  האישי  הביטחון  בנושא  המנכ"לית.  עם  יחד  מוביל.  שאתה 

וישים אותה במחוזות   יוביל את רמת השרון קדימה בשנה הקרובה  ומניח שזה  קודם. אני מקווה 

טובים יותר. יחד עם זאת יש סעיף קטן ככה בעקבות כל הדיבורים פה על פלורליזם, ועל התרבות  

זה בסדר גמור אנחנו מח"ל מפלגת חירות ליברלית. אנחנו אוהבים את כולם ומקדמים את כולם.  

תרבות תורנית שעומד על חמש מאות חמישים אלף    8.2.6ראיתי סעיף קטן שצד לי את העין סעיף  

אוכלוסיית   מאות.  שלוש  מיליון  ואף  מיליון  היה  זה  מעשור  למעלה  שהיו  שלך  בקודמו  בעוד  שקל 

ביטוי   לידי  יבוא  זה  מסוימת  הלימה  שתהיה  וחשבתי  בעיר  גדלה  שבת.  שומרי  הדתיים,  החרדים. 

   בתקציב. אני לא יודע. אבל לא ירדה בחמישים אחוז. לא ירדה בחמישים אחוז.  

 היה מיליון? מתי  עו"ד עידן למדן:

     היה. היה. מר יעקב קורצקי: 

  מתי היה מיליון?    עו"ד עידן למדן:
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 1   היה מיליון. היה אף כן נכון. זה מה שאמרתי. הייתה אוכלוסייה גדלה. 2013ב מר מוטי גינדי:
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   בשביל מה דיברת על זה. הם יכולים לדבר על זה שש שעות.מר יעקב קורצקי: 

 מותר לו.  גב' פרח מלך: 

 לא אסור לו.  מר יעקב קורצקי: 

   אני אקח משפט מקרן אני בא בטוב. מר מוטי גינדי:

   חיים שלי.גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

גינדי: מוטי  הבא   מר  ברבעון  הרביעי  האחרון  שברבעון  בטוח  ואני  לליבך  קרוב  שהנושא  יודע  אני 

  אתא תמצא לנכון לסדר את המספרים הקטנים הללו.  

 זה לא מספר קטן.  עו"ד גייל שורש:  

   שלושה וחצי מיליון למועצה הדתית.: קהל )ירון גדות(

   ירון סליחה.גב' פרח מלך: 

אני מצטרפת פה לחברותי וחברי בשני סעיפים שמאוד חשוב לי להבין. שעלו פה  :  גב' הדר שוייצר

אני רוצה להבין איך אגודת הספורט אם קוצץ התקציב     לדיון. קודם כל הנושא איפה נעלמה ענת?

איך היא לא נפגעת ואיך הפעילות של האגודה המפוארת  הזאת במשך השנים פה ברמת השרון איך  

הפעילות שלהם לא תיפגע. אני לא מצליחה להבין אני רוצה. אז הם אומרים ענת אמרה זה לא יפגע.  

 אני רוצה לקבל תשובה.  

 בבקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

גם הנושא שדניאלה העלתה בנושא של נשים מחזיקת תיק נשים אני רוצה להבין    גב' הדר שוייצר:

 את אומרת שהתקציב כן עלה. 

חוץ מסעיף אחד הוא נשאר מאה חמישים אלף. ובסעיף השני הוא היה מאה חמישים  גב' פרח מלך:  

 וירד למאה עשרים. השינוי היחיד הוא שלושים אלף שקלים. 

 הוא לא עלה. תקציב זעום וכשהעלנו את זה ביקשנו לתת את הדעת. ואני.    גב' הדר שוייצר:

 אני נותן את הדעת. אני אתייחס לזה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

     זה דבר מאוד חשוב.    גב' הדר שוייצר:

 גם זה ברשימה.   עו"ד עידן למדן:

     כתבתי את זה. גב' פרח מלך: 

 גם זה ברשימה.   עו"ד עידן למדן:

 אנחנו נשמח לשמוע.   גב' הדר שוייצר:
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קורצקי:   יעקב  הייתי  מר  בתפקיד  כיהן  בה  הרבה  פה  שיש  חושב  אני  הספורט  אגודת  של   1הנושא 
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תקופה מסוימת בתפקיד אלף אחוז אני אומר שאף קבוצת ילדים לא תיפגע. אף קבוצת ילדים לא  

 תיפגע. כן. אלף אחוז.  

 מה זה אלף אחוז.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא תיפגע אף קבוצת ילדים.  מר יעקב קורצקי: 

  איך?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

הבטחה הנה גם אמרה גם מחזיקת התיק ואני אומר לכם גם אנחנו מדברים עם  מר יעקב קורצקי:  

 ראש עיר ועם אריק דורון. תאמינו לי.  

  לא יסגרו קבוצות? גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא יסגרו אפילו אחת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

קורצקי:   יעקב  מבטיח  מר  אני  בכלום.  יפגעו  לא  הילדים  קבוצות  יסגר.  לא  כלום  יסגרו.  זה  לא 

 הבטחה. דניאלה אני מצטרף למה שאמרת. יש לזה שמיכה. זה לא יפגע. באלף אחוז.  

 יש ביקוש.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

קורצקי:   יעקב  ילד  מר  כל  השרון.  ברמת  אחד  ילד  יפגע  לא  אלייך.  מצטרף  אני  דניאלה  תקשיבי 

שירצה לעשות ספורט. יעשה ספורט ברמת השרון. כל קבוצת ילדים. וילדות כמובן שתרצה אנחנו  

נעשה את הכל כדי שזה יפתח וזה יפתח. גם על חשבון דברים אחרים על הבוגרים על מי שאת רוצה. 

 אין בכלל זה. דניאלה אני  

 אם יהיה לך חוסר בשלושה חודשים אני אתן לך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני אמרתי.  מר יעקב קורצקי: 

 ארבע מאה.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

דניאלה אני אמרתי מזמן להגדיר את רמת השרון להגדרה נכונה. תמיד היה לנו  מר יעקב קורצקי:  

זה עיר הספורט ברמת השרון. זה ההגדרה    מרכז הטניס. אני אומר שההגדרה הכי מתאימה היום 

שהכי מתאימה היום לרמת השרון. אני רוצה לסיים.  נושא של הילדים צרכים מיוחדים בוודאי זה  

נושא הכי חשוב פה בחדר. גם לפני כמה שאני אוהב את הספורט הילדים עם הצרכים המיוחדים כל  

מה שצריך אני חושב שכולם פה חושבים ככה. צריך לתת אלף אחוז. מה שצריך לילדים מיוחדים.  

 מחזיקת תיק שיודעת את  הגישה. מנהלת האגף.  

 שעושה עבודת קודש.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1כל בקשה. הנה אני אומר לכם החדר פתוח לכל דרישה. כל בקשה כל מה שצריך  מר יעקב קורצקי:  
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לשים לילדים עם הצרכים המיוחדים עשינו התקדמות בשנים האחרונות עשינו את זה הרבה. כולם  

 מצוינים. קרן.  

     קשה לי עם זה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 צעירים שצריך למצוא להם בית. אחד הפרויקטים המרכזים.   עו"ד עידן למדן:

 לעשות כל מה שצריך. תעסוקה.  מר יעקב קורצקי: 

 מגורים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

     בהחלט הדר. מר יעקב קורצקי: 

הם פתאום מפסיקים להיות עם צרכים מיוחדים. גם לזה ניתן פתרון. וגם    18בגיל   עו"ד עידן למדן:

 לזה יש התייחסות.  

 ליז דקה שישמעו אותך. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

ילדה בת    גב’ ליז: לי  יש  ליז.  אני מהנציגות בעצם הקימו את הקהילה שברמת השרון. טוב    8אני 

יחד איתך ראש   זכרוני אינו מטעה אותי בישיבה שקיימנו של ההורים  כמה מילים ברשותכם. אם 

לצערי אני נאלצתי להעדר ממנה מאחר ואימי נפטרה. אבל חשוב לציין שדאגתי להתעדכן בכל  העיר, 

מה שנאמר בישיבה הזאת. אחד הדברים החשובים שנאמרו היה שאמרת ואני מצטטת מה שהחינוך  

המיוחד יצטרך הוא יקבל. אני מבינה מהמשפט הזה שאתה עומד מאחורינו ואתה מגבה אותנו. לכן  

בנוסף   בעיר.  ילדי החינוך המיוחד  אנחנו כהנהגה תורמת לא מעט מהזמן האישי שלה. רק בשביל 

לא   עצמי.  אני אדבר בשם  לצערנו  החינוך המיוחד. אבל  של  והתרבות  במטרה לקדם את הקהילה 

בשם כולם. אני מרגישה שאנחנו נתקלים בהמון קשיים. וכל פעם שאנחנו מנסות להרים איזה שהו  

טועה   אני  אם  אותי  ותקן  חושבת  אני  מבוטלות.  לא  שעות  עמלות  אנחנו  שעליו  חוג  או  פרויקט 

שההתערבות שלך לתמוך בחינוך המיוחד לא עולה בקנה עם העשייה שלנו בשטח. הקושי העיקרי  

כמוטיב שחוזר על עצמו. זה תמיד קושי תקציבי. תמיד נאמר לנו אין תקציב. לא משנה מה אנחנו  

אם זה אגודת הספורט אם זה מגוונים. אם זה חינוך, אם זה רווחה. כל מקום שאנחנו פונים אליו.  

אין תקציב. חשוב לציין כאשר אנחנו עובדות איזה שהוא פרויקט אנחנו משתדלות לעשות את זה  

פרויקטים   או  אירועים.  לקיים  פעוט אפשר  מאמינות שגם תקציב  אנחנו  כי  הגיוני.  בתקציב מתון 

הילדים   את  לסכם  למדן  שמר  ההחלטה  על  לנו  צר  המיוחד.  החינוך  של  וקידום  העשרה  שיניבו 

בגלל   ופשוט  הקהילה  כל  עם  יחד  אותו  מחברים  שאנחנו  מיוחדים  יריד  להקים  תכננו  המיוחדים 

     דברים פוליטיים מר למדן ביקש לבטל את זה.  
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 1 שקר וכזב.   עו"ד עידן למדן:
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     לא שקר וכזב.   גב’ ליז:

 שקר וכזב. את משקרת. את משקרת. עו"ד עידן למדן:

 אני אסיים. אני שקרנית   גב’ ליז:

 היא לא משקרת. מר אהד בלייר: 

     לא. לא. לא. חבר'ה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 יש חודש   עו"ד עידן למדן:

מאחוריו עומד רציונל אני מבקשת שתשקול לתקצב את החינוך המיוחד ברצינות ותדאג    גב’ ליז:

למסדרון ישיר אליך כדי שנוכל להמשיך בעשייה מבורכת שאף אחד אחר שעושה אותו פרט אלינו  

מזכירה עם  העיר  ראש  איתך  פעמים  כמה  פגישה  לקבוע  ניסינו  נוסף  כך    בעירייה.  אחר  מגי  שלך 

 מנכ"לית העיר כל אחד רוצה לדעת על מה אנחנו רוצים לדבר. בפגישה הקודמת.  

 נכון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נכון.  גב' פרח מלך: 

נוכל לעשות פגישת המשך. פירטנו על מה אנחנו רוצים    בפגישה הקודמת    גב’ ליז: אמרת שאנחנו 

לדבר. אבל אז המזכירה פנתה לאגפים לשאול אותם על מה אנחנו רוצים לדבר או למה אנחנו רוצים  

פגישה עם ראש העיר במקום לתת לנו פגישה עם ראש העיר אנחנו פה קהילה. אנחנו הנהגת חינוך  

 מיוחד. יש לנו אנחנו שלושה יום יום.  

 מי זה שתיים נוספות?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מור ואביטל שהיו אצלך. ואני.   גב’ ליז:

 הם היו אצלי אחרי זה עוד פעם. הם היו גם הרבה זמן אצלי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מי זאת אנה? גב' פרח מלך: 

אנה זה נציגה אצלנו. אנחנו ביקשנו אני אביטל ומור. מור ואביטל היו פעם אחת. אנה פנתה   גב’ ליז:

 כי אני ביקשתי מאנה לפנות. 

 אני לא יודע פנו אלינו ואני נפגשתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא נפגשת איתם.   גב’ ליז:

  למה את אומרת לא נפגשתי?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נפגשת פעם אחת.   גב’ ליז:
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יו"ר נחמדה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר 1אני מעבר לזה הייתה אצלי במשרד עם הילד שלה 
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 הזאת. למה את אומרת לי? לא. צרכים מיוחדים יש לה ילד על הרצף. יכול להיות איתי דיברו עוד  

  לא יודע.  

 פעם היו אצלך מור ואביטל. היה הבטחות שנקבל מה שאנחנו רוצים ולבינתיים נתקלים רק   גב’ ליז:

  בבעיות ואין לנו אימא ואבא פה. אין לנו אל מי לגשת. אנחנו רוצות לדבר עם אנשים.  

  אתם יכולים לבוא לסבא.  מר יעקב קורצקי: 

  בסדר אבל בסופו של דבר צריך מישהו שיהיה נציג שיטפל בנו. אני כל הזמן פונה.   גב’ ליז:

 תבואו. קבעתי פעם פגישה עם קרן. החדר שלי פתוח. יודעים ברמת השרון. אני  מר יעקב קורצקי:  

      גם מחזיק תיק. את יכולה לבוא.  

  מתי שתרצי פגישה תהיה.    עו"ד עידן למדן:

 קודם כל דיברת מרגש בכאב ואני רוצה כמה  אני רוצה ברשותך  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 רוצה לענות זה   תשובות. אני אתחיל דווקא. רגע עוד מישהו רוצה להתייחס לדברים שהיו בתקציב? 

 חשוב הנושא הזה וגם אמרתי אז זה חשוב וחשוב מאוד הנושא. אנחנו הגדלנו את התקציב עכשיו  

 מש"ח הגדלנו את יכולה לבדוק. בנוסף לכך מקימים את   4-מש"ח את התקציב לחינוך המיוחד. ב 4ב

גיל   מעל  לאוטיסטים  הבית  את  מקימים  ורד  בסמטת  מחפשים  18המעון  אנחנו  מקימים  אנחנו   . 

 עכשיו. מרכז משפחות סליחה. בבית שמאי מרכז משה לצרכים לילדים מיוחדים. בנוסף לכך אנחנו  

 אנחנו עובדים על הנושאים האלה. אני רוצה לומר לך    בודקים כרגע לפתוח בית ספר לחינוך מיוחד.  

ייעוד.   את  שינינו  הרווחה.  לטובת  משה  מרכז  שמאי  בבית  הבניין  את  למשל  הקצה  החינוך   שאגף 

  העבודה  

  לדעתי תקוע.  גב' בת שבע אלקובי: 

  לא תקוע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  לא. המכרז יוצא. אנחנו לא ארבע שנים.  גב' פרח מלך: 

 ארבע שנים זה היה בתקופה שלכם. לא שלנו. אנחנו עושים הכל  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 כדי שבאמת יהיה. יתכן מאוד לא יודע מי אמר לכם קודם כל לגבי הנושא הזה של תקציבים או מה  

 למרות שאישרנו אותו במאי    24אני לא יודע מי ענה או מה ענה אני יודע דבר אחד. השנה של תקציב  

 יולי. אישרנו תקציב מקרטע זה לא זה לא עם בשורה לא עם שום דבר ובהחלט יכול    20ביולי סליחה  

 להיות מצב שענו לך את מה שענו. אבל אני אומר לך מהשקעה ומהרצון ואת רואה את זה במספרים  

 את תראי את זה במספרים. אנחנו לא אמרנו את זה מהיד אל הפה או מהפה אל החוץ אלא באמת  
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 1רוצים לעשות. אני רגיש לנושא הזה. אכפת לי מהנושא הזה מאוד. לעניין של מה אתם רוצים לדבר  
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או מה זה רק מסיבה אחת כמות הפגישות וכמות הווטסאפים כמות זה מטורף שאני מקבל באופן  

אישי אני רוצה לדעת כדי להתכונן שאני לא ישב ואני יעשה לכם ככה עם הראש. שנייה כי מנסים  

כדי שיהיה לנו תשובות לתת לכם. אני לא בקיא בכל תהליך ובכל פרט. אני רוצה לדעת. אז אם זה  

בגלל   לא  זה  התשובות.  את  לכם  לתת  כדי  לדעת  רוצים  אנחנו   מה.  או  מסוימת  למחלקה  קשור 

שמזלזלים. לא הייתה כוונה לזלזל. אם חשתם או שאת באופן אישי חשת שמישהו מזלזל או משהו  

כזה אני אומר לך. לא שם. קרן החזיקה את תיק החינוך והיו ביחד והכל. אני יכול להגיד לך את זה  

בשיא ההתחייבות. בוודאי ולקחנו את זה לתשומת ליבנו מתוך רצון. אם היו פשלות כאלה ואחרות,  

אני אומר לך זה רק מחוסר או אי הבנה שלכם אותם או בגלל התקציב המאוחר שהיה. זה הנקודה.  

 אני מקווה שאנחנו פותחים דף חדש. כדי שיהיה לכם טוב. 

 אנחנו נוכל לבוא ולדרוש חוגים.   גב’ ליז:

 ודאי   כן. תדרשו. כן למה לא? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כי אתה ביטלת לנו כרגע את יריד   ונקבל? גב’ ליז:

 אל תכנסי לקטע אישי. עזבי את זה.  מר יעקב קורצקי: 

 זה קרה היום.   גב’ ליז:

     אני רוצה להמשך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שלי.   עו"ד עידן למדן: הטלפון  את  לרשום  יכול  שעכשיו  אחד  בכל  יכולה  את    0544338041אחד. 

 להתקשר בכל נושא. בנושא הזה את יכולה לצור איתי קשר. 

 לא להיכנס.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

     ליז תבואי בדרישות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 פנה מנכ"ל מגוונים ביקש פגישה.  עו"ד עידן למדן:

   תגידו על מה רוצים יהיה פגישות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 ביקש וזימן לפגישה.   עו"ד עידן למדן:

   עכשיו נעביר אותם למחלקות זה מה שיקרה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יש   עו"ד עידן למדן: מיוחדים  צרכים  בסימן  פברואר  לבעלי    18חודש  ומגוונים  שונים  אירועים 

את   וביקש  המנכ"ל  אלי  פנה  אכן  דיברת  שאת  ולנושא  כולה  לקהילה  הפתוחים  מיוחדים  צרכים 

חודש   שאחרי  בטח  דברים  לעשות  הדרך  זה  מדובר.  מה  על  ונבין  פגישה  שתהיה  אמר  הפגישה 

 פברואר. אל תעשה סיבוב פוליטי על גב ילדים. 
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 1 קרן בקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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     קודם כל בואו היריד הזה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 יש את החוגים שאף אחד בעיר לא מסבסד לצרכים מיוחדים ולא   עו"ד עידן למדן:

 די זה מספיק. מספיק.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מקסימוב:    ברנדס  קרן  שאמרת  גב'  כמו  דיברה.  שליז  שמחה  כל  שקודם  אמירה  ואמירה.  שאלה 

שהיו בזוגיות אתה ואני אז מחכה הרבה והרגשתי שהיינו אימא ואבא שלהם. הדבר הזה חשוב לי  

שזה ימשיך אני יודעת שזה אצלך בלשכה. סופר חשוב לתת להם את המענים האלה. נותנים אותם  

גם מבחוץ אבל הם לא יכולים רק מבחוץ הם צריכים אותך. זה דבר אחד. דבר שני אמרת שהתקציב  

גדל בארבע מש"ח אנחנו לא ראינו את זה בחינוך המיוחד. ראינו את זה בשכר אבל לא ראינו את זה  

 באלמנטים של  

 כרגע קיבלתי איפה מה שכתבתי.  גב' פרח מלך: 

 כתבתי את זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אין פעילויות שגדלו סעיף פעילויות בחינוך מיוחד מאוד נמוך. מה שליז  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

בין השאר מדברת היא לא רק על תקציב שכר ותקציב כללי אלא תקציב לפעילויות עבור הילדים. 

 לא ארבע מש"ח. אני לא מכירה אותם.  

  רוני אתה נתת את הנתון הזה כרגע נכון?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לכן ביקשנו את זה בתרבות. בחינוך המיוחד.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

לא מעניין אותי איפה זה נמצא  אותי מעניין שיקבלו את השירות.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 איפה זה לא נמצא.  

 בסוף צריך סעיף צבוע  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  למשפחות  ראש  מחויבים  כולנו  אנחנו  אני  פעם.  עוד  לך  אומר  אני 

האלה. נקודה סוף. לא יודע סעיף. יש כרגע בסעיף אם היא תבוא אלי נדבר ואני רוצה לראות שזה  

 לא יסתדר.  

אני עכשיו יענה ליז אני אדע. טוב חברים. יאללה. נו. נותן תשובה.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 אני מצביע על זה.  

 לא כולם יש בנוער עוד גוונים במגוונים צריך  מר אהד בלייר: 

     אוהד יש  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1אם מגדילים את תקציב תנועות הנוער הגיע הזמן לתנועה כחולה פה גם. לתת את   עו"ד עידן למדן:
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 פתחון הפה ולא רק לצופים.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אני מבקש  ראש  טוב חברים.  כן. חברים.  צריך.  לתנועה משיחית  גם 

ככה. אני עונה על ההערות התקציביות והערות לאישור ומה שלא עולה אני לא מביא את זה. פשוט.  

 אני מעלה את ההערות לאישור התקציביות לאישור וחלק 

 הערות שלכם?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

הכל. כל מה שהעליתם. אני מעלה את הזה. ככה קודם כל אני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

חמישים   מאתיים  של  לתוספת  בקשה  יש  ליאורה  רגע  תמיכות  הספציפיים.  הסעיפים  לגבי  מבקש 

 אלף שקל לפעילויות לצרכים מיוחדים. נכון. אפשר להכניס את זה לתוך התקציב שלך? 

 : אנחנו ביקשנו משהו אחר לתרבות.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא. לא.  גב' פרח מלך: 

 מה לקחת? להכניס את זה בתוך התקציב שלך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 : לצבוע בתרבות. אירועים לצרכים מיוחדים. אמרנו כמה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אמרתם שניים. נכון.  גב' פרח מלך: 

 : חינוך לא רווחה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

מלך:   פרח  מאות  גב'  ארבע  נכון?  מיוחדים  לצרכים  ותרבות  בחינוך  אמרתם  מיוחדים  צרכים 

 חמישים ומאתיים חמישים טעיתי?  

כן. כי יש לה תקציב ואני מבקש לדעת אם בשלב הזה אני יכול  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

להשתמש בתקציב הזה שלה לדבר הזה אפשרי? לא לקחת מתוך התקציב שלך אני יכול להכניס שם  

מאתיים   את  לך  יש  יכול.  לא  אני  כרגע  לך.  נוסיף  אנחנו  שלך.  התקציב  מתוך  מאתיים,,  של  סעיף 

 חמישים אני יכול להכניס את זה בפעילויות שלך בתקציב שלך? 

 גוף אחר עושה את זה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

גוף אחר אני לא יכול לאשר את זה כרגע. אני לא יכול לאשר את  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 זה ואני רוצה לאשר את זה.  

  למה זה פעולות תרבות?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אין לי מקום כרגע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אם אפשר פעולות תרבות והם יעשו את זה אז סבבה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אין לי מקור כרגע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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אפרים: אסף  במה    מר  לעמוד  יכולים  הם  אם  להם  מורידים  שאתם  המחלקות  עם  לשאול   1צריך 
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 שאתם אומרים.  

 אני רוצה לאשר. זה לא שאני לא רוצה לאשר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מה ההצעה. בוא נשמע את ההצעה. שני סעיפים האלה.  גב' פרח מלך: 

  תגיד לי מאיפה אפשר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא. הוא מציע מקורות.   מר גיא קלנר:

 ניתן לכם מקורות ואתם תחליטו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 רשימה ארוכה של מיליון תשע מאות שקל שאפשר לחלק.  עו"ד גייל שורש:  

 סעיף בפרסום אפשר להוריד חלק מ.  מר אהד בלייר: 

עזוב אני לא צריך את ההצעה שלך. עזוב שנייה. טוב. אני אביא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

את זה חברים ברמה העקרונית אני מאשר את זה אני יביא את זה לעדכון תקציב אני לא יכול ככה.  

 אני יצביע בעד. אני בעד.  

 בוא נאשר תאשר צרכים ואחר כך תלכו לעשות עבודה.  עו"ד גייל שורש:  

נכון. זה מה שאני הולך לעשות עכשיו. לא צריך אשרור אחר כך  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 אני יביא את זה. כן לאשר את זה אחר כך.  

 מצוין.  מר יעקב קורצקי: 

 ראש העיר והמנכ"לית יחליטו.  עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר אני  ראש העיר:    -מר איציק  זה? מה? אוקי  גמור. חברים. אתה רוצה שנבטל את  בסדר 

ויביא את זה לעדכון אחר כך לאשרור. זה מה שעושה. מה זה ארבע מאות חמישים?   מאשר כרגע 

  מאשר את זה. מקורות תקציביים. חברים אני רוצה לאשר. 

 רגע. חבר'ה.   מר גיא קלנר:

רוכברגר רוצה לאשר בבקשה את הסעיפים הבאים חלקם מאשרים  ראש העיר:    -מר איציק  אני 

אותם עקרונית. מביאים את זה לאשרור. ובעדכון תקציב כי אני רוצה למצוא את הסעיף התקציבי  

מאיפה להביא את זה אבל אנחנו מאשרים את זה בישיבה הקרובה של עדכון תקציב. עכשיו ככה. כן  

 חייבים לעשות.  

 הכל בהתאם ליכולות.   מר אסף אפרים:

אני צריך את ה הערה הזאת עכשיו? אני עושה עדכון תקציבים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  אין לי יכולת?
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באמת   בשביל מה אתה צריך להעיר את ההערות שלא במקום?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 בשביל מה אתם עושים את זה? 

 זה נופל עלינו צריך למצוא את המקור.   מר אסף אפרים:

 אתה תצטרך למצוא את המקור בסדר?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 טוב.   מר אסף אפרים:

יעקבי:   רון  דניאלה  עכשיו  עו"ד  אם למשל  בזה.  עשינו  אז מה  נגיד.  לה.  מסעיף אחר שהיה חשוב 

 מאתיים חמישים אלף.  

אני לא ביקשתי  עכשיו את ההערה שלך. אני אז זה יבוא לדיון.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  אבל זה יבוא לדיון. אני לא יודע כרגע לתת.  

 למצוא אלטרנטיבה מאיפה המקור ומה התוספת יגידו מבטלים את זה יכול להיות.   מר גיא קלנר:

אני רוצה לאשר את מאתיים חמישים אלף צרכים מיוחדים. עוד  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 תרבות מה זה. תרבות ארבע מאות חמישים כנ"ל.  

 צרכים מיוחדים זה שש מאות חמישים. עו"ד גייל שורש:  

 הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הכל אולי.  מר  דן רוק: 

אם תמשיך עם האולי אני מוריד את זה מסדר היום. אני מתכוון  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 לאשר את זה. או קי. אני לא מעלה את זה לסדר היום תודה רבה. הלאה. שאלתי אותך? 

  את מי אתה מעניש?עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

תודה רבה. אין לכם כבוד לכלום. אין לכם כבוד. אני רוצה לאשר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 את הכל. מעיר ה ערות. תפסיק להעיר הערות.  

 אני שואל אותך שאלה.  מר  דן רוק: 

 אל תשאל אותי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שואל את הגזבר אסף. אולי אסף.  מר  דן רוק: 

אני יעשה את זה בצורה גרפית. אני רוצה להביא מקור. למה תה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 מזלזל?  

 כי זה אולי.  מר  דן רוק: 

 דן ואם הוא יגיד לך כן.  מר יעקב קורצקי: 
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רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מזלזל.  ראש  שהוא  שתגיד  רוצה  לא  איציק.  נגמר  חצוף.  סתם   1אתה 
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 למה.  

 אני לא אימא שלו אבל.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 את לא אימא שלו אבל כשצריך את אימא שלו. בסדר די.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 באמת די כולנו. בואו ננסה להעביר את מה שאפשר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אבל זה לא עובר. מר  דן רוק: 

  תצביע נגד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

איציק שנייה. דן יש בעיה אובייקטיבית. אפשר לקבל אותה או אפשר לא לקבל אותה    מר גיא קלנר:

זו המציאות. כרגע אי אפשר לפתור את כל הדרישות תהיה איתי עשר שניות. אי אפשר לפתור על  

השולחן הזה במעמד הזה את כל הבקשות הנוספות כשאין להם מקור תקציבי. אומרים מה רוצים  

לקבל מבחינה תפיסתית זה שלב א'. שלב ב' צריך לבוא המקור. כשנבוא לעדכון תקציב, יבואו יגידו  

יכול להיות שירד    XYZכנגד מאתיים חמישים או ארבע מאות חמישים האלה אנחנו רוצים לקזז ב

 מהשולחן יגיד לא מתאים לי. זה אופציה כן. אז בוא גם הם סברו. אני ראיתי ת הדרישות שלך.  

 מדברים ביחד 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  סליחה.  ראש  טוב.  לא.  ואופן  פנים  בשום  לי.  תעזור  אל  עזוב.  קלנר 

 קלנר.  

  אל תטיף לנו.  עו"ד גייל שורש:  

 אני לא מטיף. מה הבעיה. אני עניתי.   מר גיא קלנר:

 התקציב הזה מאושר או שכל הבקשות האלה הם נמצאות באיזה שהוא למעלה.  מר אהד בלייר: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מקור  ראש  ומחפש  זה  את  מאשר  אני  אמרתי.  מה  שומע  לא  אתה 

     תקציבי. יש לי כוונה.  

 יש רצון לאשר את זה.    עו"ד עידן למדן:

המושג הזה של אני רוצה אני מאמין לך בינתיים איפה שם אותנו עם כל הצרכים מר אהד בלייר:  

 האלה. האם בינתיים.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  יש  ראש  מה  או  מזה  ייקחו  בהם.  שישתמשו  תקציבים  יש  כרגע 

 תקציבים.  

 סעיף חדש.  מר אהד בלייר: 
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רוכברגר איציק  העיר:    -מר  במשך ראש  הוק  אד  משהו  לעשות  צריך  אם  לפעילות  כרגע   1אבל 
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 חודשיים או שלושה חודשים עד שיהיה רבעון משתמשים בכסף. 

 תקבע את האשרור הזה לעוד שבוע. לא לעוד חודש, לא לעוד חודשיים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

    לא. את לא יכולה. זה יהיה בעדכון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 יכול להיות שבסוף שני מיליון. בדיוק ככה מנהלים.   עו"ד עידן למדן:

 צריכים להציג סעיף סעיף נאמרו פה סעיפים.  עו"ד גייל שורש:  

 זה בדיוק מה שהוא רוצה לעשות.  ועדת תקציב.  מר יעקב קורצקי:

 זה מה שאני רוצה לעשות אני מעלה את הסעיפים סליחה. טוב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אבל זה מה שהוא עושה קרן.  מר יעקב קורצקי: 

רוכברגר לנושאים  אל תדריכי אותי בסדר.  ראש העיר:    -מר איציק  גם  רעיונות צריך  את העלית 

 האלה. בסדר. בסדר.  

 מעבירים את זה לוועדת הכספים ומעלים את זה לישיבה אין בעיה. מר יעקב קורצקי: 

אני מעלה להצבעה אני לא מבין אותך. מה אני מעלה אחד, אחד  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 את הסעיפים שעלו פה.  

קורצקי:   יעקב  מיליון  מר  פה  היא  הנגזרת  אם  פה  ואז  מש"ח.  ושלושה  מאות  שש  של  צמיחה  יש 

נותן לגזבר ויצטרכו למצוא את הכסף הזה. הרי לא יהיה   משהו שקל. משש מאות הם עכשיו הוא 

 עכשיו עוד כסף. לא זה התקציב. 

 אני שואל.  התקציב מאושר. מר אהד בלייר: 

לא. זה תלוי. אתה שואל שאלה טובה. זה תלוי בהצבעה שלנו היום אם אנחנו  מר יעקב קורצקי:  

 מעבירים את התקצי.  

בלייר:   אהד  האלה  מר  הבקשות  וכל  מאושר  התקציב  זה  אומר  שאתה  מה  התקציב  שואל  אני 

 שאנחנו רוצים יאשרו אותם אבל כיוון שהם לא חלק מהמסגרת התקציבית זה עניין של רצון טוב.  

 לא.  מר יעקב קורצקי: 

 כן.  מר אהד בלייר: 

קורצקי:   יעקב  נכון?מר  בתקציב.  זה  את  אין  לבינתיים  דניאלה  עכשיו  את   יש  עושים  זה  בגלל 

החלטה ואנחנו    , היאהישיבה הזאת. ישבנו כל אחד יביא את הדברים. אנחנו מקבלים פה החלטה

 שולחים את הגזבר מה את אומרת? 

 מדברים ביחד  
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 1שש מאות ושישה מיליון יש פה תוספת של לא יודע מיליון וחצי שקל ימצאו את  מר יעקב קורצקי:  
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 הכסף הזה.  

אני מחלק את זה אחרת. בסדר נפל לי האסימון פה. חברים אני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

מבקש. תבינו יש כמה דברים שצריך להטמיע אותם במסגרת של דיון לחפש את המקור התקציבי.  

לשניים. אחד.   אני אחלק את ההצבעה  עקרונית.  גם  אותם  אני אאשר  עקרונית.  אותם  אני מאשר 

נושאים שאתם העליתם ולא בדקנו אותם ואנחנו רוצים לאשר אותם. נושאים שאתם העליתם יש  

גם  בכתב    גם חלק אני אסביר  תיכף  אותם  לקדם  לא  לאישור המועצה  יביא  חושב שאני  לא  שאני 

או  למה.   הטמענו  התקציב.  בתוך  אותם  הטמענו  כי  אותם  לאשר  יכול  שאני  אחרים  נושאים  ויש 

 יוטמעו יותר נכון. למשל אירועים ייעודים הנושא הדמוקרטי.  

 מה שביקשתם. גב' פרח מלך: 

מאתיים חמישים אלף שקל. תמיכה במטה חטופים  ארבעים אלף ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 מאה אלף שקל.  שקל. חיזוק שעות הוראה שדובר. 

 חטיבות ביניים. גב' פרח מלך: 

כן רגע. זה רגע. שאר הנושאים זה יוטמע בתקציב של שש מאות  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

תנועות   על  גם  אדבר  אני  תיכף  רגע.  שמוטמע.  מה  כל  קודם  אז  רגע.  ושלוש.  מאות  שמונה  ושלוש 

 הנוער. הכל יהיה בסדר. מי בעד 

 התקציב  גב' פרח מלך: 

  אישור התקציב?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא. לא. לא. עו"ד גייל שורש:  

 כן. כן. תצביעו נגד. בלאו הכי אתם רוצים להצביע נגד.  מר יעקב קורצקי: 

 אל תצביעי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נו די. די.  מר יעקב קורצקי: 

 מי בעד לאשר את התקציב עם ההטמעה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 ההטמעה היא בתוך איציק.  גב' פרח מלך: 

 אני אומר עם ההטמעה. שנייה. תיכף אתייחס לשני.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אתה סגרת עם גיא אתה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 זה לא סעיפים שלו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא  אנחנו גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 1 מה את רוצה שאני לא יאשר את התקציב?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 עכשיו נעשה את העבודה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

עכשיו לא נעשה את העבודה. אי אפשר לעשות עכשיו את העבודה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  בסדר. 

  מה עם נושא הצופים? מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  שזה  ראש  בגלל  לעשות  שם  שצריך  בגלל  לזה  אתייחס  אני  תיכף 

 תמיכות. דקה.  

 שש מאות ושלוש מיליון שמונה מאות ושלוש אלף.   מר אסף אפרים:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מיליון שמונה  ראש  ושלוש  אני מבקש לאשר את התקציב שש מאות 

 מאות ושלוש. עוד פעם  

 שש מאות ושלוש מיליון שמונה מאות ושלוש אלף שח.   מר אסף אפרים:

  מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 רגע. סליחה. צריך קודם כל לאשר לפי הסעיפים לא את התקציב הכללי.  מר אהד בלייר: 

 אני הסברתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לאור ההסתייגויות ואחרי זה.  מר אהד בלייר: 

  אני הסברתי איך זה הולך. מי בעד ההצעה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תקציב שוטף. גב' פרח מלך: 

 אתה רוצה לענות עליהם.  מר אהד בלייר: 

 או קי אני מצביע. תגיד אתה מדבר. תירגע. אתה לא תדבר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אתה רוצה להצביע על כל.  מר אהד בלייר: 

 אתה לא קיבלת זכות דיבור.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לפני ההסתייגויות. אז  מר אהד בלייר: 

אוהד אני מזהיר אותך פעם ראשונה. אל תפוצץ את הישיבה. אני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 מבקש אני עכשיו  

 אתה מוכן להגיד איך הדבר הזה צריך. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  בהטמעת  ראש  שהוגש  כפי  התקציב  על  להצביע  מבקש  אני  חברים 

   הנושאים שאני העליתי אותם כרגע.

 אני לא מבין. מה גיא הוא קואליציה אופוזיציה.  מר אהד בלייר: 
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 1 שנייה רגע. הוא אופוזיציה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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  אתה לא מתייחס?מר אהד בלייר: 

 אוהד פעם שנייה אני מזהיר אותך. בפעם השלישית אתה בחוץ  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני לא רוצה להוציא אותך. תאמין לי אני לא רוצה להוציא אותך.  להצבעה.תבוא רק 

 איציק אתה מכשיל אותנו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 גם את מוזהרת פעם ראשונה. בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בסדר תן לי שנייה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אני מבקש תפסיקי להפריע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אם אנחנו רוצים להעביר את התקציב.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אל תעבירו. אל תעבירו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא נעביר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אני רוצה לקדם את הנושאים. אני מבקש  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה לא נראה לי.  עו"ד גייל שורש:  

 לא נראה לך תערערי עלי. אני מבקש לאשר את התקציב כפי  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

     .שהוצג

 שש מאות ושלוש מיליון שמונה מאות ושלוש אלף.   מר אסף אפרים:

פלוס ההטמעות שאני ציינתי אותם קודם לכן. אירועים ייעודים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

אלף. חמישים  מאתיים  דמוקרטיה  תרבות  של  ארבעים    בנושא  החטופים  במטה  תמיכה  חוזר  אני 

תיכף  שעות הוראה. חטיבות ביניים מאה אלף שקל. אני מבקש לאשר זה לא נגמר  חיזוק  אלף שקל.

 ?  מי בעד אני ממשיך הלאה לתוספות. 

 זה הדברים שמצויים בתקציב.   מר אסף אפרים:

 אבל גם תתניע את מאתיים חמישים אלף איציק.  מר יעקב קורצקי: 

 איזה תיכף.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מי בעד? שמונה. מי נגד?  

 צריך להגיד האם זה חוקי.  מר אהד בלייר: 

 הוא אומר שקודם. עו"ד גייל שורש:  

אני לא חייב להצביע על ההסתייגויות כי אני יכול להצביע הצבעה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 .  שמענו מקבילה שלא להצביע על ההסתייגויות.
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 1 אין לך זכות כזאת. אסור לך לפרוץ את מסגרת.  עו"ד גייל שורש:  
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אני  תודה רבה.   איזה תקציב גירעוני מאיפה את מביאה את זה?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

להצביע    סליחה  בהצבעה. יכולים  אנחנו  האם  המשפטי  היועץ  את  תאיר  באמצעות  שאלתי  על  אני 

 נגדית.    הצעה הצעה נגדית האם להצביע כן הסתייגויות או לא הסתייגויות.

  42זה אי אפשר לעשות. זה לא מה שאמרתי. רגע. כתוב סעיף  :  היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

..לדיון יותר מהצעת החלטה אחת בעניין נדון יצביעו בעד ההצעה נגדה. עמדו להצבעה   הצבעה לא 

יותר מהצעת החלטה אחת בעניין הנדון יצביעו עליה אחד, אחד, בעד, נגד, בהתאם לסדר שיחליט  

יעמידה   ראש  יושב  הנדון  בעניין  בלבד  החלטה  הצבעות  שתי  להצבעה  עמדו  המועצה.  ראש  יושב 

 להצבעה זו מול זו.  

 יופי. זה בדיוק מה שאני אומר. בדיוק. אני מעמיד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   לעבור עליהם. כל הסתייגות.: היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 איפה זה כתוב? לא זה לא כתוב. שנייה לא שאלתי אותך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לבקשת חברי מועצה ובהצבעת תקציב הצעה החלטה      בהמשך.:  היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

הכוללת מספר סעיפים או יותר מהם יש לחברי המועצה הסתייגות תקוים הצבעה נפרדת לגבי כל  

הסתייגות ולגבי כל נושא שלגבי עלתה ההסתייגות במסגרת הצעת החלטה. נקודה. זה מה שכתוב  

 בסעיף. הסעיף הזה הועבר אליך והועבר לכל מי שביקש.  

 טוב. איזה סעיפים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כל הסעיפים שדיברנו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

  איזה סעיפים?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נעבור סעיף סעיף.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אתם רוצים להתחיל?  עו"ד גייל שורש:  

 כן. אנחנו נתחיל סעיף, סעיף.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אבל אני עוד פעם שואל. אני שאלתי וקיבלתי תשובה ברורה. גם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 שמעתי את התשובה דקה.  

רשאי להצביע. להצבעה כי יש שתי הצבעות הצבעה שלך לגבי    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 סעיף התקציבי הזה, הצבעה של מישהו אחר.  

  תגיד לי איך זה מתנהל?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1איך זה מתנהל. אם יש חשש או לשתי הצבעות אתה הצעה שלך    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום
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בסעיף הזה והצעה למשל של גייל שורש במקום להצביע על הצבעה של גייל שורש ועל ההצבעה שלך  

הצבעה   זה  קולות  יותר  שמקבל  מי  שורש  גייל  של  הצבעה  מול  שלך  ההצבעה  את  מעמיד  אתה 

 שמתקבלת.  

 בסדר גמור.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אם יש שלושה הצעות. יש את קרן יש לה הצעה אחת היא רוצה    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

מאתיים אלף שקל. שורש רוצה שלוש מאות אלף שקל ואתה רוצה לתת מאה אלף שקל. אז אתה 

   צריך להצביע אחד, אחד רוב בעד או נגד. זה הסיפור.  

  על איזה סעיף יש הסתייגות?  עו"ד עידן למדן:

 יש מלא. שלחתי הבוקר.  עו"ד גייל שורש:  

     מה שלחת הבוקר?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תגידי על איזה סעיף את רוצה  עו"ד עידן למדן:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  רוצה  ראש  אני  בואי  עכשיו  רגע  הגיוני.  לך  נראה  המלומד  זה  אדוני 

בוועדת הכספים יכלה להטמיע בוועדת הכספים שהתכנסה פעמים על   גייל שורש חברה  שאלה לי. 

הערות כאלה או אחרות או הסתייגויות ולהעיר אותן. היא לא העירה. הבוקר הגיעה קובץ שבו אני  

 צריך עכשיו להצביע. זה נראה הגיוני? הרי כשאתה  

 זה החוק. מה לעשות.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

סליחה. כשאנחנו מצביעים הצבעה על ישיבה רגילה. לא תקציב.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

. לא אז אומרים לי דבר אחד אדוני.  24שעות זה מדובר פה בתוך    48ישיבה רגילה שמגיעה פחות מ

 לא הבאת את זה בזמן. אי אפשר לקיים על זה דיון.   

 ארבעת הסעיפים שאני ביקשתי.  מר אהד בלייר: 

 שנייה אחת.   לא דיברתי אליך. למה אתה קופץ?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 החוק אומר שכל הסתייגות שמישהו מעלה פה.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 אני שואל שאלה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני עונה.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

  לא צריך להגיש את זה בזמן?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

בלום וחייבים    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה  כרגע  גם פה  זה  יכול לעלות את  לא. כתוב בחוק הוא 

 להצביע עליהם.  
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 1 מאה אחוז מאה אחוז.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 זה מה שהחוק אומר לא אני אומר.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 מאה אחוז בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נעבור אחד, אחד ונצביע.  מר יעקב קורצקי: 

  מה ההסתייגויות?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אנחנו נתחיל בארבעת הסעיפים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 נתחיל עם ההסתייגויות. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אתם יכולים להגיד את הסעיף גם?  גב' פרח מלך: 

מקסימוב:    ברנדס  קרן  תנועה.  גב'  לכל  מאות  חמש  כל  הנוער  תנועות  סעיף  את  לעלות  מבקשים 

 סליחה. הסעיף תיכף יגיד אוהד. 

  1813600820מר אהד בלייר: 

 אני עכשיו מצביע הצעת נגד. הצעה נגדית נכון. לגבי הסעיף.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  להגיד שההצעה שלך היא אחרת ותצביעו.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 אין בעיה. אתה יכול אחד, אחד אתה יכול גם.  מר גיא קלנר:

 אני יודע מה צריך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  אתם רוצים מקור תקציבי?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא צריך. הלאה. בסדר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 צרכים מיוחדים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא. סעיף ראשון. תנועות נוער. אמרת כמה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כן. להוסיף חמש מאות שזה יהיה מיליון שקל. מר אהד בלייר: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  גיא.  ראש  עם  היום  שישבנו  כפי  ההצעה  את  לקבל  מבקש  אני  יופי. 

   לאשר מאתיים חמישים אלף שקל. לעשרים וחמש ועוד מאתיים חמישים באלפים עשרים ושש.

 אלפיים עשרים ושש אלוהים גדול.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 מי בעד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  זאת הצעתו הנגדית. מצביעים או על שלו או על שלכם? מר אסף אפרים:

 מצביע. כן. מי בעד ההצעה של אוהד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 ארבע. חמש שש. שישה  גב' פרח מלך: 
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רוכברגר איציק  העיר:    -מר  חמישים  ראש  מאתיים  כרגע  לאשר  גיא  של  שלי  ההצעה  בעד   1מי 
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 בעשרים וחמש ומאתיים חמישים באלפיים עשרים ושש.  

 אחת עשרה בעד. לא תשאל מי נגד.  גב' פרח מלך: 

 מי נגד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אין נגד.   מר אסף אפרים:

 או קי.  גב' פרח מלך: 

 ? אז זה לא מחייב.  26מחייב לתקציב  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 הצהרת כוונות.   מר אסף אפרים:

 הלאה נושא שני.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

נושא שני צרכים מיוחדים הקצאה של תקציב של ארבע מאות חמישים  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 לאירועים ופעילויות בתרבות. ייעודי לצרכים מיוחדים  

 תרבות הם רוצים לפתוח סעיף חדש.  מר אסף אפרים:

  כפוף למה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה בתרבות.  גב' פרח מלך: 

 הבנתי אבל אין לנו כרגע אני שואל אנחנו אני  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  כמה התקציב שלנו?גב' פרח מלך: 

 שנייה רגע דקה. לא זה מה שאני שואל. זה יאושר בעדכון? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כן.  גב' פרח מלך: 

 אנחנו מצביעים לא על העדכון.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

     ההצעה שלך.  גב' פרח מלך: 

 ההצעה שלך לקבל את ה הצעה.   עו"ד עידן למדן:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  את  ראש  לקבל  מציע  אני  לקבל.  שלהם  ההצעה  לקבל  ההצעה  זאת 

ההצעה ולאשרר אותה בעדכון תקציב כיוון שאנחנו מתחייבים למצוא סעיפים ולא עשינו את זה עד  

 היום. אמרתי לאשר עקרונית. מתי.  

 התקציב הזה לא מאשרים זה המשמעות.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

המשמעות שאנחנו מאשרים עקרונית אני לא אומר לא מאשרים.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

זה   את  ולהביא  הזה  הדבר  את  לאשר  אומר  אני  לישיבה.  נחכה  ואז  מאשרים  לא  להגיד  יכול  אני 

 לאישרור בעדכון התקציב.  
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 1 אם היא תבקש מאתיים אלף שקל ואחר כך להעביר אתה יודע להתחייב?  עו"ד גייל שורש:  
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 לא. לא. כי אני צריך ל בדוק. לא. מי בעד ההצעה של קרן?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שישה.  גב' פרח מלך: 

שישה. מי נגד? אה. נכון סליחה. מי בעד לאשר את ההצעה כמו  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 שהוא יאושרר לאחר בדיקת הסעיפים והתאמות בעדכון תקציב. מי בעד הצעה הזאת? כמה?  

 תשעה.  גב' פרח מלך: 

תשעה. לעשות נמנעים או לא צריך? מי נמנע? יש נמנע. מי נגד?  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 אין נגד. אה נכון.  

 בעד. זה עשרה. גב' פרח מלך: 

 הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

סעיף הבא. מאתיים חמישים אלף לחינוך מיוחד צבוע לפעילויות. חינוך  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 מיוחד מאתיים חמישים אלף שקל לפעילויות לא בחינוך. 

 יש פעולות חינוך מיוחד אתם רוצים להגדיל אותו?  מר אהד בלייר: 

 להוסיף מאתיים חמישים אלף שקל. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אין פה חינוך מיוחד.  מר אהד בלייר: 

 מחקת את זה  גב' פרח מלך: 

 כבר דובר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא. זה תרבות. גב' פרח מלך: 

תקן אותי יש לי פה מיוחדים זה לא קשור לזה? פרויקטים מיוחדים בחינוך מיוחד    מר אסף אפרים:

 יש את זה. אני יודע.  

 אישרנו את שניהם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא אישרת את שניהם.  גב' פרח מלך: 

 מה אישרתי?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 חינוך.  גב' פרח מלך: 

 יופי. אני חשבתי שאישרתי את שניהם. נו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 צרכים מיוחדים לחינוך.  גב' פרח מלך: 
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 1או קי. אני מי בעד ההצעה של קרן של   את המאתיים חמישים?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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מאתיים חמישים עכשיו? לאשר עכשיו. עוד פעם בסדר. יכולים להצביע אם אין לי כסף אני לא יכול.  

 תגיד סעיף תקציבי.    עו"ד עידן למדן: 

אפרים: אסף  תקציבי    מר  חמישים    1813300782סעיף  מאתיים  עוד  להוסיף  שקיים  למה  תוספת 

 לארבע מאות.  

 מי בעד? שישה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שישה.  גב' פרח מלך: 

אני מבקש לאשר את הצרכים מיוחדים מאתיים חמישים אלף  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 שוב פעם בכפוף לבדיקה ולהביא את זה לאשור בעדכון תקציב מי בעד?  

 תשעה.  גב' פרח מלך: 

 תשעה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  מי נמנע?גב' פרח מלך: 

  מי נמנע?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שניים. גב' פרח מלך: 

 שניים. הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 להחזיר למגוונים את חוב שהובטח להם בסך  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 עוד שש מאות.   מר אסף אפרים:

ולהחזיר את התקציב לשבע נקודה שש. שש מאות. ולהוריד את העמסה של הניקיון  מר אהד בלייר:  

 ואבטחה.  

 ירד. זה כבר ירד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 ארבע מיליון צריך להחזיר למגוונים.  מר אהד בלייר: 

 חזר מיליון אבל. גב' פרח מלך: 

 אז שלושה מיליון גם הולך.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

     בתב"רים.  גב' פרח מלך: 

 שוטף זה שוטף.   עו"ד עידן למדן:

 לאשר את זה שוב פעם בעדכון התקציב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לאשר שלושה מיליון החזר ועוד שש מאות בעצם. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

  מה שש מאות. הורדנו את השש מאות. סידרתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 הייתה תשובה שיש פתרון.   מר גיא קלנר:

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

 נכון.  גב' פרח מלך: 

 היא אמרה שזה כבר מאושר.   גב' סיון דהן:

אני רוצה לעדכן על מגוונים ואני מבקשת לתת לי לסיים עד הסוף. בסדר. ממש תודה.  גב' פרח מלך:  

והוא  אני שוחחתי עם אלי אלוש,   לו שבעה מיליון שקל  נותנת  סגרתי איתו שבתקציב השוטף אני 

לך   יש  לו  ואמרתי  מיליון  שלושה  לו  נתתי  בתב"רים.  הכסף.  את  מחזירים  אנחנו  זה.  עם  מסתדר 

וחצי מיליון משני תב"רים שבע מאות ושתיים ושבע מאות ואחת עשרה לפעילויות.   אפילו שלושה 

סגרתי איתו הוא אמר שעם זה הוא חי בשלום. אם אני גם לוקחת את הנושא של החינוך. הוא שילם  

עבור האבטחה וניקיון. מה שהם לא מעודכנים זה בשלב הראשון אני אישרתי חמישים אחוז חינוך  

 וחמישים אחוז מגוונים. איציק נתן פתרון למאה אחוז חינוך. גם זה טופל.  

  איזה תב"ר?עו"ד גייל שורש:  

מלך:   פרח  אז  גב'  בעדכונים.  לא  הם  קיימים  התב"רים  זה  את  לך  שתיים  711,  702אין  יש  לא   .

לא אומרת סתם.   להטעין אותו. אני  יכולה  אני  ושתיים  והתב"רים. אבל צבועים בשתיים  ושתיים 

 אם אני נותנת תשובה אני נותנת תשובה שאני מדויקת.  

  האם יש התחייבות להטענה שלהם?גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 כן. נתתי לו הוא נתן לי רשימה של כל מיני תב"רים.  גב' פרח מלך: 

 בתב"רים תראי כמה הוספנו בלי קשר. כמעט תשעה מיליון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני דיברתי על מה אני סגרתי עם אלי. שבעה מיליון בשוטף ועוד שלושה עד שלושה  גב' פרח מלך:  

 וביטול החינוך. תודה על העדכון.    711ו 702וחצי מיליון בתב"רים שני תב"רים 

 טוב. אני מבקש  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אנחנו מקבלים עדיין על הדבר הזה ותודה על זה. אגודת הספורט.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 הקצבה לאגודת ספורט להגדיל כרגע במיליון שקלים.   182900870סעיף מר דן רוק: 

 להחזיר מה שהיא אמרה.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 לא. אי אפשר כרגע. על חשבון התמיכות  מר דן רוק: 

     מהתמיכות לאגודת הספורט. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

   מהסל של התמיכות.גב' פרח מלך: 

.  אני רוצה להחזיר להם את מיליון שש מאות כמו שהתחייבתיראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

אני רוצה להבין את המשמעות. אתה אומר כרגע להוריד את זה מתמיכות כלומר מדברים אחרים?  
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רוצה להוריד. אני לא רוצה להוריד. אני רוצה לשלם להחזיר את הכסף   של הספורט?  1כן? אני לא 
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 מיליון שש מאות  

  אתה אומר שאין לך.מר דן רוק: 

   לא די אני לא רוצה לשמוע הצעות. מספיק. נו.:   ראש העיר-מר איציק רוכברגר

תשמע עד הסוף. בשלב הזה נאשר את מה שדן אומר לקחת מסעיף אחד  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 להעביר אתה תלך ותעשה את העבודה שאתם מדברים עליה. תחזור תגיד.  

 לא. אני לא מוכן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 יכול לצאת ממקום אחר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אני לא מוכן. כי אני לא רוצה להוריד. אני לא רוצה לפגוע עכשיו  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

הנושא.   בדקתי את  אני  באף אחד.  פוגע  לא  אני  הוא.  איזה קבוצות  אפילו  יודע  לא  אני  בקבוצות. 

כרגע אני לא פוגע ולא אפגע באף אחד. אני לא יכול לעשות. אני צריך לעשות ועדת תמיכות ולשבת  

 ולראות זה לא הגיוני.  

  מתי הוועדה מתכנסת?מר דן רוק: 

     לא יודע. לא יודע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אלא אם כן יוחלט לסגור איזה שהיא קבוצה ואז אפשר יהיה לעדכן. אם תיסגר    עו"ד עידן למדן:

 איזה שהיא קבוצה.  

אני לא לוקח מסעיף אחר. אני כרגע אין בעיה לאגודת הספורט  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

בתקציב שיאושר להם כרגע הם יכולים לחיות הכל בסדר. חסר להם את מיליון שש מאות כי אנחנו  

 על זה אני אצביע תיכף בהצעה הנגדית שלי.  

 אז ההצעה שלנו היא מחדדת את זה היא מיליון שקלים  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 מתמיכות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא מתמיכות. מאיפה שאתם רוצים. מיליון שקל.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא להגיד מאיפה.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

גייל שורש:    אגודת  עו"ד  על  בביקורת  שעלו  הדברים  ברשותך. אחד  משהו אחד  להגיד  רוצה  אני 

מה  הספורט,   בעצם  ולכן  עבודה.  תוכנית  אין  הספורט  לאגודת  זה  את  חידדנו  מאוד  הייתה  וסיוון 

שאתה שומע. לכן בעצם מאוד קשה להבין ולדייק האם הסכום הזה מספיק או לא. אנחנו המלצנו  

יעשו תוכנית עבודה. למה    26ועדת הביקורת המליצה להתנות את התמיכה לאגודת הספורט בזה שב

 אני אומרת את זה גם הביקורת לא רק שלנו לדרוש צריך לשים לב.  
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 1 בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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אגודת הספורט הכי מטפלת בארץ בייפר כולם לומדים מרמת השרון את אומרת  מר יעקב קורצקי:  

 הזוי. הזוי. את אומרת, הזוי, הזוי. את אומרת.  

 להגדיל במיליון שקל. יופי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אתה אומר.  גב' פרח מלך: 

נכון. מי בעד? תיכף תשמע יש לי פתרון.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר אני אומר שאני או קי 

 עדכון תקציב.   1.6הוא אומר ככה. אני אמרתי שאני הולך על 

  עדכון תקציב. גב' פרח מלך: 

 הצעה מול הצעה.   מר גיא קלנר:

 כן.  גב' פרח מלך: 

  אפשר להבין מה ההצעה הנגדית שלכם?עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

אמרתי. מיליון להחזיר את מיליון שש מאות. לא מיליון. מיליון  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 שש מאות בעדכון התקציב החזר הכסף לאגודה. בעדכון תקציב.  

 מתי?  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 במהלך הרבעון הראשון. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אתה אומר לא ברור.   מר רוכברגר בוודאות? עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

אני אמרתי שאני יביא לאישור. לא לא לאישור. לאישור. אני לא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 יכול כרגע להגיד את זה.  

אתה מביא לאישור ואני מאמינה שתעשה את זה . יכול להיות שתיקח  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 את זה מסעיף שמאוד קרוב לליבנו אחר.  

 אז תצביעי נגד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 קרן שש מאות אלף לא הולכים להשתנות כרגע. הכנסות.  גב' פרח מלך: 

   מדברים ביחד.

  את רוצה עכשיו לדעת?מר יעקב קורצקי: 

 כן. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אבל זה לא עובד ככה. לא עובד ככה. לא. צריך לתת להם שיעור ראש העיר בחרו  מר יעקב קורצקי:  

לו תקציב הוא מביא את זה פה להצעה. יש לו קואליציה   התושבים. אני אגלה לכם סוד והוא יש 
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לכם.  אגלה  אני  סוד  איזה  מה  התקציב.  על  להחליט  יכול  והוא  העיר  תושבי  בחרו  גם   1שחלקם 
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 ברצינות. נכון. אנחנו מראים את האג'נדה שאנחנו חושבים שהיא נכונה. איזה סוד. זה מדיניות.  

  אפשר להצביע?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מגלה לכם סודות.  מר יעקב קורצקי: 

אני מתקנת את ההצעה שנהיה קרובים תפוחים לתפוחים. הצעה שלנו  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 היא מיליון וחצי עכשיו  

 מיליון שש מאות.  מר יעקב קורצקי: 

מקסימוב:    ברנדס  קרן  שלנו  גב'  ההצעה  זאת  עכשיו  מאות  שש  מיליון  הלכתי  מאות  שש  מיליון 

 לתוספת  

לפני שנייה זה היה מיליון עכשיו מיליון שש   מה אתם עושים שוק?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  מאות?

 אתה אמרת מיליון שש מאות. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אני אמרתי ואני גם עומד בזה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אתם רוצים להצביע בעד אז מה קורה. מר יעקב קורצקי: 

 לא. הם רוצים להצביע עכשיו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  אה. מיליון שש מאות עכשיו תצביעו?מר יעקב קורצקי: 

 או קי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הנה את רואה זה זכותם.  מר יעקב קורצקי: 

  מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מיליון שש מאות. מר דן רוק: 

מי בעד ההצעה לאשר מיליון שש מאות עכשיו? שישה. גיא. אני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 מבקש הצעה נגדית. חברים די אני יאשר עכשיו הכל בליינד. אי אפשר ככה באמת  

 אתה לא יכול.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אני יכול. על מה אתם כל הזמן. די. מספיק. אתם רוצים לעשות  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

הנגדית   ההצעה  את  לאשר  מבקש  אני  נו.  ברצינות.  לא  שוק.  כמו  אתנהג  אני  גם  שוק.  נעשה  שוק 

בעד?   מי  הקרוב.  התקציב  בעדכון  הספורט  לאגודת  שקל  אלף  מאות  שש  מיליון  של  החזר  לאשר 

 הקרוב ברבעון. מה זה רבעון. תעשה חשבון. אם אנחנו עכשיו ינואר. מי בעד ההצעה שלי בבקשה.  

 תשעה.  גב' פרח מלך: 
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 1  תשעה. מי נמנע? קלנר וסיוון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 תשעה.   מר גיא קלנר:

 למדן לא פה.  מר דן רוק: 

 הוא פה. הוא היה הוא יצא שנייה. הצביע בעד. גב' פרח מלך: 

 הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  עוד הצעה להגדיל את מלגות ספורטאים מצטיינים. חמישים אלף שקל.  מר דן רוק: 

 הסעיף היום הוא שלושים.   מר גיא קלנר:

   182900מאפס להגדיל לספורטאים המצטיינים שלנו זה בסעיף מר דן רוק: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  עשינו  ראש  לפי  עשינו  לא  עוד  עשיתי  שלא  בגלל  רק  סיפור  אותו 

 התאמות אותו דבר.  

 מאתיים אלף שקל תאמין לי את השמונה מאות לא יגמרו.  עו"ד גייל שורש:  

 מי בעד ההצעה של גייל? שישה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

למה. הם יכולים להיות אתה אה. בגלל לא כולם רוצים הוא רוצה לדעת איפה  מר יעקב קורצקי:  

 הסעיף.  

 זה לא יהיה.  מר דן רוק: 

 לא. למה אתה אומר לא יהיה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא יהיה הכל. זה בסדר. מר דן רוק: 

   לפי מה שאתה אומר אז כן יהיה?מר יעקב קורצקי: 

 הוא לא יכול לסגור את זה. להביא מיליון וחצי שקל על ...  מר גיא קלנר:

 חברים אני מבקש להצביע עבור ההצעה שלי. עבור ההצעה שלי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 רגע. עידן. מוטי ועידן בחוץ  מר יעקב קורצקי: 

 איפה מוטי ועידן?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מוטי הלך להביא את עידן.  מר יעקב קורצקי: 

אותו מנגנון. זה לא קשור אני צריך לעשות התאמות. אני חייב  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

    לעשות התאמות. איזה תמונות?

 כל השנים פרגנו. הסעיף הזה תמיד היה. מר יעקב קורצקי: 

 למה לא עשינו רשימה של יכול להגיד.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 באנו עם אחריות.  עו"ד גייל שורש:  
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 1לא יודע למה כי הם לא ישבו ודנו בזה ואני לא דנתי בזה וזה הגיע  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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 אלי.  

ברנדס מקסימוב:    קרן  אנחנו  גב'  מבין. מצד אחד  שלנו אתה  התחושה  להגיע. את  היה  זה אמור 

 אומרים ומצד שני זה לא.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אני  ראש  נסתדר.  הקרובים  שלושה  בחודשיים  ספורטאים  יהיו  אם 

נו     רוצה לאשר את זה אבל רוצה שיהיה מסודר לא סתם באוויר. בסדר אז את מוכנה לקרוא להם?

 באמת אתה רציני?  

 תעלה להצבעה תעלה אין מה לעשות.  מר יעקב קורצקי: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מבקש  ראש  אני  שישה.  כן  ההצעה  עבור  להצביע  מבקש  אני  חברים 

 להצביע. חבר'ה אני מבקש די אני לא מתכוון להתווכח איתכם יותר די.  

   מדברים ביחד

אני מבקש לאשר את ההצעה קרן די. אבל די רוצים להתקדם.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

אני מבקש לאשר חמישים אלף שקל מלגות למצטיינים. בעדכון התקציב. שיהיה ברבעון הראשון.  

 שניים הלאה. סיימנו? תודה. נושאים נוספים. נושא נוסף. רגע שנייה.   מי בעד? תשעה. מי נמנע?

 תוספת שלושים. גב' פרח מלך: 

 יש תוספת שלושים למעמד האישה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שלושים אלף שקלים.  גב' פרח מלך: 

 שלושים אלף שקל כמובן למעמד האישה. אני בעד. מה? כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לעדכון שיהיה. לא בתקציב.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 זה לא בעדכון? זה בעדכון?  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

כן. זה בעדכון מה לעשות. זה בא היום. אז אני מבקש לאשר את  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 זה בעדכון. בינתיים יש כסף אפשר להשתמש הכל בסדר.  

 אבל יש בינתיים לרבעון הזה.  גב' פרח מלך: 

  יש לרבעון. יש כסף. זה לא. לא יוצאים כל הכספים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה גם מתוקצב.    עו"ד עידן למדן:

נאווה ביקשתם את הדבר הזה הדר ביקשה את הדבר הזה. זה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 בסדר אנחנו בעד.  

 בסכומים יותר משמעותיים.  עו"ד נאווה פרס: 
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 1 צריך להצביע מיידי. אנחנו שמים נגדי לשים שלושים עכשיו. מי בעד? עו"ד גייל שורש:  
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 מאה אחוז יופי תעשו צחוק. יופי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא עושים צחוק.  עו"ד גייל שורש:  

 זה מנהל תקין מה שאת מדברת כל הזמן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה הוראות החוק לשים הצעה אחרת.  עו"ד גייל שורש:  

 אין חובה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מעלה הצעה זה ראש העיר אפרופו. אם כבר אז ראש העיר מעלה את ההצעה.  מר יעקב קורצקי: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אלף  ראש  שלושים  לאשר  מבקש  אני  שישה.  אחוז  מאה  בסדר.  אבל 

      שקל בעדכון התקציב מי בעד?

 אפילו יותר.   עו"ד עידן למדן:

 הלו. עדכון התקציב שלושים אלף שקל. מעמד האישה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 עשרה.  גב' פרח מלך: 

      עשרה. מי נמנע?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא היו נמנעים.   עו"ד עידן למדן:

 אין נמנעים. סיוון הייתה איתם.  גב' פרח מלך: 

  סיוון היית איתם?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כן.  גב' פרח מלך: 

 טוב. או קי הלאה. מה עוד. מגוונים שלושה מיליון?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 סגרתי הם הורידו את זה.  גב' פרח מלך: 

 הורידו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מסדר היום.  גב' פרח מלך: 

 או קי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מדברים ביחד  

בסדר אקולוג. אנחנו נאשר את האקולוג מאתיים אלף שקל אנחנו  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

נוציא מסעיף תקציב של תב"ר. אקולוג זה נקבע מזמן לא בוצע. מאתיים אלף שקל. פרח תמצא את  

 הסעיף התקציבי מתב"ר. עכשיו. מי בעד? עכשיו.  

 זה מתב"ר?  מר אהד בלייר: 

 מתב"ר  גב' פרח מלך: 
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 1זה תקציב רגיל. למה זה לא תב"ר היא תוציא. זה תקציב רגיל יש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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 לנו דרך להוציא את הכסף הזה מהתב"ר.  

 מתב"ר זה לא מעכשיו. לא מהתקציב הזה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

הוא העלה את זה אבל רגע שנייה. אתם תאשרו את זה בתב"ר   אפשר להסביר שנייה?גב' פרח מלך:  

אני רק מסבירה את הסעיף. גיא העלה את זה מאתיים אלף בשוטף. אמרתי שאני אוציא את הסעיף  

 הזה מהתב"ר. הכל בסדר.  

  לא מצביע על זה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא.  גב' פרח מלך: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  לא  ראש  לנו  יש  עוד  מה  מהתב"ר.  זה  את  נוציא  בעיה  אין  קי.  או 

 סיימנו.  

 עברת הכל. רק את רצית.  גב' פרח מלך: 

 לא אישרנו בקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא.  גב' פרח מלך: 

אותו דבר. נושא של וטרינר. עלה הנושא של הווטרינר. אני מבקש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 לאשר את זה מתקציב בעדכון התקציב. יש להם כרגע כסף. הם יכולים להשתמש בזה. 

 שלושים.  גב' פרח מלך: 

  הם יקבלו את זה בעדכון תקציב הקרוב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 חמישים.  מר גיא קלנר:

  אמרת שלושים. גב' פרח מלך: 

 תוספת לעיקור?  מר גיא קלנר:

 כן. לעיקור יש כסף. אבל יש כסף.  גב' פרח מלך: 

 אמרנו לך שאם יש נוסיף יותר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני מעלה את ההצעה שלי שמופיעה בהסתייגויות. למה איך התהליך פה עוד לא  עו"ד גייל שורש:   

ולהוסיף   וטרינריה.  פעולות  לעלות בחמישים את  אני מבקשת  בעמותות    23הבנתי. אחד,  לתמיכה 

 למען בעלי חיים. 

 אבל זה רק אם מגישים. זה על אפס כי אף אחד לא הגיש.  גב' פרח מלך: 

 כי לא היה. עו"ד גייל שורש:  
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 1לא הגישו. אף אחד אנחנו מפרסמים. הליך התמיכות ברגע שאנחנו מאשרים תקציב  גב' פרח מלך:  
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יש סל תמיכות. סל התמיכות בנוי מכל מיני סעיפים. מפרסמים. אם לא מגיעים לסעיף הזה עמותות  

 שרוצות לקבל מאיתנו תמיכות בעצם הכסף הזה מתחלק בזה. 

 כמה צבוע לך בעלי חיים  עו"ד גייל שורש:  

 עשרים ושלושה אלף שקלים כמו שהיה בשנה שעברה.  גב' פרח מלך: 

 שנה שעברה היה אפס. ולפני שנתיים היה אפס. עשרים ושלוש היה עו"ד גייל שורש:  

 מפריעים להשלים משפט  

כן. בבעלי חיים. שנייה רגע. תיכף אני אבדוק. אני אגיד לך כמה היה. מבחינתי זה  :  גב' פרח מלך

 עומד בעינו. הסל הוא אותו סל. חמישה מיליון.  

   לא היה הוא היה אפס שנתיים.עו"ד גייל שורש:  

אני מפרסמת. הסכום של הסל לא השתנה. הוא חמישה מיליון    אבל אני מפרסמת.גב' פרח מלך:  

  שבע מאות וחמישים. נכון?

 אבל לא  היה חלוקה לתמיכות. לא. לא היה תמיכות לבעלי חיים.   מר אסף אפרים:

 נכון. זה מה שאמרתי.  עו"ד גייל שורש:  

 אבל סל כסל. אנחנו מפרסמים כולל בעלי חיים.  גב' פרח מלך: 

שורש:    גייל  הנושאים  עו"ד  את  התמיכות  של  לרשימה  להוסיף  מבקשת  אני  זורמת.  אני  סבבה 

 לתמיכות עמותות למען בעלי חיים.  

 נכון. כן יש את זה.  גב' פרח מלך: 

  יש את זה? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  אפשר להוסיף או צריך להצביע?עו"ד גייל שורש:  

 חבר'ה אני רוצה להצביע.  אפשר להוסיף את זה חזרה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אין בעיה. כמה זה היה?  גב' פרח מלך: 

 בואו נצביע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מפה?   מר אסף אפרים:

 כן. כמה זה היה בשנים אחורה?  גב' פרח מלך: 

 גיא כמה ביקשת?  עו"ד גייל שורש:  

 חמישים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אז יש פה הצעה אחת. או קי.  עו"ד גייל שורש:  
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 1 לא. זה לא אותה הצעה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 למשל היה עשרים אלף לא היה הצעה כי לא הגישו. תגידו מה רוצים.  23מר אהד בלייר: 

 היה עשרים.  גב' פרח מלך: 

אפרים: אסף  נחלק    מר  התמיכות  מסל  ירד  זה  מספר.  תרשמו  ביקוש.  היה  לא  ושתיים  בעשרים 

 ביניהם. מבחינתי. אבל זה בתוך סל התמיכות.  

 זה מתוך הסל. גב' פרח מלך: 

 מתוך הסל. כן.   מר אסף אפרים:

מעולה. אל תשכחו לגבי התמיכות היה את הנושא של העיקורים אחר כך הוצאנו  עו"ד גייל שורש:   

 את זה.  

 בסדר מאשרים את זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  היא רוצה את זה עכשיו?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 עכשיו יש בעייתיות עם המכרז החדש אין את זה.   מר אסף אפרים:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  או  ראש  עכשיו  זה  על  להצביע  עכשיו?  זה  את  רוצה  את  מבקש.  אני 

 בעדכון?  

 יאללה בסדר בעדכון.  עו"ד גייל שורש:  

 אז אני מבקש לאשר חמישים אלף שקל בעדכון התקציב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 סבבה. טוב עו"ד גייל שורש:  

 מי בעד? תודה פה אחד. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא.   מר אסף אפרים:

 קרן ואוהד היא בעד קרן? גב' פרח מלך: 

  כן. איפה אוהד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אוהד יצא. רשמתי.  גב' פרח מלך: 

 זהו סיימנו. עוד לא הגענו. טוב הכל בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 רגע. שמתי חמישים אתה רוצה לעדכן.  גב' פרח מלך: 

 או קי. אני מבקש לאשר ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 דווקא סעיף שאנחנו מבקשים  גב' פרח מלך: 

אני מבקש לעדכן את התקציב של קשרים בינלאומיים ומשלחות.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 מחמישים אלף שקל למאה אלף שקל.  
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אני ראיתי את הזה שאת רוצה בכלל זה יהיה אפס. ראיתי אני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 יענה לך.  

 נכון. בגלל זה אני שואלת.  עו"ד גייל שורש:  

 אני יענה לך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הוא יענה.  גב' פרח מלך: 

אני הודעתי בישיבה הקודמת בישיבת המליאה הקודמת שהעיר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

שלנו.   התאומה  לעיר  השרון  רמת  בין  לקשרים  שנה  חמישים  מציינת  בגרמנייה  שלנו  התאומה 

ומבקשים נוציא לשם משלחת שנוגעת לעניין. ומעבר לזה גם הצרפתים פנו אלינו כדי בגלל הקורונה  

ובגלל המלחמה וכל התקופה הזאת לא היה חילופין. הם רוצים לחדש את הקשרים מיד עם סיום  

בפעם   כי  באמת  לכם  לומר  רוצה  אני  בצרפת.  התאומה  לעיר  אותנו  להזמין  רוצים  הם  המלחמה. 

הקודמת שאלה דניאלה למה צריך את המשלחות. מה הדבר הזה אז רק הערה תכנסי לחוק. זה היה  

חוק מדינה שקבע אז לפני ארבעים שנה אולי יותר אפילו. שמעודד ורוצה ותומך בקשרים בין ערים,  

בין תלמידים ומבוגרים בקשר לערים תאומות כי זה מביא כבוד וחיזוק למדינת ישראל וגם לערים  

עצמן. אני רוצה לומר לכם במהלך המלחמה קיבלנו חיזוק ותמיכה מראשת העיר בגרמנייה ומראש  

העי בסמור צרפת. תמיכה בלתי מסויגת הזדהות בלתי מסויגת. ואני חושב שנכון אני חושב שזה נכון  

השתתפתי במשלחת השנייה.    49לחדש אגב רק לסבר את האוזן. לפני חמישים שנה אני השתתפתי  

נצרף להוצאה הזאת כי זה לא משלחת של   נוער וספורט, ולכן אנחנו  עבדתי פה במועצה במחלקת 

לנו שהם   יגידו  שלושה אנשים זה משהו בין שמונה לתשעה משהו כזה אולי עשרה. תלוי כמה הם 

 רוצם שנגיע. אני מבקש להגדיל את הסעיף התקציבי למאה אלף שקל.  

  עכשיו במיידי?עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 לא. בעדכון. אז זה בעדכון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 חמישים אנחנו רוצים לעדכן.  גב' פרח מלך: 

חמישים יש. זה להוסיף. יש חמישים כרגע. אנחנו מבקשים לאשר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 חמישים נוספים. לא פעמים פעם אחת. כדי שיהיה מאה.  

 היה אפס.    23בעו"ד גייל שורש:  

 הייתה מלחמה. גב' פרח מלך: 

 היה קורונה ומלחמה לא נסעו מה לעשות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1זה ברמת הכיבודים. אמרו פה כאלה דברים חשובים ונושאים כאלה אם  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  
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 תימצא לזה תקציב. אם היינו בלי.  

 בסדר הבנו כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הצעה שלי לאשר חמישים אלף.  מר דן רוק: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  להשאיר  ראש  אלף?  חמישים  זה  את  לאשר  דן  של  ההצעה  בעד  מי 

מי נגד? אה. לא. שלושה סליחה. מי בעד ההצעה שלי להקצות חמישים אלף שקל נוספים   חמישים?

 בעדכון התקציב מי בעד?  

 תשעה.  גב' פרח מלך: 

 נמנעים.   תשעה. מי נגד? מי נמנע?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  חמישה.  גב' פרח מלך: 

 חמישה.   מר גיא קלנר:

  חמישה. מי נגד? יש נגד. גיא אומר נגד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לא. הייתה הצעה של דן היו שלושה אנשים הצעה שלך היו תשעה אנשים ולנמנעים    מר גיא קלנר:

 יש חמישה אנשים. זה לא מה שאמרתם. או קי.  

  בהצבעה הזאת מה הייתם כולכם נמנעים גם את?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני נמנעתי.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 אנחנו חושבים. עו"ד גייל שורש:  

נמנעת או לא. יאללה בסדר. הכל בסדר. טוב אתם רוצים חמש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

      דקות הפסקה?

 רגע. תצביע על התקציב.    עו"ד עידן למדן:

 לא. יש את גיא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שורש: גייל  מבקשת    עו"ד  אני  השאר  ואת  מרכזיים.  סעיפים  כמה  על  נעבור  אחד  הצעה  לי  יש 

 להכניס לכל לתקציב לקטע של כל פרח מה להכניס לעדכון. יש לי כמה דברים מרכזיים וכל השאר.  

 תגידי מה שאת רוצה בבקשה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נתחיל עם ביטוח.  עו"ד גייל שורש:  

 שאלה. לעדכון שואלת שאלה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 תמיד אפשר. כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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שורש:    גייל  שקל. עו"ד  אלף  חמישים  מאתיים  לדעתי  להוסיף  צריך  הסביבה.  איכות   1פעולות 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

 הסיבות זה עלה בביקורת. שתים כל שקל שהיא מביאה קולות קוראים ומצ'ינג הרבה מאוד  

 לפי איזה תוכנית.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שורש:    גייל  תחזוקה  עו"ד  אקולוגי.  ייעוץ  ליווי  לעשות.  שצריך  הפעולות  את  לך.  אגיד  כבר 

 אקולוגית  

 יש  גב' פרח מלך: 

 יש לזה כסף.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  יש בפעולות שלה. יש לה כסף. יש לה ארבע מאות וחמישה אלף שקלים. גב' פרח מלך: 

שיטופל   עו"ד עידן למדן: אומרים  שאנחנו  מה  זה  האקולוג  תקציב  חסר  שהיה  המרכזי  הדבר 

באמצעות התב"ר יתר הפעולות ישבתי יחד. נכון יש גם ענין של בעלי תפקיד שאנחנו מחפשים. זה  

 לא תוקצב.  

 זו הבקשה שלי. מר רוכברגר.  עו"ד גייל שורש:  

 ותוריד.  מר יעקב קורצקי: 

  מה עוד מבקשת?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בוא נצביע על זה.  עו"ד גייל שורש:  

 על מה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 על מאתיים חמישים.  עו"ד גייל שורש:  

 שבע מאות וחמש אלף שקל.   מר אסף אפרים:

 כן. שבע מאות וחמש נכון.  עו"ד גייל שורש:  

 מי בעד ההצעה של גייל? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שישה.  גב' פרח מלך: 

 שישה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מי בעד לאשר את התקציב?  גב' פרח מלך: 

יש כסף לפעולות   אני מבקש להשאיר את התקציב כמות שהוא?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

      יש הכל. מי בעד?

 בתוספת התב"ר שדיברנו עליו.   עו"ד עידן למדן:

 כן ודאי זה דובר. כמה אנחנו?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תשעה.  גב' פרח מלך: 
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 1  מי נמנע?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

  סיוון גיא פה?גב' פרח מלך: 

 הלך הביתה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שנייה. הוא יצא. או קי.  גב' פרח מלך: 

השתתפות בהוצאות קבורה אזרחית. עד להסדרת הנושא בצורה מערכתית. יש  עו"ד גייל שורש:   

אפשרות לקבוע סכום שישמש את העירייה להשתתף בהוצאות קבורה של התושבים. אם אני אבחר  

לקבור את יקיריי בקבורה אזרחית אני אשלם לעמותה או למי שאני אחליט ואבוא עם החשבונית  

 לעירייה.  

  זה נגד החוק. נגד איזה עמותה? מי מנהל את זה?מר יעקב קורצקי: 

 אין עוד עמותה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה לא הפקרות. זה עירייה.    אין עוד עמותה. למי נותנים כסף? מה זה הפקרות?מר יעקב קורצקי: 

 סליחה. אל תצעק עלי. להביא חשבונית מהתקציב הזה העירייה תיתן השתתפות.  עו"ד גייל שורש:  

  בוא נשאל אותה למי. רק לה מותר להגיד לשאול? למי?מר יעקב קורצקי: 

 הבנו. טוב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

     זה סעיף חדש.  מר אסף אפרים:

חלק מהרעיון מאתיים חמישים אלף שקלים כרגע. אנחנו עושים את כל המאמצים   עו"ד עידן למדן:

שבו באמת נמצא את הפתרון המהיר וכבר המפעיל וכל הדברים שינוהלו כמו שצריך    להגיע למצב  

אבל חלק ממאתיים חמישים אלף שקלים יהיה לנסות לסייע לא לאדם אלא לסייע לעמותה עצמה  

שכרגע עוזרת בדברים. עמותת מנוחה נכונה רמת השרון. שעושה כרגע את הטקסים לתת גם בזה  

בגין איזה   כסף  פרטי  זו המטרה לתת לבן אדם  הזו.  איזה שהוא סבסוד או סיוע באמצעות הדרך 

שהוא טקס זה לא נכון לא פה ולא פה. אבל לסייע לעמותה בדברים האלה וזה חלק מהמטרה של  

 מאתיים חמישים אלף שקלים. 

  איזה סכום את אומרת?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שלושים אלף שקל. גב' פרח מלך: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  גיא  ראש  וגם  עידן  גם  לחשוב  ניסינו  דיון.  זה  על  חייב. התקיים  אני 

העלה את הנושא הזה. ויש בעיה חוקית. אתה לא יכול לתת לבן אדם על בסיס חשבונית או דברים  

כאלה אין זה לא עובד כה. א. לרשות המקומית אין חשבונית. דבר שני אין עמותה. מי בן אדם אין  

 לו.  
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 1 חשבונית זה לא.  עו"ד גייל שורש:  
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 סליחה הנושא הזה לא נבדק. אני לא יודע אם אפשר. כרגע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תביא את היועץ המשפטי. תשאלי אם זה אפשרי. אם יש דבר כזה בכלל.  מר יעקב קורצקי: 

 לא ככה בשליפה.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 אני נכון. הוא צודק. תעלי את זה להצבעה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  תעלה אתה. אתה מנהל את הדיון. אני הצעתי. לא בכיף שלי להתווכח. עו"ד גייל שורש:  

  על איזה מאתיים חמישים אתה מדבר? מר גיא קלנר:

     על שלושים. עו"ד גייל שורש:  

מאתיים חמישים אלף שקלים ששמנו לצורך העניין של תרבות ייעודית ישראלית    עו"ד עידן למדן:

  דברים האלה שדיברנו קודם. 

     בסדר הבנתי מה אתה אומר.   מר גיא קלנר:

 נוכל שם להיעזר גם לתת את הסיוע לעמותה.    עו"ד עידן למדן:

      טוב. מי בעד ההצעה של גייל?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא לאזרח. לא לתושב. אי אפשר לתת לתושב.    עו"ד עידן למדן:

 שלושה.  גב' פרח מלך: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  ההצעה  ראש  את  לדחות  הזה  בשלב  מבקש  אני  דקה  אני  שלושה. 

  ולהמתין להסדרה של הנושא. עידן. תתחיל ללחוץ  

 משפטית.   מר גיא קלנר:

     נכון. לצורך הסדרת הנושא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אם מיכה יגיד שאפשרי.    עו"ד עידן למדן:

 בינתיים אני מבקש להוריד את ההצעה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 עדכון של התקציב ייתן לנו תשובה.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

לא קשור אחד לשני. פה זה עניין של הסדרה. זה עניין של הסדרה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

כי את הכסף הזה אנחנו מקבלים בכל מקרה. אני מבקש לדחות את ההצעה ולהמתין לחוות הדעת  

 של מיכה או קי. כדי להסדיר. 

 אם אפשר לתחום את זה בזמן.  גב' סיוון דהן: 

   אני לא יכול לתחום את זה בזמן. זה היועץ המשפטי צריך לתת.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   בהנחה זה עובר.גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 1אני מבקש לדחות את ההצעה    הכסף ישנו. זה אותו כסף.  יש כסף. ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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 )עידן מותר לי להתקדם?( ולהמתין. חברים אני מבקש לדחות  

 קוטע ומפריע לסיים את המשפט. 

ולהמתין לחוות הדעת של מיכה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר אני מבקש לדחות את ההצעה 

 לעניין ההסדרה. מי בעד? תצביעו בעד.  

 תשעה.  גב' פרח מלך: 

 תשעה. מי נמנע?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 חמישה.  גב' פרח מלך: 

 אוקי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שורש:    גייל  הדברים  עו"ד  אחד  שזה  ציינתי  זה  על  לדבר  התחלנו  הביטוח  בהרחבת  השתתפות 

המשמעותיים. צודקת ענת יש פה אירוע מסובך אבל יש פה הסדרה שצריך לעשות עם כל הדברים  

גם האגודה וגם מגוונים. יש למשכ"ל פוליסת ביטוח. הרעיון זה שהעירייה גם כאן תשתתף בעלות  

צריך לקבוע מנגנון ההשתתפות. זה פוליסה שמרחיבה את הפוליסה של משרד החינוך שחלה רק על  

     מקרה מוות ונכות. הפוליסה של המשכ"ל עוסקת בתאונות בספורט.  

זה לא נכון. זה לא נכון. היה תקופה שחייבו כל אחד הבן שלי שיחק. עד כיתה יב'   עו"ד עידן למדן:

 חייבו כל אחד לעשות את זה בכיתה י' שאלנו.  

  את מה?עו"ד גייל שורש:  

     היא אומרת פציעות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מכסה גם    18הובהר על ידי מנכ"ל אגודת הספורט ישיבות שהביטוח חינוך עד גיל   עו"ד עידן למדן:

 פציעה. גם נפילה ברחוב הוא מכסה.  

 אין בעיה אתם רוצים.  עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  שאמרתי  ראש  כפי  בדיוק  הזה  בנושא  רבה  חשיבות  רואה  אני  לא. 

באחת הישיבות שדיברתי על חוסרים ולקונות שקיימות בפוליסת הביטוח שנושא של תביעות כנגד  

 חברי מועצה על כשל כזה או אחר. זה סיפור.  

 זה של ילדים שלנו.  עו"ד גייל שורש:  

למה את אומרת לי אדוני וכל זה. אני מחזק את הדברים שלך.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 אני לא בא.  

 אה. או קי. עו"ד גייל שורש:  



   15.1.25  –רמת השרון  – 9מן המניין מספר שלא ישיבה מועצה 

78 

 

1אני בדיוק בא לדבר. בנושא מאוד חשוב. אני מבקש כרגע לבקש ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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 לעוד בדיקה כי פה אני שומע אלה אומרים ככה ואלה אומרים אחרת. לבדוק את הנושא משפטית.  

  או לבדוק את הנושא. מול הפוליסה. איפה הגזבר? גזבר שנייה. תקשיבו. יש יועץ ביטוחי.  

  כן.  גב' פרח מלך: 

  אני מבקש לקבל מהיועץ הביטוחי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  עורך דין הורתה לביטוח מול משכ"ל  עו"ד גייל שורש:  

   24/7מבקש לבדוק מול היועץ את הטענה שהילדים אינם מכוסים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

את   נקבל  הדעת  חוות  לפי  הזאת.  הדעת  חוות  את  תביא  זה.  על  מדברים  אנחנו  עכשיו   לפציעות. 

   ההחלטה לחלוטין.  

קלנר: גיא  תיגע?  מר  היא  למי  גם אם תהיה הרחבה  האם  זה  הזה  בנושא  לבדוק  היא   צריך   האם 

   נוגעת אך ורק זה גם חשוב כמובן לנושא ה חוגים או ה אם היא מבטחת גם את ליגות ומקצוענים?

  לא היא מדברת על  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   לא. את המקצוענים לא.  עו"ד גייל שורש:  

 קודם כל מה שלא לכסות בכלל. אבל בגדול מרבית הפציעות נעשות דווקא בליגות    מר גיא קלנר:

  ובמקצוענים. כן זה בוודאות ולכן אני אומר חוות דעת צריכה להיות גם  

   הליגה עצמה צריכה לבטח את זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  הכיסוי הזה לא לוקח ליגה. לא מבטח ליגה. גם אנחנו.   מר גיא קלנר:

  רק לחכות לחוות דעת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  תאשר את זה ותביא חוות דעת.  עו"ד גייל שורש:  

 לאן אתם הולכים דקה. אנחנו נעשה את ההפסקה שנייה. חברים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 אני מבקש מה? בסדר אני מבקש לאשר את זה. גייל. אני מבקש לאשר את זה בכפוף לחוות הדעת  

  ביטוח לילדים נגד פציעות.  

  לא מאשר שום דבר נבדוק.  מר יעקב קורצקי: 

  בכפוף  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

קורצקי:   יעקב  טוב.  מר  הכי  את  שלנו  לילדים  לתת  רוצים  בדיקה.  עושים  כלום  מאשרים   לא 

  לבינתיים לא עושים שום דבר. 

  בכפוף לבדיקה של סוכן חברת הביטוח.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  איזה שחצנית. איך היא קובעת. לא צריך לתת לה את זה. ממש.  מר יעקב קורצקי: 
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 1     בחיים לא תעשה.  עו"ד גייל שורש:  
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רצית את האגודה הגברת שורש כולל מנכ"ל כולל באגודה מה לעשות. כולל ילדים   עו"ד עידן למדן:

 שגדלו שם.  

 סבבה.  עו"ד גייל שורש:  

אני עוד פעם אומר אני רואה בזה חשיבות. ברמת העיקרון אנחנו  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

     נאשר את זה אבל.  

 חצי מיליון.   עו"ד עידן למדן:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  את  ראש  מאשר  אני  כרגע.  סכומים  מאשר  לא  אני  בסכומים.  לא 

  העיקרון. שלילדים יהיה כיסוי. בבקשה בכפוף לנתונים מחברת הביטוח או יועץ ביטוח. 

 בהינתן שיש פוליסה ובהינתן שיש את המענה.   מר גיא קלנר:

  מי בעד? פה אחד תודה. אתם רוצים הפסקה כמה דקות?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא. סעיף אחרון.  עו"ד גייל שורש:  

קורצקי:   יעקב  מביאה  מר  שהיא  להיות  יכול  איך  נגד  נגד.  אני  רוצה  לא  נגד.  אני  הבנתי.  לא  אני 

 עכשיו. צריך לבדוק את זה.  

     לא פה אחד. יעקב נגד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני נמנע.    עו"ד עידן למדן:

 אתה נמנע. מאה אחוז. בקשה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 דברים שקשורים  עו"ד גייל שורש:  

   אני לא שומעראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

גייל שורש:    סעיפים שעוסקים  עו"ד  הופיע שלושה  זה  אצלי  גם  כי  על אישור התשר  אני מברכת 

יש אפס תקציב. אני מבקשת לשים   בתמיכה סדנאות והרצאות להורים. לא היה כבר שלוש שנים 

 את זה חמישים אלף שקלים. 

  על מה? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה לא אצלך ליאורה?  גב' פרח מלך: 

 יש לנו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 יש הרצאות הורים וילדים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 ליאורה. מה זה הדבר הזה? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 קודם כל זה סעיף של פזית יושב אצלה ויש לה מישהו   ליאורה:
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 יש לה תקציב פעולות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 יש מלא.  גב' פרח מלך: 

 יש לה תקציב פעולות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כל מה שהיא מוציאה כל שבוע יש מלא.  גב' פרח מלך: 

 יש תקציב פעולות. שתשתמש בזה. אין בעיה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 סעיף חינוך.   ליאורה:

 לא יהיה בלגן הפעילות הזאת תתקיים. היא מתקיימת. טוב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

הכשרת מעורבות של בני נוער להגדיל את זה במאה אלף שקלים. זה היה שלוש  עו"ד גייל שורש:   

 מאות עשרים אלף שקל. זה ירד למאה חמישים . מעורבות חברתית.  

 רוני מה זה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני רוצה להגיד משהו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

  181600782 מר אסף אפרים:

 מה זה.  גב' פרח מלך: 

כמה דברים היה פה. דמוקרטיה היה ולא עשו כלום. איך קוראים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 לזה. אקולוג קרדיולוג גם לא עשו. רוני לא שומע כלום.  

נוער מבחינת החלוקה. היה להם קודם מאה תשעים וארבע ושלושים וחמש. פעולות ועכשיו    רוני:

ותשע במקום שלושים וחמש. מאה תשעים וארבע   זה בתוך הסעיפים שלהם לחמישים  שינינו את 

 נשאר אותו דבר כי זה גפן. ו..ירד למאה חמישים. זה קובעים יחסית.  

 תודה רבה. שנייה רגע.  זה בסדר? זה מספק אתכם?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שיעשו פעולות משמעותיות בתקציב אני אומרת זה לא שאין שם כסף  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 ומה עושים עם הכסף קודם שייקחו את התקציב על פי הדבר הזה.  

 אנחנו גם רוצים  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

    רגע שנייה על הסעיף הזה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני קיבלתי את הדברים.  עו"ד גייל שורש:  

  אז אנחנו מסירים את זה מסדר היום? את ההסתייגות?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כן. מסירים. עו"ד גייל שורש:  

 הסרנו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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1אני רוצה לבקש להגדיל את התקציב של מרכז צעירים וקהילה גאה. עומד  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  
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  על מאה ושבע שקלים. לא אבל עוד ארבעים אלף שקלים אבל לעשות דברים.  

   מה התוכנית שם?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  יש שם מישהו. גב' פרח מלך: 

   יש מישהו. יש שם מישהו?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  כן.  גב' פרח מלך: 

  לי יש המון תוכניות. בדיוק פניתי לנאווה בעניין הזה. אבל זה עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

  ישבתי עם הצוות של איפה ליאורה עם הצוות של ליאורה.  עו"ד נאווה פרס: 

 רגע. דקה ליאורה פה. ליאורה בקשה. הלאה. ליאורה. אבל יש את  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  ליאורה היא תענה.  

 אז קודם כל אנחנו אחראים על הנושא של הבית הגאה. יש לנו רכז. יש לנו פעילויות   ליאורה:גב'  

 עשינו מקצה רן דרך אגב גם היה שותף לאחד הקהילה הגאה פחות מעוניינת אך ורק להם לפעילויות  

  כאלה. פעילויות.  

    מדברים ביחד אין אפשרות לתממל ברצף.

 את כלל האוכלוסייה מדברים על משהו מוגדר אבל את כלל האוכלוסייה יותר   שמביאהגב' ליאורה: 

לנו קבוצות להורים. באופן קבוע. להחזיר אותם   יש  זה  לנו   יגיעו לפעילויות כאלה. כרגע מה שיש 

 לעיר. זה לא כל כך צלח. לא היו ילדים שהגיעו לתנועת נוער. ולכן עושים יחד עם חיים דיין ניסיון  

 נוסף להכניס את לעיר. יש לנו כל מיני קבוצות של שכן מגיעים אליהם. יש לנו דלת פתוחה שהכנסנו  

 לעיר שמדבר גם על מגדר וגם נושא של זהות שנמצאים פעם בשבוע בבית הגאה. יש לנו פעילויות  

 כאלה. אני לא חושבת שצריך עוד סכום נוסף בתקציב הזה אני חושבת שהוא בהחלט מספק. ויש לנו  

  עוד סעיפים קטנים אבל סך הכל אני מרגישה  

 אני אגיד קודם כל תודה אבל אני אגיד מר רוכברגר כדי שתהיה פה פעילות   עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

      טובה וכדי שתהיה נוכחות טובה.  

  אני בעד.   עו"ד עידן למדן:

  לחשוב שברמת השרון אין להט"בים.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

      מישהו אמר שאין?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  אני מאוד בעד תוספת שתינתן באחד מהעדכונים הקרובים.   עו"ד עידן למדן:

  לא. היא אומרת שזה מספיק.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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    אני לא נכנס לדיונים ע כשיו. אותך זה מספק? זה מספק אותך? ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  אני חברים מי בעד ההצעה של דניאלה?  

  יש מלא מה לעשות. יש תוכנית  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

  שמענו מצביעים כבר ממשיכה לדבר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  אני חושבת איציק כשאומרים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 שישה. מי בעד? להשאיר את התקציב כמות שהוא כפי להשאיר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 את התקציב כמות שהוא? מי בעד? היא אומרת מנהלת האגף זה מספק אותה והיא לא צריכה את  

  זה 

  מספק אותה זה לא מספק אותי. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 אבל זה לא מספק. אבל הצבענו. גברתי עם כל הכבוד לך. מי בעד?  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר 

 חברים אני רוצה להמשיך להצביע. מי בעד? להשאיר את התקציב על פי עמדתה של מנהלת האגף.  

  מי לא. לא. נו.  

  אולי כן לבדיקה. מי זה הם והקהילה. יושבת פה נציגת קהילה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 סליחה. סליחה. אני לא יודע. אנחנו מדברים עכשיו על תקציב של  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

עושים    40 אנחנו  האגף  מנהלת  ואומרת  ומה.  איך  מגדירה  לא  גם  היא  אומרת  רוצה.  שהיא   אלף 

  פעילויות ולא צריך אני מסתפקת בתקציב הנוכחי שקיים. 

  מי היה בארבעים.  גב' פרח מלך: 

  שישה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   שישה?גב' פרח מלך: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  את  ראש  לקבל  שהוא?  כמות  התקציב  את  להשאיר  ההצעה  בעד   מי 

 די חבר'ה. מי בעד להשאיר את התקצבי כמות איפה ענת? לא משנה איפה   עמדת הליאורה. מי בעד?

   ענת אבל?

  יצאה.  גב' פרח מלך: 

 ענת. מי בעד? חברים מי בעד לאשר את התקציב על כנו בהתאם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  נו מה קורה?  להמלצת הערת בתפיסת מנהלת האגף? מי בעד?

  שבעה בעד.  גב' פרח מלך: 

  שבעה בעד. מי נמנע? ארבעה נמנעים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 ארבעה.  גב' פרח מלך: 
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רוכברגר איציק  העיר:    -מר  הדר  ראש  גיא  סיוון  נמנע  הלאה.  תודה.  בעד.  שבעה  נמנעים  ארבעה 

 ונאווה. כן.  

  מדברים ומפריעים מתווכחים.

 לירון ענת. מה יש לכם שבע. כן.  גב' פרח מלך: 

 טוב. חברים. הוא לא נגד. למה אתם מציג את זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  צועקים ומתווכחים.

 חברים אני מבקש לאשר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  צועקים ומתווכחים.

 דניאלה קודם צריך לקדם את הפעילות. עו"ד נאווה פרס: 

     אין פעילות.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 תמכת בתקציב   24ב עו"ד עידן למדן:

 אני מבקש.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   מפריעים לדבר.

איפה הפטיש? חברים תודה רבה. אני מבקש לסיים את חברים.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 עידן די.  

       צועקים ולא מפסיקים למרות שראש העיר מבקש.

נמנעת אחד בעד ושתי נמנעות התקציב היה בסדר.    24בושה שהעברת את תקציב   עו"ד עידן למדן:

והגמלאים   הקשישים  של  בפעילות  לפגוע  יודעת  את  הקהילתיים.  במרכזים  לפגוע  בקהילה.  לפגוע 

ולהגיד אני לא רוצה מרכזים קהילתיים. ידעת פתאום כולם בעד. פתאום את בעד. פתאום את בעד.  

 מספיק.  

חברים    חברים בושה וחרפה. חברים אני מבקש לאשר. אני מבקשראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 בואו נסיים את הפרק הזה. אני מבקש לאשר את התקציב על סך שש מאות ושלוש.  

  רגע מדברים על תקציב כללי?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אז אפשר כללי.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 צועקים ומפריעים 

 דברי כן. מה אחרון חביב. ענת.   נו.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 .  24אני רוצה להגיד כל אחד להעביר תקציב   גב' קרן ברנדס מקסימוב:
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   בפינה להפסיק לדבר. הערת המקליט:

   כל הזמן הלך לחלל. אתה יכול להחזיר אותי. 2024תקציב גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אני בעד. אני תמיד בעד. אני הייתי גם בעד. זה עבודה. אני לא מתבייש במה שאני    מר גיא קלנר:

 .  עושה

 קלנר מה קרה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   על הכיפק.מר  דן רוק: 

     אני רוצה להגיד משהו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

   עובדה שידעתם את הסתייגות מגוונים לראות שוב. עו"ד עידן למדן:

 )הכוונה לחבר עידן שמתפרץ לדיבור(  מה אתה שוב קופץ?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

. אני רוצה להגיד מילה על זה בלי  2024כל הזמן עף לחלל האוויר תקציב  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

הובא לפתחנו שהוא בעצם גמור והביאה אותו המועצה הקודמת    2024שתהיה מי שיפריע. תקציב  

 הגיע מוכן.  

 המועצה הקודמת זה עידן, יעקב.  מר דן רוק: 

יעקב כל החברים מי שהיה גרובר כל החברים. הוא הגיע פחות או    באצ'יגב' קרן ברנדס מקסימוב:   

אותה   לשנות  מוגבלת  מאוד  הייתה  עליו  להצביע  היכולת  לכן  הוצג.  כבר  הגדול  שחלקו  מוכן  יותר 

הייתה מוגבלת לכן הארכנו את זה שחברות המועצה הרגישו אז באמת אין הרבה מה לעשות בדבר  

 הזה במקומות האלה ולכן היכולת שלנו היום להתדיין על סעיפים ולהילחם על מה  

 בסדר גמור.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מקסימוב:    ברנדס  קרן  היינו  גב'  אם  שגם  חושבת  ואני  מהותית  יותר  הרבה  היא  עבורנו  שחשוב 

 בקואליציה היינו נלחמים עבור זה ואנחנו  

 אני חייבת לעדכן. גב' פרח מלך: 

 עידן בבקשה תתנו לפרח בקשה לענות ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

       כשהכנו את תקציב שלגב' פרח מלך: 

   סיפורים של עו"ד עידן למדן:

שאושר ביוני התחלנו אותו כשאני נכנסתי    24של מאי    כשהכנו את התקציבלא יעזור.  גב' פרח מלך:  

חסר   שהיה  לך  להגיד  חייבת  אני  לחמישי.  התחיל    42בחמישי  אולי  הוא  התקציב  מבינה.  מש"ח 
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 1בקדנציה הקודמת וחילקו אחד חלקי שתים עשרה שמונים אחוז אבל אני קיבלתי אותו עם מינוס  
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  מש"ח.   42של 

   גם לא אושר במועצה הקודמת.   24למען הסר ספק התקציב מר גיא קלנר: 

. יפה. אז החליטו לקצץ. אז החליטו  23לא אושר במועצה הקודמת. בעצם תקציב    עו"ד עידן למדן: 

 לקצץ. מרכזים קהילתיים.   23בכל זאת למרות תקציב  

הנהלת    לפני שאנחנו לפני שאנחנו מגיעים לתקציב. תרשו לי בשםראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

העיר להודות באמת בשם כולם להודות לצוות הגביה בראשותו של ינון שנמצא פה שעושה עבודת  

זה לא מובן מאליו. הם עושים    94.5%קודש בהכנסות. שיעור הגבייה ברמת השרון הוא משהו כמו  

 עבודה מאוד חשובה. מגיע לך. תודה רבה.  

   תודה.גב' פרח מלך: 

   לכל המחלקה.מר יעקב קורצקי: 

כמובן שאני אומר לך זה לכל המחלקה ותמסור בשמי. אני רוצה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

לשנת   ברשותכם לאשר את התקציב  אני מבקש  רשום.  יהיה  ושלוש    25שזה  על שש מאות  שעומד 

 מיליון שמונה מאות ושלוש אלף שקל. מי בעד?  

 לפרוטוקול ניגוד עניינים. מר  דן רוק: 

 בסדר. אז מי בעד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תשעה.  גב' פרח מלך: 

 מי נגד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שישה.  גב' פרח מלך: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  תקציב  ראש  רבה  תודה  שניים.  נמנע?  ברכה    25מי  לנו  שיהיה  עבר. 

 והצלחה. תודה לכולם קחו הפסקה של עשר דקות.  

 

 

 החלטה:

 ש"חאלף   השעומד על שש מאות ושלוש מיליון שמונה מאות ושלוש 2025תקציב   אישור 

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9בעד )

 . עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               

 (: גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי, קרן מקסימוב ברנדס,6נגד )
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  אהד בלייר, דן רוק.              

 .  (: גיא קלנר, סיון דהן2נמנע )

 

 1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

מקסימוב:    ברנדס  קרן  של  גב'  הדיון  את  לקיים  לא  מבקשים  שאנחנו  להגיד  רוצה  אני  זה  לפני 

הזאת   הפגישה  בעקבות  רוצים  לכן  אנחנו  שנדרש  ימים  מספר  לקיום  בחלק  עמד  לא  הוא  החברה 

שצריך   כמו  יהיה  רוצים שהדבר  אנחנו  עבורנו.  מוכנה  לא  כולם  בשם  אגיד  אני  לא  שהייתה מאוד 

 שנוכל לשאול שאלות ולקבל תשובות.  

 אני חייב להגיד לך משהו. זה לא הוגן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אתם ביקשתם לעשות יחד.  גב' פרח מלך: 

אתם אנחנו יכולנו לעשות את זה את הישיבה הזאת במועד אחר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 ורצינו.  

 לפני שבועיים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אתם ביקשתם להקדים את הישיבה. אתם ביקשתם. סליחה. מה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 לא נתנו תשובות. לא נתתם.  

 הדברים שעכשיו צריכים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 קרן שעה אחת עשרה. להצביע בכלל.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

רוכברגר  רוצים  ראש העיר:    -מר איציק  נעניתי לבקשה שלכם. אתם  סליחה. אתם ביקשתם אני 

 לתקוע את הישיבה תתקעו את הישיבה.  

 יש הרבה דברים אנחנו רואים שהרבה דברים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אין בעיה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הכל בעתיד. הכל לא קורה. חלק.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אני אומר לכם. אני לא יענה יותר לבקשות. אדון קלנר. אני אומר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 לך אני יותר לא יענה לא הוא ביקש ממני בא אלי יחד עם בשם סיוון סיוון לא הייתה  

 הוא ביקש בשם ועדת כספים. זה לא רק בשם סיוון.  מר אהד בלייר: 

 נכון.  גב' פרח מלך: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  רוצים  ראש  אתם  הישיבה  את  לקיים  יכולתי  זה  את  לקיים  יכולתי 

  לתקוע את זה אז יהיה בעוד חמישה ימים.  
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 1 נכון. זה מה שביקשנו.   מר גיא קלנר:
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  שיצביעו. א. אתה צריך להצביע להמשך הישיבה.  גב' פרח מלך: 

 תקציב שש שעות.   מר גיא קלנר:

 שליש מהחברים יכולים לדרוש לדון גם שש שעות.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 או קי. אה אוקי אפשר להמשיך.  גב' פרח מלך: 

בלום מיכה  המשפטי-עו"ד  לדבר    :היועץ  ימים  עשרה  לתת  צריך  הזה  העניין  צודק  אבל  להמשיך 

 הזה. זאת עמדתי.  

 אבל זאת הייתה בקשה שלהם. לא שלנו.  גב' פרח מלך: 

בלום מיכה  המשפטי-עו"ד  הם    :היועץ  הבנתי.  לי  תאמין  הבנתי  אני  משפטית.  אומר  אני  בסדר 

ביקשו לדחות וזה. משפטית שני דברים אפשר לקיים את הישיבה לא מן המניין נפרדת מהתקציב  

תב"ר ושתיים תב"ר צריך לתת עשרה ימים. ללמוד את החומר. הרעיון מאחורי זה שעומד שחברי  

מועצה צריכים להתכונן לחומר התקציבי ותב"ר הוא גם עניין תקציבי. זה המצב. תעשו מה שאתם 

 רוצים.  

 התקיים דיון אני מסביר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

בלום מיכה  המשפטי-עו"ד  משרד    :היועץ  ולהצביע.  לקיים  כן  מתעקשים  אנחנו  נגיד  וחלילה  חס 

 הפנים יכול להגיד. ..נטרלי וכל מה שעשינו עשינו לשווא.  

אני רק חייב לסבר את האוזן. אנחנו עשינו בדיקות לפני זה אני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

פניתי למשרד הפנים. כדי לדעת אמרו לי שבישיבה בנושא תב"רים היא אינה תלויה בתקציב רגיל.  

 היא אינה תלויה. היא נפרדת. אתה יכול.  

 נכון אמרתי.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

איך שאני סליחה. איך שאני מבין את זה איך שאני מבין את זה.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

הישיבה הזאת של התב"רים היא כמו ישיבה רגילה היא כמו ישיבה רגילה או אפילו נגיד שהיא לא  

באים   עכשיו  הגשנו את הדברים האלה.  ביקשתם  לפי בקשה שלהם שלכם אתם  היא  רגילה. אבל 

    ואומרים עשרה ימים אז למה לא אמרתם לפני זה עשרה ימים?

 אני יענה לך. היום עכשיו שכבר יש לנו את כל התמונה כולה. אני  עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  עשרה  ראש  יהיה  שזה  ימים  בחמישה  זה  את  דוחה  אני  בסדר.  הכל 

ימים. אני דוחה את זה ולא צריך אני דוחה את זה בחמישה ימים תאמינו לי פעם אחרונה אני נענה  



   15.1.25  –רמת השרון  – 9מן המניין מספר שלא ישיבה מועצה 

88 

 

 1לבקשות שלכם. פעם אחרונה. בסדר. הכל בסדר. אני יכול לעשות. מיכה אני יעשה הצבעה לקיים.  
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 אני יכול? אני יכול לקיים את ההצבעה אם אני עושה הצבעה על קיום  

 להמשיך.  גב' פרח מלך: 

 של   להמשיך את הישיבה הזאת?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  של התב"רים? :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 כן.  גב' פרח מלך: 

 כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לדעתי לא. לדעתי ברגע שיש פה מישהו שאומר אני צריך ללמוד    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 אתה בבעיה. אם כולם היו מסכימים  

 הנה יש פה חתימות. אה דניאלה סליחה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

  אתם רוצים אין בעיה. נקיים בשבוע הבא את הישיבה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

קלנר: גיא  לא    מר  זה  לא.  הדברים.  את  לחבר  באמת  וביקשנו  ודרשנו  באנו  אנחנו  אתם  למעט  כי 

     מאותה סיבה אבל צריך לעמוד מאחורי.  

 נעשה עשר דקות הפסקה בלי קשר.   עו"ד עידן למדן:

   עשר דקות הפסקה הם מתייעצים. בסדר בבקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   בכל מקרה יש לך תקן כוח אדם.   עו"ד עידן למדן:

 

 כל חברי המועצה יצאו להפסקה. הקלטה הופסקה. 

 

  . ראש העיר ממשיך את הישיבה לאחר ההפסקה

 חברים אני ממשיך את הישיבה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני אגיד שאנחנו מכבדים את הבקשה של ראש העיר ואנחנו נמשיך אבל  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 תהיה סבלני לשאלות כי יש דברים שהגיעו היום.  

 

 2025תקן ומצבת כוח אדם לשנת   .1
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 1שלא  טוב. חברים אני מבקש להמשיך את הישיבה לא את הישיבה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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בשני   הישיבה  את  להמשיך  ברשותכם  מבקש  אני  נמשיך.  אנחנו  לאנשים  קראתי  אני  המניין.  מן 

לשנת   אדם  כוח  ומצבת  תקן  זה  אחד,  אותם  לאשר  שצריך  נוספים  רשום    2025סעיפים  שזה  כפי 

 בתקציב. זה טכני לאשר את תקן ומצבת כוח אדם לשנת  

   זה לא טכני. צריך לאשרגב' פרח מלך: 

   זה טכני לאשר. מה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   לאישור.גב' פרח מלך: 

   נכון.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תקן כוח אדם מה שפרח הקריאה בהתחלה.   מר אסף אפרים:

     התקנים?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  בראש  הנושא.  לגבי  אחד  משפט  רק  רוצה  אני    2009,2013-התקנים. 

עובדים. זה מה שהיה. עם השנים זה גדל    560או    530אנחנו מצבת כוח אדם שלנו מנתה משהו כמו  

 כתוצאה מכך שהצטרפו סייעות לגננות, תומכות הוראה וכל מה שיש. נכון.  

 כמה היה האוכלוסייה?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

לא משנה. אני רק מציין עובדה. ומצבת כוח אדם בסך הכל היא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

כמעט אותו דבר. יש עלייה לא משמעותית. אז אני מבקש ברשותכם אם יש לכם הערות לנושא אני  

 מבקש לאשר את אם אין הערות לאשר את מצבת כוח אדם כפי שהוצג.  

בלייר:   כוח  מר אהד  את מצבת  להוריד  לך בהתחלה  שיש  לתפקיד אמרת  כשנכנסת  לי שאלה.  יש 

 אדם. עבודה ארגונית בנושא. 

 כן. יופי. היא עדיין נמשכת. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בוא תיתן לנו כמה מילים על זה מה. לאן זה זורם?  מר אהד בלייר: 

 פרח בקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

פרח מלך:   של  גב'  עבורנו את הבדיקה  נבחרה חברה בשם משוב שעושה  בתהליך.  עדיין  כרגע הם 

והייתה במספר מחלקות. היא עוד לא סיימה את הבדיקה שלה. אנחנו   ההתייעלות. היא התחילה 

 ממתינים לממצאים ומתוך הממצאים שלה אנחנו נצא לתוכנית.  

 מתי זה צפוי. מר אהד בלייר: 

 להערכתי הם אמורים לסיים בחודש וחצי הקרובים.  גב' פרח מלך: 

  איך מחליטים על שינוי ארגוני?עו"ד גייל שורש:  
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 1 אנחנו עוד לא החלטנו על שינוי ארגוני.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 כתוב. לא קיבלתי תשובות לשאלות ששאלתי.  עו"ד גייל שורש:  

מלך:   פרח  וביטחון  גב'  הפיקוח  מחלקת  את  לקחנו  הקודם,  בתקציב  לקחנו  ארגוני.  שינוי  לא  זה 

והכפפנו את הפיקוח למנהל התפעול. החזרנו את זה חזרה. זה מה שעשינו והוספנו תקנים כפקחים.  

 זה הכל.  

 היו תקנים מהביטחון שעברו למקום אחר. עו"ד גייל שורש:  

  איזה ביטחון עבר למקום אחר?גב' פרח מלך: 

 תקנים.   16היו עו"ד גייל שורש:  

 זה פקחים שעברו למנהל וחזרו לביטחון.  גב' פרח מלך: 

זה מה שאני אומרת. יש פה שינויים זה רצינו כבר אז בהתחלה שיציגו לנו מה  עו"ד גייל שורש:   

 קורה.  

 אין פה שינויים בכוח אדם.  גב' פרח מלך: 

 אין פה שינויים בכוח אדם. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הייתה כוונה לא התממשה הכל חזר אלי.    מר קובי אלפסי:  

 אני מסתכלת עכשיו על תקן  עו"ד גייל שורש:  

מחלקות. מחלקת חירום, מחלקת ביטחון מחלקה    4הכל חזר אלי. אני היום עם  מר קובי אלפסי:   

    ש לעדי ומחלקה של פיקוח. זהו הכל אצלי. בשעה טובה גם לגייס אנשים כדי למלא את השורות.

  הכל בסדר. חברים אני מבקש לאשר את תקן מצבת.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  תן לי רק להגיד.גב' פרח מלך: 

   תקנים של כוחות חינוך מיוחד מכיוון שיש. זה 27נוספו עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

   זה עליה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה עליה בתקן הוא לא השתנה.  גב' פרח מלך: 

אדם    לא היה עליה. חברים אני מבקש לאשר את תקן מצבת כוחראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  כפי שזה הוצג. מי בעד? 25לשנת 

   תשעה.גב' פרח מלך: 

   מי נגד? חמישה מי נמנע? שניים.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 

 2025את מצבת כוח אדם לשנת   ורשיהחלטה: א

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9בעד )

 . עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               

   (: גייל שורש, בת שבע אלקובי, קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק.5נגד )

 .  (: גיא קלנר, סיון דהן2נמנע )

 

  2 

 3 

  4 

 . 2025תקציב נדרש כרזרבה לרשות איתנה לשנת   .2

 

 5 

 6אני מבקש לאשר את תקציב הרזרבה כפי שעומד לזכותנו כרשות  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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לשנת   של    25איתנה  שיעור  על  עומד  הרזרבה  ותשע   1%תקציב  שלושים  מיליון  שישה  כמו  משהו 

 אלף. מי בעד? פה אחד. תודה רבה.  

 

 החלטה:  

אישור תקציב רזרבה שעומד לזכות העירייה כרשות    פה אחד בעד הצביעו    ( 16)  כל חברי המועצה 

 ₪.כשישה מיליון שלושים ותשע אלף  1%ועומד על שיעור של  2025איתנה לשנת 

 

    

לא. זה מה שצריך לעשות בעיקרון ואם יכנסו עוד כספים ניקח  :    ראש העיר-מר איציק רוכברגר

את הכסף הזה. כמו שאמרת אם יש ברוך יש אי העברת כספים מהמוסדות או דברים כאלה. ישיבת  

המליאה שלא מן המניין בנושא תקציב רגיל הסתיימה. אנחנו עוברים עכשיו לישיבה אותה ישיבה  

בנושא תקציב הפיתוח שכולל בתוכו כמובן תב"רים. בהסכמה של פה אחד של כל החברים בסופו  

 של דבר אחרי אוהד דן וקרן הסירו את ההתנגדות שלהם לקיום הישיבה. תודה רבה. מי פותח?  
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 1שם הפרויקט זה קרן הלוואות    2025-24אני מבקשת להוסיף את מספר פרויקט    עו"ד גייל שורש:   
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נועד לסייע לתושבים שזקוקים לשלם את שנדרשים לשלם   שצ"פ הוא  זה תשלום היטל  לתושבים 

יש כבר טיוטא של תקנון   פריסה  והקרן ההלוואות הזאת תאפשר להם לעשות  את ההיתר עכשיו. 

הקרן. הכנתי. הרעיון הוא לא לתת את זה לתושבים רק באירוע שאינו הכנסה מה זה אומר. אם הם  

 מוכרים הם משלמים שצ"פ מלא על חשבונם כי נכנס להם. 

  זה בתקציב בלתי רגיל? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כן.  עו"ד גייל שורש:  

 או קי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אם לדוגמא מדובר בדוגמת מרפסות. מי שעשה מרפסת של תשעה או ממ"ד לא  עו"ד גייל שורש:   

בטוח שיש לו זהו. מרפסת של תשעה מטר, הוא היום צריך בדירה של מאה היום הוא צריך לשלם  

 .  109על כל 

 בסדר נדבר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שורש:    גייל  את  עו"ד  לשלם  מחויבים  הם  בגינה  שהפעולה  לאנשים  תשמש  שהקרן  הוא  הרעיון 

 השצ"פ ..של הכנסת כסף.  

היינו עושים את זה הכי פשוט. אי אפשר כי זאת חוות הדעת. הכי  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

פשוט שהיינו עוזרים להם בהחלטה של הרשות המקומית אותם אלה כפי שאנחנו מדברים עליהם  

 לעצור את זה. ולהקפיא את זה במקום ללכת סחור סחור הזה.  

מר רוכברגר אתה יודע ניסית ואי אפשר. אני מנסה שנחליט החלטה שתקל על  עו"ד גייל שורש:   

 התושבים. הקרן הזאת תאפשר להם פריסה  

 זה הצעה ראשונה. אחר כך נראה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הצעה שנייה זה . עו"ד גייל שורש:  

 רגע.  גב' פרח מלך: 

רוכברגר העיר:    -מר איציק  רגע שנציג  ראש  לפתוח את הישיבה  לנו  רגע. תנו  לנו לפתוח  רגע תנו 

 משהו.  

 אה. סליחה. חשבתי  עו"ד גייל שורש:  

 תקציב פיתוח יש לך נושא.  גב' פרח מלך: 

 איפה הוא? איפה תב"ר? טוב. תמשיכי בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1פשוט הלשונית הראשונה הגיליון הראשון זה תב"רים חדשים. לפני שמתייחסת  עו"ד גייל שורש:   
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שני תב"רים חדשים. אחד, זה מה שאמרתי קרן הלוואות לשצ"פ תושבי העיר והנושא השני זה בינוי  

אתה   להרחיב.  יכול  אתה  טווח.  ארוכת  במגוונים  תוכנית  יש  מגוונים.  והרחבת  שיפוץ  מגוונים  של 

 רוצה.  

 פתרנו את הבעיה אני תיכף. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני רק אגיד אני חושבת אנחנו חושבות שבמגוונים שירותים ציבור רחב בעיר.  עו"ד גייל שורש:   

בגילאים מגוונים. רבים מהם ובשימושים מגוונים. ומתנ"סי מגוונים שמשרתים ציבור כל כך גדול  

 מש"ח לממן את ההרחבה.   10בעיר. שיפוץ וניתן להרחבה. אז אני מבקשת לפתוח תב"ר חדש על 

 אבל רגע אולי קודם. גב' פרח מלך: 

 שנייה לממן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 פשוט אין סעיף כזה. אם יש לך תשובה בשמחה.  עו"ד גייל שורש:  

 או שתגמור משפט ואני אבין מה היא אומרת.   גב' הדר שוייצר:

 את הבדיקה של השיפוצים.  מר אהד בלייר: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  את  ראש  סליחה.  הישיבה  את  תפתחי  מדברת.  היית  לדבר  ביקשת 

 התפרצת בגלל זה באמת נתתי לך. תפתחי את הישיבה.  
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 1 

 2 

 3 

 4 

 5 

 6 

 7 

 8 

 9 

1 
מבני 
 52 ציבור

נגישות לאוכלוסיות  
 2,234,107 מיוחדות

 תב"ר זה מיועד לביצוע פעולות הנגשה להם  
 מחוייבת הרשות ע"פ תכנית עבודה רב שנתית וכן לפעולות 

 הנגשה הנדרשות מעת לעת 

3 
מבני 
 1,509,055 מעונות בית שמאי  124 ציבור 

 הגדלה זו נדרשת עקב ההחלטה לשנת את ייעוד המבנה  
 מחינוך לרווחה ועל מנל לבצע את מכלול השנויים הנדרשים  

 עקב שנוי זה 

4 
מבני 
 128 ציבור 

שיקום מבנים 
 3,922,647 היסטוריים

 הגדלה זו כולל השלמות פיתוח בבית בינימיני, פודטראק, תוכן , 
 מתחם הבאר נווה גן ומבנים שונים ברחבי העיר לשימור 

 160 תכנון עיר  6
שדרוג חזות המרחב 

 5/1/2025ע"פ דרישת מהנדס העיר מישיבה מיום  9,247,591 הציבורי 

7 
מבני 
 265 ציבור

הרחבת בי"ס 
 2,721,050 רמב"ם

 ההגדלה נדרשת עקב שנוי בעלויות בניה אשר נובעות בין היתר 
 ממלחמת חרבות ברזל  

16 
מבני 
 358 ציבור 

 -מקלטים ציבוריים 
 2,880,222 שדרוג 

 ההגדלה נדרשת עקב הצורך בהקמת מרחבים מוגנים 
 במוסדות חינוך ושטחי ציבור  ושדרוג מרחבים מוגנים קיימים 

17 
מבני 
 522 ציבור

הקמת מתנ"ס  
ואולם ספורט 

 3,745,965 בבי"ס דורון
 התוספת נדרשת עקב עלויות נוספות שנגרמו עקב שינויים בתכנון , 

 עבודות ניקוז וצרכי אגודת הספורט בפרויקט  
 8/12/2025לא נדרשת הגדלה לפי ישיבה מיום  1,499,089 תכנון א"ת נווה מגן 563 תכנון עיר 19

 569 תכנון עיר 20
תכנית מתאר  

 להחלטת ראש העיר / מנכלי"ת   945,333 כוללנית לרמה"ש 

 1071 תכנון עיר 23
תכנונים, מדידות  

 0 1,750,722 ושמאויות

24 
התחדשות 

 2008 עירונית 
התחדשות עירונית 

 1,000,000 בן חיים
 הרשות הממשלתית  90%ממומן  -עקב הצורך ברה תכנון 

 להתחדשות עירונית 

25 
התחדשות 

 2009 עירונית 
התחדשות עירונית 

 450,000 ריינס
  90%ממומן  -עקב הצורך ברה תכנון 

 הרשות הממשלתית להתחדשות עירונית

 557 גינון   28
שדרוג מערכות 

 שדרוג מערכות ישנות 541,583 השקייה 

 317 מחשוב 29
מערכת צילום 

   5,732,857 והתראה עירונית

30 
אגודת 
 959 הספורט

השקעה במתקני 
 עקב חידוש נדרש במתקני ספורט 2,309,883 ספורט

31 
אגודת 
 958 הספורט

רישוי אולמות 
   1,553,031 ספורט

 113 חינוך  33
עבודות בטיחות  
 תבר זה אינו תב"ר  המנוהל ע"י  מנהל ההנדסה  5,505,513 במוסדות חינוך 

34     
הקמת מרכזי  

   5,000,000 מחזור ברחבי העיר 
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 : 2024תקציב פיתוח לשנת  .          4

 עדכוני תב"רים 4.1
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  2025הנושא הראשון זה עדכון תב"ר    2024אנחנו עוברים עכשיו לתקציב פיתוח לשנת גב' פרח מלך: 

תב"רים.   עדכון  זה  הראשון  הנושא  עדכון  סליחה.  זה  אצלי  עליו.  חתומה  שאני  מה  לפי  רואה  אני 

תב"רים. או קי. אנחנו נקרא את התב"רים שאנחנו רוצים לאשר אנחנו. אם יש למישהו תוספת הוא  

ואז בעצם תציעי את מה   נפנה לתב"רים חדשים  כך  זה. אחר  על  ונצביע  נסיים  יגיד אחרי שאנחנו 

 שאת רוצה בסדר.  

 

 ₪   2,234,107נגישות לאוכלוסיות מיוחדות הגדלה  עס'  – 52תב"ר מס' 

 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מספר  יאללה.    ראש  ראשון  לאוכלוסיות    52תב"ר  נגישות  תב"ר 

של   הגדלה  מבקשים  אנחנו  להם    2.234,107מיוחדות.  הנגשה  פעולות  לביצוע  מיועד  התב"ר  שח 

מחויבת הרשות על פי תוכנית עבודה רב שנתית וכן לפעולות הנגשה נדרשות מעת לעת. מבנה ציבור  

 , מעונות בית שמאי. אחד אחד? בקשה.  124תב"ר 

   מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  : האם הנושא של הרמפות לבתי עסק?גב' בת שבע אלקובי

 כן מאה שישים אלף כן.  גב' פרח מלך: 

 מי בעד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 52תב"ר   פה אחד בעדהחלטה: כל חברי המועצה הצביעו 
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 שח    1,509,055הגדלה עס'  124תב"ר מעונות בית שמאי מס' 
 

 1מעונות בית שמאי. כמו שאיציק אמר עשינו המרה זה היה אמור    124תב"ר    פה אחד.גב' פרח מלך:  
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זה. המרנו את המקום לרווחה למרכז משה.  להיות מעונות לאפס עד שלוש. אנחנו לא עושים את 

מי  ההגדלה הנדרשת היא מיליון חמש מאות ותשע אפס חמישים וחמש להתאמות לצרכי הרווחה.  

   בעד? פה אחד.

 

 124תב"ר   פה אחד בעדהחלטה: כל חברי המועצה הצביעו 

 

 ₪   3,922,647שיקום מבנים היסטוריים  128תב"ר 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  תב"ר    ראש  ציבור  מבנה  היסטורי  128יש  מבנים  אנחנו  ישיקום  ם. 

של   הגדלה  הזאת  3מבקשים  הגדלה  ושבע.  ארבעים  מאות  שש  ושתיים  עשרים  מאות  תשע  מיליון 

שנועדו   העיר  ברחבי  שונים  ובמבנים  גן  נווה  הבאר,  בנימיני,  בבית  פיתוח  של  השלמות  כוללת 

   מי בעד?לשימור. 

 שאלה לשימור ומה אחרי השימור. מה אתם הולכים לעשות איתם?  גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  זה  ראש  על  דיברנו  הקודמת.  בישיבה  היית  לא   אה.  זה  על  דיברנו 

 לעשות את בית הראשונים.  

לא. הייתי. למה? באמת. זה גם עלה. לא. נגיד מדובר על פודטראק בחלק   גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 מהמקומות.  

מלך:   פרח  ממש גב'  לא  זה  פודטראק  כתב  כשהוא  לשימור.  חלק  שם  יש  הבאר  של  במתחם  לא. 

 לפודטראק אנחנו בעצם עושים פיתוח סביבתי.  

 שמים ליד זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הוא שימור בסדר. יש שם מבנה המבנה הוא לשימור.  גב' פרח מלך: 

   פה אחד. מי בעד?הוא לא לפודטראק אפשר לשים לידו. הלאה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 128תב"ר   פה אחד בעדהחלטה: כל חברי המועצה הצביעו 
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 ₪  9,247,591 –שדרוג חזות המרחב הציבורי  – 160תב"ר 

שדרוג חזות המרחב הציבורי, על פי דרישה של מהנדס יש    160תודה. תכנון עיר תב"ר  גב' פרח מלך:  

לממן   אמור  שאותן  הפעולות  הנה.  לכם.  אקריא  תיכף  פה  יש  כן  ברשותכם.  אקריא  תשובה.  פה 

העירוני.   העיצוב  לתוכניות  בהתאם  הציבורי  המרחב  שדרוג  של  בפועל  ביצוע  הינו  זה  תקציב 

לא מדובר בתב"ר חדש אלא עדכון תב"ר קיים לט ובת ביצוע פעולות    2שתכולתה מפורטת בסעיף  

 השדרוג שיתכנו בשנה הקרובה. 

 בתב"ר חדשים שרוצים לפתוח. מהנדס מבקש מיליון שקל לתכנון.  מר אהד בלייר: 

  תיכף אני יענה לכם גם על זה.  גב' פרח מלך: 

 לא. הוא שואל איך זה מתחבר.   מר גיא קלנר:

בלייר:   אהד  ספק  מר  אין  פתוח.  תב"ר  שיש  נכון  זה  אז  העיצוב.  לתכנון  שקל  מיליון  מבקש  הוא 

שכולנו רוצים שהעיר תהיה משודרגת. השאלה לא צריך. אתחיל בשאלה. כיוון אפשר גם בעוד חצי  

אחראי   יותר  הרבה  לי  נראה  זה  לדרך.  צא  עכשיו  לו  להגיד  העיצוב  של  התוכנית  את  להביא  שנה 

 והגיוני קודם כל לסיים את העיצוב.  

 אבל אתה חייב לפתוח תב"ר על תכנון.  גב' פרח מלך: 

 הרעיון שלנו אומר את הדבר הבא. פותחים תב"ר לתכנון וטעינת התב"ר קיים.  עו"ד גייל שורש:  

 לא. יש תב"ר נוסף חדש.  מר אהד בלייר: 

 בחדש אנחנו כן.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

האם אני יענה לך תבין שזה לא אותו דבר. בסדר אני עניתי לגבי מה שהוא אמר לנו  גב' פרח מלך:  

לגבי שדרוג חזות. המרחב הציבורי. אני חוזרת ואומרת שהפעולות שאותן אני חוזרת כדי שתבינו  

את ההבדל. הפעולות שאותן אמור לממן תקציב זה הם ביצוע בפועל של שדרוג המרחב הציבורי.  

בניה   בזכויות  עירונית אינה עוסקת  עיצוב  כולל התכנון. תוכנית  עירונית מה  עיצוב  לעומת תוכנית 

הנחיות   הציבורי.  המרחב  עם  הפרטית  הבניה  של  ממשק  לדוגמא  העירוני.  העיצוב  בתחומי  אלא 

לתכנון גדרות. הנחיות תכנון למסחרי מעברי המקורים בצמוד לחנויות. תדריכים והגדרות לריצוף  

גם   להיות  יכולות  עירוניות  תוכניות  עירוניות.  ורחבות  ציבוריות  גינות  תכנון  למדרכה.  שפה  ואבני 

 נקודתיות לאזורים ספציפיים בעיר שעולה צורך לשפר ויש עבורן גם תקציב ביצוע.  

 כל מה שהקראת עכשיו זה למיליון שקל לתכנון. אז.  מר אהד בלייר: 

 השני לביצוע.  גב' פרח מלך: 
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 לא. הוא אומר מה שכבר היה.   מר גיא קלנר:

 תנו לי מיליון שקל אני רוצה לתכנן.  מר אהד בלייר: 

 סבבה.  עו"ד גייל שורש:  

 אין בעיה קח. בביצוע תעצור את הביצוע שיגמור לתכנן. אחרי זה.  מר אהד בלייר: 

   מדברים ביחד.

כל מיני פעולות טקטיות כאלה עכשיו יש משהו התקציב תכנון    ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  הוא מצורף להרבה תוכניות קטנות גם. לאו דווקא עכשיו תוכנית רחבה לכל  

 הביצוע של תשע לא קשור לתכנון של אחד.  מר גיא קלנר:

  נכון.  גב' פרח מלך: 

 ביצוע של תשע קשור לתכנון קודם.   מר גיא קלנר:

 לתכנן שוק או איזה שהוא.   אדר’ שי אללוף:

אני אומר אפשר לאשר את הכסף הזה גם בעוד חודש. הבנתי. לתכנון מה עושים  מר אהד בלייר:  

 בשדרוג.  

 : בשדרוג מתחזקים את מה שתוכנן.  מהנס העיר 

  זה מה שאנחנו אומרים קודם תתכנן. עו"ד גייל שורש:  

הם שואלים שי. הם שואלים האם מיליון שקל החדשים לתכנון אמורים בעצם להכיל   מר גיא קלנר:

בתוכם גם כן פעולות שיש להם משמעות גם בתשעה מיליון שקל ביצוע כי כאילו סידור הפוך של  

 הפעולות.  

תקציביים דינמיים כל הזמן צריכים להיות בשוטף. אחד, לתכנן פעולות נקודתיות    אדר’ שי אללוף:

שני   זה  עכשיו.  שתוכננו  או  לפני  שתוכננו  שאו  הפעולות  את  לבצע  ואחד  רלוונטיות.  שעכשיו 

תקציבים. אני יכול להכניס את זה בדבר כזה. גם בתכנון וגם בביצוע. פעם אחת לתכנן ופעם אחת  

 לבצע. 

 אני מבינה מה שהוא אומר הוא בעצם אומר התכנון נוגע גם בחדש וגם  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 בקיים.  

 שני תקציבים מאוד דינמיים שמפורטים להרבה פרויקטים קטנים. בסדר.  אדר’ שי אללוף:

   חברים מי בעד אישור התקציב?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אנחנו בעדכוני תב"ר?  עו"ד גייל שורש:  
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 1 כן. כן.  גב' פרח מלך: 
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   פה אחד. תודה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 160תב"ר   פה אחד בעדהחלטה: כל חברי המועצה הצביעו 

 

 ₪ הגדלה   2,721,050 –הרחבת בית ספר רמב"ם  – 265תב"ר 

   ירד מסדר היום

 

 הרחבת בית ספר רמב"ם אני מורידה מסדר היום. אני לא צריכה.  גב' פרח מלך: 

 הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 ₪ הגדלה  2,880222מקלטים ציבוריים שדרוג.  358תב"ר 

 

פרח מלך:   תב"ר  גב'  ציבור  רוצה    358מבנה  אני  ציבוריים שדרוג  מיליון  מקלטים  שני  של  תוספת 

שמונה מאות שמונים מאתיים עשרים ושתיים. הגדלה נדרשת עקב הצורך בהקמת מרחבים מוגנים  

 במוסדות החינוך. ושטחי ציבור ושדרוג מרחבים מגונים קיימים.  

דיברת על מוסדות החינוך ואמרת שאת בודקת אופציות. בעצם בישיבות    גב' קרן ברנדס מקסימוב:

הקודמות אנחנו כבר חודשים עם זה בתוך המלחמה בבדיקות בינתיים הטילים עפים. איפה אנחנו  

     עומדים בדבר הזה? 

 הייתה לנו חברה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שנפגשתי איתה. גב' פרח מלך: 

נפגשה וקיימה שיחות ואמרו שיש להם את  היכולת באישורים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 של הכנת חדרים מוגנים למרחבים מוגנים. שיפור מיגון.  

 עם יריעות פלסטיות?  עו"ד גייל שורש:  

 לא. פטנט מיוחד. גב' פרח מלך: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  הדף  ראש  דלתות  מסגרות  וזה  חלונות  החלפת  מיוחד.  פטנט  לא. 

 ודברים כאלה. מתברר שלא היה להם את האישור אין לו. 

  אין לו את האישור מה עושים?גב' פרח מלך: 
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 1 פיקוד העורף אמר לנו שיש חברה נוספת עכשיו אחרי שנאשר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 למה לא בודקים בערים אחרות? גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא עשו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הכי מוגן שיש. בדקתי.  גב' פרח מלך: 

 עשו מה שאנחנו עושים הכי מוגן שיש.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הכי מוגן שיש. לכולם יש את ..מיגון אין מה לעשות.  גב' פרח מלך: 

 אני אומרת דה פקטו זה הרבה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 למרות הכל אני אומר עוד פעם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 למה אנחנו שמים כסף פה למה זה מיועד?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אמרו לנו שיש חברה. זה להחלפה של דלתות הדף. לדלתות הדף,  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

החלפה של חלונות. כי חלונות חס ושלום קורה משהו עם כל הכבוד שאתה נמצא בהכי מוגן אנחנו  

 בבעיה. ולכן אנחנו.  

 נוכל לקבל על זה עדכונים שוטפים?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 בטח.  גב' פרח מלך: 

 כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נשמח. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 או קי.  גב' פרח מלך: 

 צריך לאשר את זה. מי בעד לאשר?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 סליחה לפי דו"ח תב"רים הסכומים הם אחרים לגמרי. אני לא מצליחה להבין.  עו"ד גייל שורש:  

  למה?גב' פרח מלך: 

 כי הם מדברים פה על תב"ר  עו"ד גייל שורש:  

כדי להגיע לחמישה מיליון אני    2.119.778חמישה מיליון שקל יש לי יתרה בתב"ר של  גב' פרח מלך:  

   2.880נדרשת להגדלה של  

 השלמנו את זה לחמש.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אז יהיה לי חמישה מיליון שקל.  גב' פרח מלך: 

 לפי דו"ח תב"רים שרוויטל הוציאה.  עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר עוד שתיים שמונה  ראש העיר:    -מר איציק  זה רק. אנחנו מוסיפים  אנחנו מעדכנים את 

 נכון? 
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 1 כן.  גב' פרח מלך: 
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גייל שורש:    יצביע בעד. אני רק  עו"ד  מספרים הם אחרים פה לגמרי. תבדקו את המספרים. אני 

 אלף שקל בעודף. זה מה שיש.  119אומרת תבדקי את המספרים לפי הדו"ח של רוויטל זה  

 מה פתאום. מאתיים ותשע עשרה שבע מאות שבעים ושמונה.   גב' פרח מלך: 

 זה רק מה שהוטען בתב"ר.   מר אסף אפרים:

 פה אחד.   מי בעד לאשר? פה אחד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

   358תב"ר    פה אחד בעדהחלטה: כל חברי המועצה הצביעו 

 

 

 ₪ הגדלה  3,745,965 –הקמת מתנ"ס ואולם ספורט בבית ספר דורון   522תב"ר 

 

מלך:   פרח  זה  גב'  הבא  תב"ר  התוספת    522כן.  דורון.  ספר  בבית  ספורט  ואולם  מתנ"ס  הקמת 

הספורט   אגודת  וצרכי  ניקוז  עבודות  בתכנון.  שינויים  עקב  שנגרמו  נוספות  עלויות  עקב  הנדרשת 

 בפרויקט. התוספת המבוקשת שלושה מיליון שבע מאות ארבעים וחמש תשע מאות שישים וחמש.  

אני שאלתי בתב"ר הזה האם הוא כולל גם את הצורך של מגוונים בכניסה לאותו  מר אהד בלייר:  

 מבנה. גם מגוונים צריכה לטפל כמה ..שלה. אותו מבנה.  

זה לא הצטיידות של מגוונים. הם מקבלים את השטח שנקבע להם. מבנה כמבנה הוא  גב' פרח מלך: 

 מבנה של מגוונים.  

     זה חדרים ברמת מר אהד בלייר: 

 גם אולם.    עו"ד עידן למדן:

 הוא מדבר על הקמת המבנה. מה הם מקבלים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   מדברים ביחד.

 הוא רוצה שאני יעשה לו את המטבחון. אני לא עושה את זה.  גב' פרח מלך: 

 מקבלים חדרים מוכנים. אם יש. לא יודע לא נכנס לזה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אתה באת ואמרת לי.  גב' פרח מלך: 

 אני יכול לקבוע את אופי הפעילות? זה לא פה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תבדוק במה שמגוונים צריכה.  מר אהד בלייר: 
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 1 טוב. מאשרים? גם עבודות הניקוז.  גב' פרח מלך: 
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 אדמה מתחת הייתה מלאה בחומרי בניין.   מר אסף אפרים:

 בפסולת.  גב' פרח מלך: 

  מי בעד? פה אחד הלאה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

   583תב"ר   פה אחד בעדהחלטה: כל חברי המועצה הצביעו 

 

 ₪ הגדלה   1,499,089תכנון אזור תעשיה נווה מגן  563תב"ר 

 מורידים את זה כרגע. ומביאים את זה קודם כל לדיון בוועדה. 

תכנון אזור תעשייה נווה מגן תוספת של מיליון ארבע מאות תשעים ותשע    563תב"ר  גב' פרח מלך:  

 אפס שמונים ותשע.  

 נשמח להבין קצת יותר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 מי יכול להסביר את זה? מהנדס.  גב' פרח מלך: 

 מדברים על אזור המוסכים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

לכלכלה    אדר’ שי אללוף: שיעזרו  גם מבנה תעסוקה  כל  קודם  זה  כך משמעותי.  כל  להפיק  אפשר 

העירונית מבחינת ארנונה. גם כמובן זכויות מגורים מסוימות כדי שיזמים ירצו להיכנס לשם. וגם  

גם   פנאי.  של  הנצח.  לפארק  משיקה  צפונית  אותה  רואים  שאנחנו  ציבורית  דבר  של  בסופו  רצועה 

שצ"פ, גם מבנה ציבור. כזה פרויקט יכול להיות שאפשר לעניין גם את ...יכול להיות שאפשר לעניין  

אבל יכול להיות שאנחנו נתכנן את זה      )מדברים ומפריעים ולא שומעים אותו עד סוף המשפט(את  

 אני אומר היום לצורך העניין עם כל המטלות זה לא התוכנית הראשונה בזמן אבל חשוב שהתקציב  

בוא נתעכב שנייה על מה שאמרת. אנחנו מדברים על זה שנים וזה לא  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

בניה   זכויות  מה  על  שם.  מדבר  שאתה  הפרטית  הבנייה  על  נתעכב  בוא  אג'נדה  של  יופי  וזה  קורה 

 על מה אתה מדבר וכמה.      פרטית? מדובר באזור שגם ככה הולך להיות עמוס מכל הכיוונים. 

אני רוצה להשלים את הכיוון של קרן. אין ספק שהרעיון לחדש או  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לשנות את אזור התעשייה הזה במתכונת שלו ולהפוך אותו למשהו אחר והיה רעיון בזמנו עוד גם  

ללוס   הילס  בברלי  בין  באזור  שהיה  מי  שנקרא  גודל  בסדר  משהו  לעשות  בתפקיד,  הייתי  כשאני 

אנג'לס לא באזור של השריפות יש שם מקום שנקרא גרוב אני גם  נסעתי לארצות הברית לשלושה  

ימים יצאתי יום ראשון. יום שלישי הייתי על המטוס חזרה כדי לדבר עם הבעלים של הדבר הזה.  
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 1שם הם עשו מודל של אזור תעשייה בערך באותו סדר גודל כמו שיש אצלנו בנווה מגן. והם הפכו את  
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אני   וכו'.  קולנוע  בתי  עשו  הליבה  בתוך  ובפנים  משרדים  למסחר  אלא  למגורים  לא  שלו  המעטפת 

חושב שאנחנו קצת מקדימים ועכשיו פה אני דווקא הולך עם קרן. אני חושב שכדאי להביא את זה  

לישיבה הוועדה לתכנון ובנייה ולחשוב קודם כל על מודל. על הרעיון שאנחנו נאשר את זה קודם כל  

זה   את  נביא  הנתונים,  כל  את  נביא  זה.  עם  להתקדם  רוצים  אנחנו  אנחנו.  רוצים  הוועדה  תגיד 

לעדכון. אני חושב שזה לא נכון כרגע להביא את זה אני אומר לכם לא שזה לא נכון להביא את זה  

כרגע. נחכה נביא א תזה לוועדת תכנון ובנייה תציגו את התפיסה, את המודל שפחות או יותר אתם  

 רוצים צ'יק צ'יק  

במיוחד איציק ששנינו היינו תמימי דעים בעניין של לא להעמיד במבנים  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 גבוהים.  

בסדר הוועדה תחליט. לדבר עקרונית מה אנחנו רוצים לעשות.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 קודם כל.  

 פוטנציאל. באמת איזה שהוא  אדר' שי אללוף: 

שי לא נגד אבל. צריך להביא חלופות איזה שהן סוגים של חלופות  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

הכיוון   וזה  הזה.  במצב  זה  את  להשאיר  אפשר  אי  משהו  פה  לעשות  צריך  תגיד  הוועדה  לוועדה. 

 שצריך ללכת.  

אני רוצה להוסיף כיוון לאור הקרבה לפארק הנצח והרצף הטריטוריאלי לשקול  עו"ד גייל שורש:   

 להכניס למתחם כזה גם שבט צופים חדש. הבניין.  

תיכף נדבר. תיכף נדבר על זה. אם רגע. חברים דקה תיכף. אם ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

אנחנו נכניס עכשיו לתוך השיקול זה את שבט סער שבט סער לעולם לא יגיע לשם. יש פתרון לשבט  

  סער. 

גיא קלנר: נוספים    מר  ויש סעיפים  כל הסעיף הזה  קודם  כן.  גם  רוצה להתייחס למשפט הזה  אני 

לזה   לרתום  ואז  רוצים  אנחנו  של מה  בדרך  צריכים להתחיל  הפוכה.  בדרך  צריכים להתחיל  היינו 

סעיף תקציבי שישרת הקמת תוכנית שתשרת את זה בהקשר הזה. ספציפית באזור הזה זה נדון גם  

גם   מצטרף  אני  שם  הסיפור  אצלך.  עוד  בקדנציה  גם  ולדעתי  הזה  המתחם  אגב  קודמת.  בקדנציה 

 אסור שתהיינה שם יחידות דיור. יש שם צפיפות בכל האזור. 

  זה ברור.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1אז רגע לפעמים מסתכלים על שורה שכתוב בה מספר. היא מבטאת תפיסת עולם אז    מר גיא קלנר: 
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אמרת את זה אני אומר צריך קודם כל לדון במהות ואחרי זה לחבר לזה סעיף תקציבי של תוכנית.  

 אני מוסיף גם הסתייגות קשה לגבי יחידות דיור שם.  

הלאה אז אנחנו מורידים את זה כרגע. ומביאים את זה קודם כל  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 לדיון בוועדה. מורידים את זה . הנושא הבא.  

 

 שח הגדלה   945,333 –תוכנית מתאר כוללנית לרמת השרון  – 569תב"ר 

 

מלך:   פרח  ארבעים    569תב"ר  גב'  מאות  תשע  של  תוספת  השרון.  לרמת  כוללנית  מתאר  תוכנית 

 וחמש שלוש מאות שלושים ושלוש.  

מדובר אנחנו התחייבנו שתוך שישה חודשים אנחנו נעשה שיתוף  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

ציבור ונביא את תוכנית המתאר לדיון חוזר. בפני הציבור ושיתוף הציבור ונכנס מהנדס והוא עובד  

 על זה. ואנחנו  

  למה נדרש הכסף?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לחברה שתנהל את כל האופרציה לקיים שם דיונים תכנוניים,  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 יצאנו גם להתמחרות לחברת שיתוף ציבור. אגב כל  אדר' שי אללוף: 

 ? סליחה על הבורות.  מה זה חברה שיתוף ציבור גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

חברה שמוביל את השיתוף. לא. את השיתוף רוצים לעשות את זה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 סופר מקצועי.  

 יש באמת אנשים שעוסקים בזה.  אדר' שי אללוף: 

   כמו שהחברה שעשתה את זה בסיבוב הקודם?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 כן. סוג החברות. לא יודע אם אותה חברה.   מר גיא קלנר:

     לא יודע אם אותה חברה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה כמו החברה שעשתה את הפארק האקולוגי. יותר טוב יותר רציני.   עו"ד עידן למדן:

 עשינו גם בנווה גן.   רן:

 מה שהיה ביד לבנים זה כזה. על זה מדובר?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אפילו יותר מזה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מה עושה מה צריך.  אדר' שי אללוף: 
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 1   מדברים ביחד

 2חמור מאוד בעיני שמועצת העיר קיבלה החלטה להקפיא את תוכנית בניין כוללני  עו"ד גייל שורש:   

 3 שישה חודשים שעברו לפני חודש לא נעשה דבר. לא עודכנה המועצה  

 4 סליחה. בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5לא עודכנה המועצה. בתהליכים פה. לא התבקשה הארכה. התקבלה החלטה של  עו"ד גייל שורש:   

 6 המועצה לדחות אתה אמרת והתחייבת עד שישה חודשים. 

 7 נכון. נכון. אבל עושים מאמצים ולא היה לזה כסף ולא היה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 מהנדס ומרגע שנכנס הוא עובד רק על הדבר הזה ועם כל הכבוד למהנדסת הקודמת. לא רוצה  

 9 לפתוח פה די.  

 10 אני לא מדברת לא על המהנדס ולא על המהנדסת. אני מדברת עליך ועל  עו"ד גייל שורש:  

 11 אתה צריך לדווח למועצת העיר שהחלטה שהייתה   ההתחייבות שלך.

 12 אני מבקש ממך. אני מבקש ממך. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 סליחה היא הייתה בפה אחד. תגיד לנו נכנס מהנדס הכל בסדר. כל השיקולים עו"ד גייל שורש:  

 14 הכל טוב.   מצוינים.

 15 אז אני אומר לכם עכשיו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 לא. זה לא מתאים.  עו"ד גייל שורש:  

 17 אז זה לא מתאים אז תצביעי נגד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 בוודאי שאני אצביע נגד.אני יצביע נגד. עו"ד גייל שורש:  

 19   כוונים לאמצע פברואר.אנחנו  :אדר' שי אללוף

 20 לא שומע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 בשיתוף כמובן  אדר' שי אללוף: 

 22 מדברים ביחד  

 23   נגד. הלאה. גיילו באצ'ימי נגד? מי נמנע?  חברים מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 

 : 569החלטה: אישור הגדלת תב"ר 

( : איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן  14בעד)

 למדן, נאוה פרס, גיא קלנר, סיון דהן, הדר שוייצר, קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק  

 (:  גייל שורש, בת שבע אלקובי 2נגד)
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 1 

 ₪    1,750,722הגדלה  –תכנונים ומדידות שמעות  -1071תב"ר 

 2 

 3 תכנונים מדידות ושמאות תוספת של מיליון שבע מאות חמישים שבע  1071תב"ר גב' פרח מלך: 

 4 מאות עשרים ושתיים. שי. עופר. דבר. עופר דבר בקול רם לא שומעים אותך. בקושי.  
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..חלק נכבד בתוך התב"ר הזה כמו מדידות    :בראון  עופרמר   זה תב"ר שבעצם משמש איזה שהוא 

 שהיא צריכה לבצע ולהתנעה של פרויקטים התנעה ראשוני של פרויקטים שעדיין אין להם תב"ר.  

 צריך לעשות בדיקת התכנות. דוגמא. רוצים לעשות איזה שהוא בתחום מדידות אני יכול  

 לתת לך דוגמאות. למדוד משהו לאו דווקא מדידה להוציא מודד לשטח. להבין את הפוטנציאל 

 כל מיני דברים כאלה. תכנונים. מגיעה תוכנית ומציגה  

 מדברים ומפריעים בשוטף 

 אני מקשיבה   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 יזם הגיע לבדוק...המכפיל שלו הוא הגיוני שמכירים הוא אחד שתיים שש אדר' שי אללוף: 

 פשוט כל ...... והוא בא עם מכפיל כלכלי מוגזם אחד לארבע.

 מבקשים שקט מכל הנוכחים 

   אני אתן לך דוגמאות.אדר' שי אללוף: 

   חבר'ה לא שומעים נו. הלאה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מדובר בתהליך ...עד עכשיו.  אדר' שי אללוף: 

   חברים מי בעד אישור התב"ר? פה אחד.נו בסדר יאללה. טוב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 1071בעד אישור התב"ר  פה אחדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 

 מש"ח הגדלה. 1התחדשות עירונית בן חיים.  -2008תב"ר 

 

 התחדשות עירונית בן חיים. תוספת של מיליון   2008אפשר להמשיך? יופי. תב"ר  גב' פרח מלך: 

 שקלים עקב הצורך בתכנון ממומן על ידי הרשות הממשלתית להתחדשות עירונית תשעים  

 אחוז.  אנחנו חייבים לשים מיליון. אנחנו שמים עשרה אחוז הם תשעים אחוז. בסדר. בקשה  

  להצביע.  
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 1  למה? מה התכנון שם?מר גיא קלנר: 
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   יש כל מיני שינויים שנדרשים. מהתכנון.גב' פרח מלך: 

  מי בעד? פה אחד. הלאה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 2008אישור התב"ר  אחד בעדפה החלטה: כל החברים הצביעו 

 

 

 הגדלה   450,000התחדשות עירונית ריינס.  2009תב"ר 

 התחדשות עירונית ריינס. תוספת של ארבע מאות חמישים אותו    2009תב"ר גב' פרח מלך: 

 דבר עקב הצורך ברי תכנון. זה התאמות.  

   פה אחד.:   ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 

 2009בעד אישור התב"ר  פה אחדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 

 

 ₪ הגדלה   541,583 –שדרוג מערכות השקיה.  557תב"ר 

 

גינון. שדרוג מערכות השקיה. תוספת של חמש מאות ארבעים ואחת   557 תב"ר  תודה. גב' פרח מלך: 

 חמש מאות שמונים ושלוש. זה שדרוג של מערכות ישנות. מי בעד?  

 . גייל שדרוג מערכות השקיה.  מי בעד? פה אחדראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בעד.  עו"ד גייל שורש:  

 

 557בעד אישור התב"ר  פה אחדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 

 בעד או קי.  גב' פרח מלך: 
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 1 

 ₪ הגדלה   5,732,857 –מערכת צילום והתראה עירונית  – 317תב"ר 

 2 

מלך:   פרח  ואחת    317תב"ר  גב'  ארבעים  מאות  חמש  של  תוספת  עירונית  והתראה  צילום   3מערכת 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

 סליחה. תוספת של חמישה מיליון שבע מאות שלושים ושתיים שמונה מאות חמישים ושבע.  

 יש לנו פה אם אני מסתכל על כל התקציבים שני תב"רים ויש סעיף  מר אהד בלייר: 

 זה הסיבה שרצינו לראות את הכל ביחד. עו"ד גייל שורש:  

יש סך הכל...........וחצי מיליון. על מצלמות. שמה שהבנו בישיבה זה שלא היית בה  מר אהד בלייר:  

 שהמצלמות הם או לביטחון או לאכיפה ונאמת שהאינטגרציה הזאת  

 חבר'ה )מפריעים ומדברים ונכנסים לדברי הדובר(  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מיליון בתקציבים תב"רים ושוטף למצלמות שיכול להיות תהיה    20יש לנו כמעט  מר אהד בלייר:  

 אינטגרציה תשתית.  

 רגע קובי.  :   ראש העיר-מר איציק רוכברגר

מה שנאמר אם אנחנו נוגדר כעיר חכמה זה כן אפשרי. אותם תשתיות ישמשו גם  מר אהד בלייר:  

 באכיפה וגם  

 מצלמות נפרדות.  גב' פרח מלך: 

 רגע. תנו לו.  :   ראש העיר-מר איציק רוכברגר

בלייר לא  :  מר אהד  בעיר כמו אצלנו אמרתם  עיר חכמה לא  זה  לא. אתם אמרתם בישיבה. שאם 

מבחינתי חכמה אלא אתה רק פורס את התשתית אחד לזאת אחת לזאת פה אני אומר אם תשתיות  

 אולי יש את האינטגרציה ביניהם את התכנון של עיר חכמה של ההגדרה הזאת. אנחנו  

 קובי בקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

זה לא מה שאנחנו מכירים.מר קובי אלפסי החוק קובע שכל מערכת מצלמות צריך שיהיה לה    :  

גם   אכיפה.  למצלמת  לשמש  יכולה  לא  ביטחון  להיות...מצלמת  יכול  ולא  משלה.  והגדרה  אפיון 

מצלמות האכיפה מוגדרות לאכיפה ורק איסורי חניה. זאת אומרת אדום לבן נכים. חניות כפולות,  

נת"צ. בנושא של מצלמות ביטחון יש לנו כוונה להציב בכל בתי ספר יסודיים משהו שהיינו אמורים  

זה   שני  פרויקט  אחד.  פרויקט  זה  איתו.  זה  את  לעשות  יכולנו  לא  הקודם  הקבלן  עם  רק  לעשות 

 הרחבת מצלמות הביטחון ברחבי העיר. אנחנו עם ממש מעט מאוד מצלמות. למוקד. 

 קובי כולנו שמחים שיהיו עוד מצלמות. אני שואל שאלה.  מר אהד בלייר: 
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 1 אתה לא יכול להחליף ביניהם.  מר קובי אלפסי:  
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 אני שואל שאלה כי זה נאמר בישיבה.  מר אהד בלייר: 

 זה יכול להיות על אותו עמוד. זה לא זה. זה שתי מצלמות נפרדות. זה מה שאמרנו.  גב' פרח מלך: 

אמרתם בישיבה שאם אנחנו נוגדר כעיר חכמה כמו ראשון לציון. דוגמא של ראשון  מר אהד בלייר:  

 כי שם זה הוגדר כעיר חכמה ואז אותו מוקד אותה מצלמה יכולה לשרת את שני.  

 לא. זה לא יכול להיות.  מר קובי אלפסי:  

 מצטערת. אני לא יכולה להגיד דבר כזה כי זה לא נכון. אמרתי שתי מצלמות שונות.  גב' פרח מלך: 

 גם היום המערכות יש לנו שתי מערכות מצלמות לצורך העניין.  מר קובי אלפסי:  

 נפרדות. אחד בפיקוח ואחד במשל"ט  גב' פרח מלך: 

 מצלמות ביטחון הולכות למוקד רואה. מצלמות.  מר קובי אלפסי:  

 דו"חות אצלו. גב' פרח מלך: 

  הולך אלי לחדר לפקח. אולי ככה קצת יותר.  מר קובי אלפסי:  

  הסעיף הזה לאיזה מצלמות מתייחס?  מר גיא קלנר:

 לכאן וכאן. מר קובי אלפסי:  

  לא יש לך שתיים. יש שני סעיפים.  מר אהד בלייר: 

 לא. פה עכשיו.  מר גיא קלנר:

  יש לך גם בשוטף. הסעיף הוגדר עיר חכמה. הנחת תשתית לעיר חכמה. מר אהד בלייר: 

 איזה סוג של מצלמות. אכיפה או ביטחון?  מר גיא קלנר:

 מערכות מידע. יש כמעט מיליון.  מר אהד בלייר: 

 תשתית.  גב' פרח מלך: 

   מדברים ומנהלים שתי שיחות במקביל 

אלפסי:    קובי  לחברות  מר  במדינה  מכרז  שהיה  מהמקום  נולד  בו  שזכו  הפרויקט  אסביר.  אני 

ולהציב   לי.  לתת  יודע  הזה  שהמכרז  בכלים  להשתמש  יכול  שאני  חכמה  עיר  בסיס  על  מסוימות 

גן   נווה  לרשת את  רוצה  העניין אתה  לצורך  עכשיו  גם  לתחום הביטחון.  להציב מצלמות  תשתיות. 

שנוכל   כדי  מילימטרים.  של  זה  מריץ  זוכר ממה שאמיר  וכמה שאני  סיבות  לך  אין  יכול.  לא  אתה 

 בכלל להרכיב על הדבר הזה מידע שירוץ לפה. תבדיל בין תשתיות.  

 קובי מה זה עיר חכמה?  מר אהד בלייר: 
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יוכלו להקים  מר קובי אלפסי:     1תשתיות של  עיר חכמה זה פרויקט שהמדינה בנתה כדי שרשויות 
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מזמן   בטח  שהוציא  קיים  מכרז  יש  למכרז  יוצא  קל.  יותר  קצת  במנגנון  ביטחון  ואמצעי  מצלמות 

 ואמיר רוכב על הדבר הזה בגלל זה קוראים לזה עיר חכמה. 

 איך זה מתחבר לתב"ר?  מר אהד בלייר: 

 איך אתה רוצה לממן את הדבר הזה? פרויקטים חדשים.  מר קובי אלפסי:  

 יש לי פה כסף. מר אהד בלייר: 

זה בסוף לא משנה זה אותו כיס אם אתה יש לא אני אסביר למה אני מתכוון. יש  מר קובי אלפסי:   

דברים שאני לא יכול לגעת לאמיר. תשתיות אני לא נוגע לאמיר כי אמיר מקים לי תשתיות. אם אני  

דרך   מקים.  אמיר  נתונים  דרכה  להעביר  כדי  רחבה  תקשורת  תשתית  או  אופטי  סיב  עכשיו  צריך 

הדבר הזה בסוף המצלמה לא הוא שם. אנחנו שמים. לצורך העניין סייפ אופ פלייס זה הקבלן של  

המצלמות אכיפה או קי אמיר לא נוגע בו. זה אני מתקין אותו. אבל צריך את הכסף הזה כדי להקים  

את הדבר הזה. עמוס שהוא אחראי על מוקד רואה ואנחנו רוצים להרחיב את המצלמות. הוא ישב  

על התב"ר הזה כדי להקים את המצלמות. אם אין לי שם מספיק כסף ויש להביא כסף לתשתית אז  

 אמיר יעשה את התשתית.  

 אבל לא יהיה מצלמה.  גב' פרח מלך: 

 אני רק רוצה להבין. בישיבה דיברנו על משהו אחר. אנחנו בשמחה.   מר אהד בלייר: 

העולם הזה בנוי בנושא תשתית. שבו אני צריך את התשתית עצמה עמודי חשמל,  מר קובי אלפסי:   

 קווי תקשורת לא משנה איזה ציוד קצה.  

 בדיוק.  גב' פרח מלך: 

  בסדר.  מר קובי אלפסי:  

 התב"ר פה.   מר גיא קלנר:

התב"ר פה ממה שאני מכיר הוא לציוד קצה. עוד פעם גם אם עכשיו אני אצטרך  מר קובי אלפסי:   

לי  לא שווה מצלמות אכיפה שלנו עובדים על בצינג בסלולר כי לא שווה    אם אני לוקח ציוד קצה. זה

תומך  הנה אני לא משתמש בתשתית אלא אני    להקים סיב אופטי כדי לקבל את זה בלייב. או קי.

 בתקשורת אחרת.  

 זה נייח הבנתי זה לא לאון ליין.  עו"ד גייל שורש:  

 נכון. פה לא צריך אונליין. שם על המצלמה. נכון. כל מה  מר קובי אלפסי:  
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גייל שורש:    וציוד קצה. שבעבודה אינטגרטיבית  עו"ד   1עוד פעם תראו אנחנו משקיעים בתשתיות 
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עם חזון וכוונה להגיע לאן שהוא זה לא נראה ככה. אנחנו בעצם היינו יכולים למקסם את השימוש  

 בכסף. 

אלפסי:    קובי  בכלום.  מר  אכיפה  מצלמות  ביטחון  במצלמות  לשלב  יכולה  לא  את  יכולה.  לא  את 

 נפרדות  

 רגע אבל את התשתית יכול לשים על אותה תשתית?  עו"ד גייל שורש:  

 אם היה לי סיב.  מר קובי אלפסי:  

 יפה. זה הסיפור. הסיפור אני מבינה את המידע אתה לא יכול להשתמש זה.  עו"ד גייל שורש:  

 נכון. זה מה שאמרתי  גב' פרח מלך: 

גייל שורש:    לא  עו"ד  אני  שנייה  זה  בין שלושתנו.  בישיבה  גם  עלה  זה  להגיד  מנסים  מה שאנחנו 

 חושבת אתה לא סליחה לא האתגר. האתגר זה לייצר הסתכלות עירונית כוללת שהקצה 

 שלה זה עיר חכמה. צריך להתחיל איפה שהוא.  

 נכון. נכון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא. זה לא נכון. גב' פרח מלך: 

...אני לא ישקיע כסף מר קובי אלפסי:    לי שם  נמיר. אין  על דרך    לדוגמא אני רוצה לעשות נת"צ 

 בסיב אופטי כי לא שווה לי להגיע לשם עם סיב אופטי.  

 למה. רגע. עו"ד גייל שורש:  

אלפסי:    קובי  הוא  מר  כי  העניין  לצורך  אמיר  לבין  בינינו  קורת  שכן  העירונית  בהסתכלות  אם 

לסינמה   מילימטרי  או  יקים  שהוא  אופטי  סיב  עם  לי  יתחבר  כשהוא  היום  התשתיות.  על  אחראי 

 סיטי אני אדע לקחת ולהתחבר לזה.  

 אבל אתה מדבר איתי בטקטיקה. אנחנו מדברים על אסטרטגיה. אתה אומר  עו"ד גייל שורש:  

ציוד קצה. סלולר, סיב אופטי זה לא מעניין. מה שמעניין האם העיר שלנו הולכת לתפיסה שאומרת  

זאת עיר חכמה ומזה גוזרים אחורה. לא מסתכלים קדימה. שוב אין לי טענה אליך. זה לא מצלמות  

 חניה או ביטחון. השאלה שלנו היא להנהלת העיר.  

 קורים פה דברים במקביל.  מר קובי אלפסי:  

  מצד אחד לעמוד על צורך שהוא מידי וזה ברור ומצד שני אחת הבעיות גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

האסטרטגי. של  המקום  את  תופס  הזמן  כל  המיידי  כעיר  על    שלנו  מסתכלים  לא  מידי  שיש  בגלל 

   אסטרטגי.
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אלפסי:    קובי  בהסתכלות.  מר  בדיונים.  שנים  ארבע  אנחנו  הזה  הנושא  כי  הזה.  בנושא  בטוח   1לא 
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לפחות מאז שאמיר ואני פה. אין פה פרויקט שנחתם ואני והוא לא מעורבים בזה כדי לפחות לשתול  

 תשתית שמסתכלת קדימה.  

 לא איתכם ברמה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 יש עוד תב"ר גם של קצה וגם של תשתיות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

כשבא לי מנכ"ל וזה מה שהוא מנחה אותנו לעשות אנחנו בסוף צריכים להסתכל  מר קובי אלפסי:   

  הזאת ליום יום.    על זה ולראות איך פורטים את זה ליום יום. ועבודה

אני שנייה רוצה להתייחס כי לא. אחד לדייק משהו שיהיה ברור ושתיים לשאול כי  מר גיא קלנר:  

שאומרת   חדה.  ותהיה  תשובה  נותן  אתה  ולזה  פה  שנאמר  מה  בסוף  לדייק  להבין.  מצליח  לא  אני 

הזה הוא תשתית  כל הדבר  אחת שיכולה    בסוף כשפותחים כביש מעבירים סעיף ומעמידים עמוד. 

 בקצה שלה לשמש גם למצלמת חניה וגם למצלמת ביטחון.  

    נכון.גב' פרח מלך: 

 כן. הלאה. זה מה שמנסים רגע להבין פה.  מר גיא קלנר: 

  כן כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   317תב"ר    317יפה. זה אחד. שתיים. שאלה פרקטית. מערכת הזאת שאנחנו בעמודה  מר גיא קלנר:  

זה.   מה  עירונית  והתראה  צילום  מערכת  העיר  של  אבטחה  למצלמות  משמש?  הוא  קובי  למה  מר 

טעון לשני דברים עיקריים. מצלמות אכיפה והפרויקט לעשות את כל    317יש לנו זה מה שב אלפסי:   

 בתי ספר היסודיים עם מצלמות פנימיות.  

   מה מצבך היום במצלמות אכיפה?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אלפסי:    קובי  מצלמות. מר  תיקי  יש  באתר  זה  עכשיו.  אנחנו  מרושת.  סוקולוב  זה    אוסישקין 

 מפורסם.  

 שמים עוברת ועדה.   כל מצלמה שאנחנו גב' פרח מלך:

   מצלמות אכיפה אנחנו חייביםמר קובי אלפסי:  

  לא. לא זה של אכיפת חניה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   אכיפה.מר קובי אלפסי:  

   אכיפת חניה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   כן.מר קובי אלפסי:  

  אוסישקין סוקולוב למה התוספת הזו?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 1    נת"צ משה סנה ונת"צ דרך נמיר. צריך להקים אותם.מר קובי אלפסי:  
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   עיריית ת"א עושה הרבה כסף. מר גיא קלנר:

  גם עלינו. אבל.גב' פרח מלך: 

לי שם לא תשתית  מר קובי אלפסי:    כן. שתי נת"צים אין לי שם לא תשתיות לא חשמל ולא אין 

תקשורת ולא חשמל. הקבלן צריך לפתור לי את כל הבעיות האלה כדי שנוכל להתחיל להפעיל את  

 ככל שאני אקדים להפעיל את הנת"צ  האכיפה של נת"צ. 

 יאללה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תצביע.  גב' פרח מלך: 

 מה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שתים עשרה אלף שקל.  גב' פרח מלך: 

אלפסי:    קובי  אנחנו  מר  כי  אנחנו  אם  להחליט  וצריך  התב"ר  גם  לעשות  יודע  הקמה  של  נקודה 

הולכים לסיים את ההסכם. עם עוד שנה וחצי נצטרך להחליט עם הגזבר ומנכ"לים אם עושים את  

 זה בליסינג. ואת המערכת. החדר הוא שלי.  

 טוב חברים. אני מבקש  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה התב"ר שהכי יחזיר את עצמו.  מר קובי אלפסי:  

   בבקשה מי בעד? תודה פה אחד.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   לא אני נמנעת סליחה.עו"ד גייל שורש:  

 

 : 317החלטה: אישור הגדלת תב"ר 

( : איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן  14בעד)

רוק דן  בלייר,  גיא קלנר, סיון דהן, הדר שוייצר, קרן ברנדס, אהד  נאוה פרס,  בת שבע  ,  למדן, 

 אלקובי  

 (:  גייל שורש  1)נמנע

 

 בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 

ספורט    –  959תב"ר   במתקני  מגרש  חידוש  עקב  ספורט  במתקני  שח'    2,309,883  –השקעה 

 הגדלה  

 2 

מלך:   פרח  אנחנו    959תב"ר  גב'  זה  ספורט.  במתקני  מגרש  חידוש  עקב  ספורט  במתקני   3השקעה 
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עושים אחת לשנה עושים את כל הטיפולים בכל המגרשים זה ומתקנים הכל. תוספת של שני מיליון  

 שלוש מאות ותשע שמונה שמונה שלוש.  

 איזה מגרשי ספורט אלה? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה כולל את נווה גן?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

כן. עושים את הבדיקות של כול המתקנים מה שנדרש להחלפה מוחלף. מה שצריך  גב' פרח מלך:  

 לצבוע מחדש נצבע.  

 כן. כן. זה זה גם זה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

פרח מלך:   לנו  גב'  שיש  שטח  זה  הזה  גן בשטח  נווה  כי  לא.  גן  זמני    27בנווה  היה מגרש  זה  יח"ד 

 לשלוש שנים. ברגע שהמתנ"ס ואנחנו מקבלים את המתנ"ס ואת אולם ספורט שם המגרש הזה בטל.  

 אולי תקציב.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 במרץ אנחנו מקבלים את זה.  גב' פרח מלך: 

 לא יהיה מגרש דשא סינטטי? מר יעקב קורצקי: 

 צריך למצוא מקום חדש. כרגע אין.  גב' פרח מלך: 

  אפשר להוסיף תב"ר לזה?מר דן רוק: 

  אחר כך כן. ודאי.   ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מגרש חליפי.   מר גיא קלנר:

 כן. כן. גיא כן חד משמעית.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 צריך למצוא מקום ייעודי.  גב' פרח מלך: 

   מי בעד. פה אחד בקשה.בסדר נכון. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 959אישור התב"ר  אחד בעדפה החלטה: כל החברים הצביעו 
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 1 

 ₪ הגדלה  1,553,031 –רישוי אולמות ספורט  – 958תב"ר 

 2 

 3רישוי אולמות ספורט אחת לשנה נדרשת רישוי כל אולמות הספורט נדרש    958תב"ר  גב' פרח מלך:  
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 בתב"ר מיליון חמש מאות חמישים ושלוש. אפס שלושים ואחת.  

   פה אחד. מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 958אישור התב"ר  פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 

 שח' הגדלה    5,505,513עבודות בטיחות במוסדות חינוך.  – 113תב"ר 

מלך:   פרח  מאות    113תב"ר  גב'  חמש  מיליון  חמש  של  תוספת  חינוך.  במוסדות  בטיחות  עבודות 

 וחמש חמש מאות ושלוש עשרה 

  על מה מדובר?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 בטיחות במוסדות החינוך. כל שנה בשיפוצי קיץ יש לנו שני תב"רים שעובדים בהם.  גב' פרח מלך: 

 זה לא רעידות אדמה   גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא. לא. זה תקציב שונה.  גב' פרח מלך: 

  מי בעד? פה אחד. בקשה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 113אישור התב"ר  פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 

 

 הקמת מרחבי מרכז ברחבי העיר  הגדלה בחמישה מש"ח ללא מספר תב"ר 

  חסר לי פה מספר.גב' פרח מלך: 

  אין מספר כי אושר לפני לא השתמשו בו. מר אסף אפרים:

  חדש לא?גב' פרח מלך: 

 הוא לא חדש.  מר אסף אפרים:
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מלך:   פרח  העיר.  גב'  ברחבי  מחזור  מרכזי  הקמת  כאן  לאיכות  יש  המשרד  של  קורא  קול   1היה 
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ב נפתח  התב"ר  שקל  מיליון  של  אישור  קיבלנו  כרגע    2019הסביבה  אנחנו  מספר.  לו  ניתן  ולא 

 מאשרים את חמישה מיליון. 

 תוספת שני מיליון לפחות חמישה מיליון.    מר אסף אפרים:

 יש צורך בהגדלה של חמישה מיליון. התב"ר הפתוח. אנחנו ניתן לו מספר. גב' פרח מלך: 

   מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  בסדר תודה רבה.גב' פרח מלך: 

 

 אישור התב"ר הפתוח פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 

 עכשיו עדכוני תב"רים  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 עכשיו אני הולכת לחדשים ואז כל אחד מכם יגיב.  גב' פרח מלך: 

 יש לי אחרי זה נעבור לחדשים אם זה בסדר לך  עו"ד גייל שורש:  

 אין לי בעיה. גב' פרח מלך: 

   280הסיפור של תב"ר  עו"ד גייל שורש:  

 אין לי אותו.  גב' פרח מלך: 

 אני אומרת זה תב"רים שקיימים.  עו"ד גייל שורש:  

 ?  280 מר אסף אפרים:

 כן. כן.   גב' פרח מלך: 

 יש תב"ר  עו"ד גייל שורש:  

 כן. נו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

זה הסיפור של המדרשה לאומנות הבנתי שהתכנון לא פוגש במסגרת התב"ר של עו"ד גייל שורש:   

 מש"ח.   19

 זה לא הולך להיות מדרשה לאומנות.  גב' פרח מלך: 

  מי קבע?עו"ד גייל שורש:  

 יש שינוי של הנושא הזה.  גב' פרח מלך: 

 אין דבר כזה אין שינוי. צריכים לעלות ל החלטת המועצה.  עו"ד גייל שורש:  
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 1סליחה לא צריך להביא את זה להחלטת המועצה כי גם המועצה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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 לא החליטה על התרבות זה הייתה החלטה של מישהו אחד שהחליט את מה שהחליט. 

הוא אפילו לא יודע מה הוא רצה לעשות שם. הוא עצמו לא יודע להסביר מה הוא  מר יעקב קורצקי:  

 רוצה לעשות.  

 הצוות המקצועי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

הייתה הצעה פוליטית של דני לביא. אני רוצה להשאיר את אני לא רוצה בן  גוריון  מר יעקב קורצקי: 

 . למה מורשה את הכל. למה כל מבנה הציבור על מורשה?  באצ'יגברת 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  הזה  ראש  המתחם  את  להפוך  רוצים  אנחנו  זה.  את  משלבים  אנחנו 

 למתחם תרבות.  

 נוער וצעירים. גב' פרח מלך: 

 לעשות שם  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 יש קריית הצעירים.  גב' בת שבע אלקובי: 

  מה זה רלוונטי. קריית הצעירים נותן מענה לנוער ולצעירים בעיר? גב' פרח מלך: 

 כן.  עו"ד גייל שורש:  

 לא. טוב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מדברים ביחד.  

   מה אתם רוצים לעשות שם תסבירי? באצ'י רגע מר יעקב קורצקי: 

 מדרשה גב' בת שבע אלקובי: 

 מה עושים? מה. מר יעקב קורצקי: 

   לתרבות ואומנותגב' בת שבע אלקובי: 

  ה רציתם בדיוק לעשות שם. נגרייה רצה לעשות נגריה נכון?ממר יעקב קורצקי: 

 זה היה קיים.  גב' בת שבע אלקובי: 

 ה. הוא שהיה דני לביא טיסנים.  י לא. את הנגרימר יעקב קורצקי: 

 יש לך את רימון מגיע גם למוסיקה אז גם מגיע  גב' בת שבע אלקובי: 

 תסבירי לי מה ההגדרה.  מר יעקב קורצקי: 

אלקובי:   שבע  בת  שקורה  גב'  מה  את  לראות  רוצים  שהם  האחרון  שהדבר  ממול  תושבים  לך  יש 

 עכשיו שם.  
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 1ברור שצריך לחדש את המקום הזה. אולי לעשות שם גינה יפה? כמו שהייתה גינה  מר יעקב קורצקי:  
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 בעבר נחייה שיהיה גינה.  

 יש גינה לכל האורך.  גב' בת שבע אלקובי: 

  לא. גינה גדולה ירוקה. נשים שם עצים, פרחים. מה את אומרת?מר יעקב קורצקי: 

 יש שם גינה.  גב' בת שבע אלקובי: 

 אולי שיהיה גם חניה לתושבים? תשאלי את התושבים.  מר יעקב קורצקי: 

 יש תשע עשרה מיליון שקל לתב"רים.   מר אסף אפרים:

קורצקי:   יעקב  בית  מר  שם  יש  לא.  למה  כנסת  בית  יהיה  מדרש  בתי  שיהיה  רוצה  אני  השם  ברוך 

 כנסת ויש מקום שנותנים אוכל לאנשים. 

 זה קיים.  עו"ד גייל שורש:  

קורצקי:   יעקב  אמרתי  מר  לא  גינה.  שם  לעשות  אמרתי  לא.  להשאיר.  רוצה  שאני  אמרתי  לא  אני 

בן    באצ'י לא  רוצה.  הוא  מה  להסביר  יודע  לא  עצמו  הוא  רצה  לביא  שדני  מה  זה  את  אומרת  את 

שם. די תפסיקי  לא הם לא רוצים את זה השכונה שם. לא    גוריון. לא. מגיע למורשה שיהיה להם

 מתאים מה שאת רוצה.  

 תגיד לה נעשה שיתוף ציבור.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בואו נעשה שיתוף ציבור.  מר יעקב קורצקי: 

את יכולה להציע. אבל בעצם אם יש לי כסף את לא.. על מה התכנון. על מה מביאים  גב' פרח מלך:  

 הגדלה?  

 אין בעיה. פעם רוצים  גב' בת שבע אלקובי: 

 מה זה קשור עכשיו אני אמרתי גינה יפה.    מר יעקב קורצקי: 

 מדברים ביחד  

אני רוצה לעדכן. הנושא הזה עלה  בישיבה בפעילות של מועצת  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

חברים   עכשיו.  החיובי  במובן  לא  אתם.  היום  ברנדס.  גברת  היה  שלטון  חילופי  יום  כשהיה  הנוער 

הנושא הזה עלה כשאנחנו קיימנו. להכשיר מקום לנוער שיהיה להם בית שהם יוכלו להיות בו מקום  

ראוי   פחות  הוא  באזור תעשייה אבל  מקום  תעשייה. מצאנו  באזור  לא  חיפשנו מקום  ראוי מכובד 

לדבר הזה והיו עם החינוך עם הנוער עצמו. הם הצביעו על המקומות מה שהם רוצים לעשות  את  

הפעילויות שלהם וכו'. אמרנו לשלב את זה גם כמקום של תרבות גם בית לנוער ולצעירים במקום  
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קרדיט   לך  מגיע  כן  הזה  בנושא  לא.  שכחת.  אולי  ביחד.  זוכרת  את  אם  ביחד  זה  את  הובלנו   1הזה 
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 הובלנו את הסיפור הזה יש לנו הזדמנות עכשיו לממש את זה וזה הסיפור.  

 אתם הורסים את התרבות בעיר.  גב' בת שבע אלקובי: 

 מדברים ביחד  

בסדר אנחנו הורסים את התרבות בסדר. יש שם גם תרבות. בסדר ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 או קי. אבל בסדר. אנחנו לא הורסים יש לנו גם תרבות. טוב אני מבקש. נו קרן. הלאה. 

   מדברים ביחד.

 מחזיקת התיק.  גב' בת שבע אלקובי: 

רוכברגר עם החינוך  ראש העיר:    -מר איציק  היה  זה  דיברנו עם החינוך מה זאת אומרת.  סליחה 

 סליחה זה קשור לחינוך. קרן בקשה.  

אני באמת פחות מבינה בעניין הזה של מה רצו בדיוק מה לעשות. למרות  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

חושבת   אני  באמת  אבל  חשוב  למקום  ללכת  כן  לי.  הראה  בזמנו  דני  תוכנית  שהיא  איזה  שראיתי 

 שנוער ונושא למקם מקום לנוער. יכול להיות מקום אחר.  

     דיברנו על ..מגוונים.  עו"ד גייל שורש:  

 צריך בהחלט עוד מבנים ועוד דברים חדשים. יעילים   עו"ד עידן למדן:

     סליחה תן לה לסיים. סליחה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לפני   עו"ד עידן למדן: להוציא  מגוונים  לידי  זה  את  להעביר  מאוד  בעד  אנחנו  ונוער  תרבות  מרכזי 

 שעושים את המענה  

 .תנו לה לסיים בבקשה תרבותהבנתי. אנחנו לא רוצים ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   אני בהחלט בעד. עו"ד עידן למדן:

 תני לה לסיים בקשה.   באצ'יחבר'ה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני אומרת אחרי כל מה שקרה המלחמה שעברנו כל התקופה הנוראית  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 הזאת הנוער שבור הוא צריך התייחסות.  

   יש מתנ"סים.גב' בת שבע אלקובי: 

     זה לא אותו דבר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה לא מספיק.    עו"ד עידן למדן:

     זה לא על חשבון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה רב תכליתי. בדיוק. בינתיים את צורחת לא עשית כלום.   עו"ד עידן למדן:
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רוכברגר די.  ראש העיר:    -מר איציק  לדבר   באצ'י ,  באצ'ידי.  תן לקרן  כן. תמשיכי קרן   1, בבקשה 
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 חבר'ה   

האומנות קדמה לכל. אני מבינה שיש פה עניין של מדיניות של עירייה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

חדשה. אני חושבת שאפשר לשלב בין הדברים. אמרתי שהמקום יהיה גם מקום של אומנות. לא  

 לזרוק לפח את התוכנית של דני לביא אולי לשלב אותה לתוך המקום הזה חלקים ממנה.  

 ד היום אני לא יודע מה הוא רצה לעשות.  ראש העיר:   ע-מר איציק רוכברגר

 הוא לא יודע בעצמו. אמרתי לו תסביר לנו מה אתה רוצה.  מר יעקב קורצקי: 

 או קי בסדר. מי לא חזר? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא התייחסת.   גב' סופי נקש :

  מה את אומרת כשאני ניסיתי לקבוע איתו פגישה מה היה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אין לי מושג אני לא יודעת.  גב' בת שבע אלקובי: 

 אני אומרת  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 הוא היה אצלי בבית אפילו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

ברנדס מקסימוב:    קרן  צריך גב'  לא  שם.  שיש  לבית  הזו שרלוונטיים  בתוכנית  יש אלמנטים  אם 

לזרוק אם היה תכנון והוא קיים לכן אני באה תוכנית של דני שאמור היה להיות לבית אומנים סוג  

של נגריה. כן לאמץ את האומנות. לא גם לנוער. זה לא אפשר לקחת את הדבר הזה לעשות אותו  

 להביא מקום לנוער ביחד עם זאת להכניס לשם צעירים זה בדיוק הגילאים האומנות היא לכולם.  

 יהיה גם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אז אני אומרת.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

תרבות יהיה שם. טוב. חברים אני מבקש לאשר את התב"ר. מי  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 בעד? מה להוריד אה לשנות  את הייעוד שלו. אני מבקש לשנות את הייעוד של התב"ר  

 בדיוק.  גב' פרח מלך: 

רוכברגר לשנות את הייעוד של התב"ר לבית תרבות    280מספר התב"ר  ראש העיר:    -מר איציק 

 נוער תנו לי רגע.  

 להוריד.  גב' פרח מלך: 

  אז למה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 היא הביאה עדכון שהיא מבקשת. זה לא חלק מהעדכונים שלי.  גב' פרח מלך: 

 אבל אני מוריד את זה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1     היא ביקשה את זה.  גב' פרח מלך: 
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 יש תשע עשרה מיליון שקל תב"ר קיים לשנות את השם.  עו"ד עידן למדן:

     הבנתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 התב"ר קיים.    עו"ד עידן למדן:

 זה היא העלתה לא אני. הבקשות שלה.  גב' פרח מלך: 

 מר רוכברגר אני ביקשתי.  עו"ד גייל שורש:  

 הבנתי. או קי. יש כסף הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 רגע עוד שניים.  עו"ד גייל שורש:  

 חבר'ה רוצים להתקדם בקשה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

חטיבת קלמן ואוסישקין יש שני תב"רים שנפתחו לפרויקט רב שנתי של חיזוק  עו"ד גייל שורש:   

טילים.   וירי  אדמה  ו   248מרעידות  הריסה.  זה  בו  נמצאים  שהם  שלב  ה  קלמן,  חטיבת    484זה 

 החיזוק של אוסישקין. שם צריך להשלים את התכנון ולהוציא היתר. אין פה כסף בתב"רים האלה.  

 חבר'ה תנו לענות שנייה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

תב"רי תכנון יש בהם כ סף. לכל להשלים את כל התכנון. אנחנו בשלב של תכנון.    אדר' שי אללוף:  

 כשנגיע להריסה כשיגמרו את התכנון נדע את אומדן הביצוע ואז אנחנו נבקש.  

 תודה רבה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מה הצפי לסיום התכנון? זה בעבודה?  עו"ד גייל שורש:  

 כן. שני אלה בתכנון מתקדם.  גב' פרח מלך: 

 יש שני צוותי תכנון באוסישקין וקלמן. אדר' שי אללוף: 

 לא חסר כסף לתכנון.  גב' פרח מלך: 

   לתכנון אדר' שי אללוף: 

 יש שלושה וחצי מיליון  באוסישקין וארבעה וחצי מיליון בקלמן.    גב' פרח מלך: 

 זה הדר  עו"ד גייל שורש:  

ואלון. יש עלומים, רמבם, רוטברג, אלון והדר. כולם יש תב"רים קיימים בשלב הבא  גב' פרח מלך:  

 לתכנון.  

 הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 האולם בגולן מה נסגר עם התב"ר הזה? לגולן היה תכנון.  עו"ד גייל שורש:  

 ממשיך. ממשיך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 מדברים ביחד  

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

מלך:    פרח  לא  גב'  אני  עלה  לא  זה  כרגע  אולם.  ושל  מתנ"ס  של  התכנון  את  נמשיך  גולן  במתנ"ס 

 יודעת מזה.  

 נקיים על בדיקה. לא ראיתי אמירים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 . לא בתכנון של השנה הזו. אי אפשר הכל בשנה אחת.  289יש תב"ר קרן. יש תב"ר גב' פרח מלך: 

 זה לא קשור למי היה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 נכון. אי אפשר את הכל ביחד. טוב. הלאה. תתקדמי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 

 2025תברים חדשים לשנת  4.2

 

 2 

 3 

  גורם מתכלל  

  מספר פרויקט

   2025צורך כספי לשנת  שם פרויקט

 3,000,000 תב"ע ציר ביאליק / וייצמן ז'בטינסקי  2025-1 תכנון עיר 

 3,000,000 תב"ע ציר סוקולוב 2025-2 תכנון עיר 

 1,000,000 תכנית עיצוב עירונית   2025-3 תכנון עיר 

 1,500,000 תכנית הצרחת שטחי ציבור   2025-4 תכנון עיר 

 2,000,000   38תב"ע חלופה לתמ"א  2025-5 תכנון עיר 

 1,000,000 תב"ע מתחם בית מלינוב   2025-6 תכנון עיר 

פעולות קידום מתחמי התחדשות  2025-7 התחדשות עית  

 עירונית  

1,000,000 

 7,000,000 קו ניקוז רחוב גולומב   2025-8 תשתיות  

 3,500,000 החלפת מבנה אגודת הספורט 2025-9 אגודת הספורט

 6,000,000 בניית מגרש סינטטי כדורגל נוסף 2025-10 אגודת הספורט

 10,000,000 הגדלת המצלמות בטחון ובטיחות 2025-11 בטחון+מחשוב

 8,000,000 2025שיפוצי קיץ  2025-16 חינוך

 10,000,000 בית לחיים לבעלי מוגבלויות 2025-17 רווחה

 muni 100 1,226,000 2025-18 רווחה

 4,000,000 בניין פיס 2025-19 חינוך

 12,000,000 בי"ס חינוך מיוחד  2025-20 חינוך

 12,000,000 הסדרה בי"ס אורים 2025-21 חינוך

 5,000,000 760תכנון קרית חינוך רש/ 2025-22 חינוך

 1,000,000 תרבות נוער וצעירים 2025-23 תרבות
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 1   נעלה דקה אין בעיה. תתקדמי בקשה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 תכנון תב"ע ציר ביאליק/ וייצמן ז'בוטינסקי 2025-1תב"ר ,

 

מלך:   פרח  מפורטת  גב'  תוכנית  עריכת  ז'בוטינסקי  ויצמן,  ביאליק,  ציר  תב"ע  עיר  תכנון  תב"ר 

 מש"ח לצרכי תב"ע תכנון.    3לשיפור השדרה המרכזית ותכנון המשכה עד צפון גלילות. תב"ר של 

מדובר יש כוונה קיבלתם את התשובה של זה? מי בעד? עוברים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 צריך להצביע עליהם מה לעשות פה אחד. הלאה. כן. רוצים להצביע.  

 

 פה אחד -בעדתב"ר תכנון עיר ציר ביאליק/וייצמן ז'בוטינסקי , חברי המועצה הצביעו 

 

 תכנון תב"ע ציר סוקולוב 2025-2תב"ר ,

 

תב"ר תכנון עיר תב"ע ציר סוקולוב שלושה מיליון שקל. צורך כספי. עריכת תוכנית  גב' פרח מלך:  

 מפורטת להעצמת זכויות בציר סוקולוב ותכנון תוספת שטחי ציבור.  

בסדר. אנחנו רוצים לחדש את סוקולוב. תודה רבה מי בעד? פה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 אחד. בקשה.  

 פה אחד  -בעדתב"ר תכנון עיר ציר סוקולוב, חברי המועצה הצביעו 

 

 תוכנית עיצוב עירונית  2025-3תב"ר ,

 

תוכנית עיצוב עירונית זה מה שדיבר קודם שי. תוספת של מיליון שקל. סליחה תב"ר  גב' פרח מלך:  

 חדש. סליחה.  

   מי בעד? מי נגד? גייל?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   אני בעד סליחה.עו"ד גייל שורש:  

   פה אחד. הלאה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 פה אחד  -בעדתוכנית עיצוב עירונית, חברי המועצה הצביעו  3-225תב"ר 
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 תוכנית הצרחת שטחי ציבור 2025-4תב"ר ,

 2 

מלך:   פרח  שטחי  גב'  של  יותר  טוב  לניצול  עירונית  כלל  תוכנית  וחצי.  מיליון  ציבור  שטחי   3תוכנית 
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 הציבור.  

 תסבירי קצת יותר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 שי תסביר.  גב' פרח מלך: 

יש את השטחים  אדר' שי אללוף:   ייעוד  ייעוד שטחי ציבור. עושים אותם בכמה ערים.  תוכנית של 

החומים אבל יש עליהם שלוש קומות וקווי בניין מאוד מרוחקים כמו של פעם למרות שהבניין יכול  

 להיות יותר אפקטיבי אם אתרי בניין יהיה גמישים בכל מיני התניות מסוימות שלא יפגעו ברחוב.  

 אז התכנון של זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כן. עושים תוכנית  אדר' שי אללוף: 

  לקחת מבנה קיים ובעצם לשפר את שטחי ציבור.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 שטחי ציבור ולמקסם אותם.   מר גיא קלנר:

  קריטריונים כן. זה לא הכל.  אדר' שי אללוף: 

 לא עכשיו שיפגע   מר גיא קלנר:

 ברור מי בעד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 : אנחנו מבקשים לשנות את השם מהצרחה לייעול.  ?

 תוכנית ייעול שטחי ציבור בסדר.  גב' פרח מלך: 

 אותו דבר עם שצ"פים שעוברים דרגה מסוימת של גודל ניתן לשים שם בודקה  אדר' שי אללוף: 

 חמישה  אחוז משצ"פ אתה יכול.  מר יעקב קורצקי: 

 )מפריעים להשלים משפט( תוכנית מתאר מעל זה והיא לא.  אדר' שי אללוף: 

 לדעתי עשינו דבר כזה הייתה תוכנית כזאת. שטחים חומים.   מר גיא קלנר:

   מה איתה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  העבירו לכם מקל עת התוכנית הזאת? מר גיא קלנר:

נגיד שטח חום קרוב  אדר' שי אללוף:   ניצול שטחים.  יש לה  כן. התוכנית אינה ערכים אדריכליים 

 לשצ"פ אין לי מה לעשות להשתמש בקו בניין. אין מה לסגת. 

 מדברים ביחד ומפריעים  



   15.1.25  –רמת השרון  – 9מן המניין מספר שלא ישיבה מועצה 

126 

 

 1   יאללה. טוב.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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אללוף:   שי  שאתה  אדר'  מבנים  לעשות  יכול  אני  גדר  מטר  שני  ציבור  מוסדות  גדרות  על  נסמכים 

   ...)מפריעים להשלים משפט(נכנס הבינוי גדר

   חברים מי בעד? פה אחד בקשה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 פה אחד  -בעדתוכנית הצרחת שטחי ציבור, חברי המועצה הצביעו  4-2025תב"ר ,

 

 38תב"ע חלופה לתמ"א  2025-5תב"ר ,

 

  38בעצם בגלל תמ"א    3838היה לנו תוכנית של רמת השרון    38תב"ע חלופה לתמ"א  גב' פרח מלך:  

התוכנית הזאת מסתיימת על מנת שנוכל לאפשר לבניינים חדשים שרוצים כן לעשות תוכנית אנחנו  

  צריכים תוכנית מקומית שלנו. אז אנחנו מבקשים לנושא הזה שני מיליון שקלים. 

 גם פה היה יש את התוכנית.   מר גיא קלנר:

 נגמרה.  גב' פרח מלך: 

 היא נגמרה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  נגמרה. זה מה שאמרתי.   3838גב' פרח מלך: 

עדיין תוכנית להתחדשות עירונית נוספת שמדברת על נושא     .מכיר טוב זה לא  3838  מר גיא קלנר:

של   מהחלופה.  חלק  הייתה  היא  דבר  של  בסופו  כי  הזה  לדבר  מתממשקת  היא  איך  מתחמים  של 

     תמ"א בודדת.  

 זה מדיניות זה לא תוכנית.   עו"ד עידן למדן:

 תוכנית שאתה מדבר עליה היא לא תוכנית קטגורית  אדר' שי אללוף: 

     (   מפריעים לדבר ונכנסים לדברים)

 זה מדיניות    עו"ד עידן למדן:

של המדינה אין    38. בהינתן תמ"א  3838כי היא לא תוכנית סטטוטורית להבדיל מאדר' שי אללוף:  

 לנו היום שום בסיס סטטוטורי לייצר התחדשות בניינית. סוגים הקיימים היום.  

 שקט  ראש העיר:  -מר איציק רוכברגר

 מדברים ביחד  
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 1לא ללכת למתחם מחוזית או ללכת לתוכנית הכי חלופה שקד גם תב"ע ועדיף של  אדר' שי אללוף:  
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  תב"ע כל בניין.  

אין לנו    38בעצם החלופה הפשוטה של בניין בודד מה שהיה פעם בתמ"א    מר גיא קלנר:

 היום סטטוטורית.  

 מדברים ביחד ולא שומעים את הדוברים  

אללוף:   שי  זה...של  אדר'  את  עושים  בניינית.  תוכנית  שנקרא  מה  לעיר.  תמ"א  לעשות  לנו  עדיף 

 המדינה ולפעמים לא שווה תקציב מדינה הדבר הזה. לכן אנחנו עושים את זה.  

   .מי בעד? פה אחדראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 פה אחד  -בעדחברי המועצה הצביעו   38תב"ע חלופה לתמ"א  5-2025תב"ר ,

 

 תב"ע מתחם בית מלינוב   2025-6תב"ר ,

 

תב"ע מתחם ב' מלינוב. מיליון שקלים אני אסביר, בית מלינוב בעצם העירייה קיבלה  גב' פרח מלך:  

הסדרה   לעשות  רוצים  אנחנו  מגורים.  ייעוד  עצמו  השטח  אבל  ציבור  של  לייעוד  בירושה  זה  את 

זה אנחנו מבקשים לעשות את ההסדרה   בגלל שקיבלנו את  נגד החוק.  כביכול אנחנו עושים משהו 

  הזאת.  

 כלומר להפוך את זה משטח מגורים לשטחי ציבור.   מר גיא קלנר:

 נכון.  גב' פרח מלך: 

       מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 צריך להוסיף קומה שם.  עו"ד עידן למדן:

 קיבלנו את זה בירושה. הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   נגישות?  מיליון שקל זה כי יש :?

 לא קשור בכלל. לתב"ע. כן.  גב' פרח מלך: 

   הלאה פה אחד.זה משהו אחר. זה לא עכשיו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 פה אחד  -בעדתב"ע מתחם בית מלינוב חברי המועצה הצביעו  6-2025תב"ר ,
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 1 

 פעולות קידום מתחמי התחדשות עירונית 2025-7תב"ר ,

 2 

 3התחדשות עירונית פעולות קידום מתחמי התחדשות עירונית. קידום תהליכי מתחמי  גב' פרח מלך:  
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 התחדשות עירונית מיליון שקלים.  

 מה זה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

פעילות של המנהלת להתחדשות עירונית זה לאו דווקא תכנון. זה יוצר כנסים של  אדר' שי אללוף:  

זה   אם  בכנסים  זה  אם  תושבים  של  עירונית  התחדשות  של  מתחמים  או  קהילות  מיני  לכל  הסבר 

 לייצר להם הרצאות של עורכי דין מוסמכים בתחום הזה או שמאים הדבר הזה נמצא מאוד נדרש.  

  מי בעד?איציק מר יעקב קורצקי: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  בעד? ראש  עירני.    מי  אני  תירגע  נרדמתי.  לא  איתי.  דיברה  היא  לא 

 מה זה זה.  כמו לא יודע מה. הלאה. 

 

 פה אחד  -בעדחברי המועצה הצביעו  -פעולות קידום מתחמי התחדשות עירונית 7-2025תב"ר ,

 

 קו ניקוז רחוב גולומב 2025-8תב"ר ,

 

  שי אתה יכול להסביר על קו ניקוז רחוב גולומב.  גב' פרח מלך: 

  12.5אני רוצה להגיד משפט לפי קו ניקוז. יש פה צ'אנק עכשיו של כל תכנון עיר של    מר גיא קלנר: 

כל   על  אני מדבר  יצירת סעיף תב"רי לדבר הזה.  זה ברמה של  גמור שאישרנו את  זה בסדר  מש"ח 

   מש"ח.  12.5הצ'אנק הזה מאחד עד שבע. כל הסעיפים שעשינו עכשיו. שווים 

  זה אחד עשרה וחצי מיליון.   מר אסף אפרים:

קלנר: גיא  נכון שכולם      מר  זה  צורה.  באיזה שהיא  לתעדף  בסוף  צריך  לתפיסתי  לדעתי  אותם  גם 

תכנון עיר אבל בסוף כשאני צריך לטעון אותם והם יהיו ביחס לאלטרנטיבות אחרות שצריך מיליוני  

 שקלים האלה. קו ניקוז.  

  אנחנו נעשה סדרי  עדיפויות.  גב' פרח מלך: 

 אי אפשר שכל.  מר גיא קלנר:

 אנחנו נעשה. אין ספק שנעשה סדרי עדיפויות.  גב' פרח מלך: 
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 1  אנחנו לא את הכל נצליח לממש.  אדר' שי אללוף: 
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 ה כי בסוף. אני יודע אני מבין אבל אני אומר בסוף.  או קי בסדר. הער מר גיא קלנר:

     אולי חלק מהתוכניות נשיג תקציבים מהמדינה.  אדר' שי אללוף: 

ככל הנוגע לתוכנית ייעוד שטחי ציבור והצרחות כדאי לבדוק מה נעשה פה למה זה    עו"ד עידן למדן:

  נפל. כי בסוף.  

     עידן הוא הסביר זה לא אותו דבר.   מר גיא קלנר:

 לפני שמשקיעים עוד פעם כסף.   עו"ד עידן למדן:

 אגודת הספורט החלפת. ניקוז יורד כרגע.  גב' פרח מלך: 

 יורד כרגע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 דיברתי עם אדיר בגלל כל התמ"אות שם יש גב' פרח מלך: 

 הם לוקחים על עצמם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  כי אחרת אם גם גב' פרח מלך: 

 אני מבין איך זה יורד?   מר גיא קלנר:

מלך:   פרח  אכנס  גב'  אני  גם  אם  תמ"א  שעושים  בניינים  עשרה  יש  גולומב  ברחוב  רק  אסביר.  אני 

להחליף ציר כל הרחוב יהיה סגור לתנועה לכן אנחנו נעשה את זה במקטעים ברגע שחלק מהבניינים  

 יסיימו את התמ"א ואז נעשה מקטע מקטע. כרגע אנחנו מורידים את זה מסדר היום. 

 

 ירד מסדר היום 2025-8תב"ר ,

 

 החלפת מבנה אגודת הספורט 2025-9תב"ר ,

 

אגודת הספורט יש בקשה של עופר כמה שנים כבר של אגודת הספורט? להחלפה   גב' פרח מלך:

 של מבנה של אגודת הספורט. של המשרדים.  

אם אפשר ברשותך שי פה צ'אנק כמו שגיא אמר. יש פה מספר תב"רים חדשים  עו"ד גייל שורש:   

שעוסקים במבנה ציבור ובמוסדות חינוך. אחד הנושאים שעלו בישיבה בינינו זה הצורך לעשות פה  

בעצם שוב תוכנית אינטגרטיבית שמתכללת צרכים של מבנה ציבור ומוסדות חינוך ושטחים חומים.  

מה שקורה כשאנחנו מסתכלים בהסתכלות צינור אחד, אחד, בעצם אין פה חלופות. אין פה בעצם  
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 1הסתכלות שאומרת רגע. השטח החום שאנחנו רוצים למגרש סינטטי. אולי שווה בכלל להעביר לשם  
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 משהו אחר. קשה לראות פה את ה תמונה ואנחנו דיברנו בינינו איך מייצרים.  

 גייל יש לך טעות בדבר אחד. זה לא בשולחן הזה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 . רק דבר אחד צריךעו"ד גייל שורש:  

זה לא בשולחן הזה. נעשים בדיקות. כל הנתונים בפני השולחן. זה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 לא שיש איזה  קפריזה מישהו אמר.  

 חלילה.  עו"ד גייל שורש:  

 זה הנקודה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

הוא דוגמא מצוינת שהיה לנו ספק האם באמת היה  אורים  אבל למשל בית ספר  עו"ד גייל שורש:   

 החלופות האלה. בית ספר אורים לפי התכנון פה שאלנו.  

 תיכף תגיעי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תיכף נגיע לזה. גב' פרח מלך: 

 אני רק אומרת את זה כדוגמא  עו"ד גייל שורש:  

דוגמא לא טובה כי בית ספר אורים עשינו את כל הבדיקות ואת  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 כל הנתונים את כל מה שרק צריך 

 והחלטתם לשים את זה ביצחק שדה  עו"ד גייל שורש:  

 אז אני אסביר תיכף. אני אתן תשובות על זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 המבנה של האגודה איפה הוא הולך להיות?  מר אהד בלייר: 

 באותו מקום כרגע. כן באותו מקום.  גב' פרח מלך: 

למה החלטתם זה המקום של המתנ"ס לקחת מקום שטח חום שיכול לבנות עליו  מר אהד בלייר:  

 שטח 

 זה הדיון.  עו"ד גייל שורש:  

בקתדרה לבנות שם עוד מבנים שישרתו עוד את האוכלוסייה להגדיל את הקתדרה.  מר אהד בלייר:  

 אתה רוצה תעשה משרד.  

 היה דיבור.  גב' פרח מלך: 

 מדברים ביחד  

   אוהד היה דיבור לעשות מעבר של משרדים לקריית הצעירים.גב' ענת לין: גב' 

       שוב פעם.מר אהד בלייר: 
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 1 היה דיבור שזה יהיה בנווה מגן. גם על זה היה תיאום בקדנציה הקודמת.    עו"ד עידן למדן:
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 השטח של הקתדרה.  גב' ענת לין: גב' 

בלייר:   כל הבניה שיש שם צריך להגדיל את קריית  מר אהד  בגלל  זה צרכנים  אותו דבר הצעירים 

 הצעירים.  

 יושבים על זה תיכף  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לשים משרדים זה טעות.  מר אהד בלייר: 

     מדברים על זה תיכף.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מי אמר לך ששמים שם. מה אתה כל אחד מתחיל עכשיו לנהל את הדברים. עושים    עו"ד עידן למדן:

 את הדברים. סוגרים אותם דנים בהם.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  לכם  ראש  ייתן  אני  אבל  אישור.  מביאים  שאנחנו  תשמע  תיכף  אוהד 

 תיכף תראו את זה.  

 אגודה במקום קבוע למשרדים. זה לא נכון.  מר אהד בלייר: 

  תצביע נגד הכל בסדר. חבר'ה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני רוצה להתייחס.  מר גיא קלנר:

 אגודת הספורט.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה בקשה של אגודת הספורט. אתם יכולים לא לאשר  גב' פרח מלך: 

זה לא נכון תקשיבו. זה לא נכון חברים תנו לי רגע בקשה. אגודת  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

הספורט יושבת בתנאים לא תנאים. במקום שלא מכובד. אנחנו מדברים על זה שצריך להעצים את  

מדברים.   שנים  רגע.  שנים.  שנים  וחרפה.  בושה  בינינו  שם  יושבים  אנשים  האגודה.  של  הפעילות 

   אגודת הספורט רוצה להישאר שם הם הציעו רגע שנייה. הם הציעו את המקום הזה למה לא?

 גם יש תכנון כבר.    עו"ד עידן למדן:

     אני הקתדרה. מר אהד בלייר: 

 היה תכנון.    עו"ד עידן למדן:

 כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

     בקתדרה  מר אהד בלייר: 

צריך את הקתדרה להרחיב בלי קשר למצוא מקום לקתדרה להרחיב. גן הפסלים.   עו"ד עידן למדן:

 יש לך גן פסלים אתה יכול לעשות מה שאתה רוצה.   מר גיא קלנר: 
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 1מה היית רוצה לעשות שם? לא בקתדרה. במבנה שלהם? אין לנו.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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  אין מקום אחר.  

 אני מבקש להתייחס.   מר גיא קלנר:

  נו יאללה אתם רוצים עד הבוקר אין בעיה אני פה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני מבקש לומר. נאריך.   מר גיא קלנר:

  לא צריך להאריך. את זה לא צריך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה לא משחק אפס בין האגודה.   מר גיא קלנר:

 איפה מיכה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   מדברים ביחד.

    באחד יגמר נו יאללהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני אגיד שלושה משפטים הסיפור של רן   מר גיא קלנר:

 תעבירו למחר. אפשר להמשיך מחר.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

   חבר'ה אנחנו מסיימים. מה קרה? קלנר אתה רוצה לדבר? דבר.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

החלפת מבנה אגודת הספורט סיפור מאוד ותיק התחיל עוד בקדנציה הקודמת ואת    מר גיא קלנר:  

מבנים   לעשות  היה  המקורי  התכנון  הזה  המהלך  את   לבצע  אמיתי  צורך  יש  כן.  לפני  עוד  האמת 

  יבילים במקום הזה אבל על פי חוות דעת של פיקוד העורף. הנחיה של פיקוד העורף.  

לא ניתן היה לעשות מבנה יביל כי היה צריך לייצר גם שטח מרחב מוגן זה הפיל את  מר גיא קלנר:  

התוכנית. של היבילים. הביאו תוכנית מחודשת על אותה משבצת למבנה קבע. חייבים לעשות את  

  )נכנסים לדברי קלנר(   הפרויקט הזה . זה משהו שכבר 

  זה היה סיכום לעשות אותה משבצת   עו"ד עידן למדן:

הובטח הרבה מאוד שנים אם ..את המשבצת הזו    למה אתה נכנס לי באמצע הדברים?  מר גיא קלנר:

ככה.   לעשות  יכול  אתה  אחרון.  משפט  המיקום  שנה.  עשרים  עוד  של  מסרט  אותה  לוקח  אתה 

הקרבה   לאצטדיון.  הקרבה  מקרי.  לא  הוא  העירוני  המרחב  מבחינת  הספורט  אגודת  של  המיקום 

למירוץ אייל. הקרבה לאזור הזה של העיר יש שם אצטדיון הוא לא פעם בשנה. יש שם את המגרש  

זה   בזה.  מזלזל  הייתי  לא   שם.  להישאר  רוצים  מאוד  עובדים  די.  בי  די  רלוונטי  מאוד  אזור  יש 

 הבטחה היסטורית של הדבר הזה  

    מדברים ביחד.

   הבחינה הייתה כשרצו את המבנה היביל. מר גיא קלנר:
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 1  טעות במקום הזה.  :  מר אהד בלייר: 
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  טעות שאתה מסתכל בשיקול של המתנ"סים. מר גיא קלנר:

    זה שזה קרוב לאצטדיון אז מה?מר אהד בלייר: 

 יש הרבה מאוד פעילויות שקשורות.   מר גיא קלנר:

  עופר בוא רגע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני לא חושב שזה משהו כשאתה מוריד את הדבר הזה אין שום סיבה ..את הדבר הזה   מר גיא קלנר:

 כל הזמן דיבורים אחד נכנס לדברים של השני  

 למה לא לעבור למקום אחר לגמרי? יצחק שדה.  גב' בת שבע אלקובי: 

   מדברים ביחד.

 לא שכנעו אחד את השני. תעצור הצבעה ונתקדם. עו"ד גייל שורש:  

  אין בעיה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני חושב שזה לא נכון. יצחק שדה יש לו תוכניות אחרות כרגע. אני חושב שהאגודה    מר גיא קלנר:

 צריכה להתקדם. זו דעתי. בקדנציה הקודמת אז תצביעי נגד.  

טוב קלנר .חברים אני מבקש לאשר את התב"ר לבנייה של משרדי  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

מי בעד? מי נגד? כמה בעד? מי בעד? אגודה. רגע דקה. עשר מי נגד?  אגודת הספורט החלפת המבנה  

   שתיים מי נמנע? שניים שלושה נמנעים

 

 :החלפת מבנה אגודת הספורט 2025-9תב"ר ,

 איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, (: 11בעד )

 נאוה פרס, גיא קלנר, סיון דהן, הדר שוייצר                   

 (: בת שבע אלקובי, אהד בלייר 2) נגד

 (: גייל שורש, קרן מקסימוב ברנדס, דן רוק3) נמנע

 

 הלאה חברים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 

 הגדלת המצלמות בטחון ובטיחות 2025-11תב"ר ,

 2 

 3 ביטחון ובטיחות.   הגדלת מצלמותגב' פרח מלך: 
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 דיברנו על זה קודם זה המשך למה שדיברנו קודם לכן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 עשרה מיליון.  גב' פרח מלך: 

   מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני.    מר גיא קלנר:

דיברנו על זה קודם. הגדלה של המצלמות. זה היה בסעיף הקודם.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  יש שני תב"רים.  

 הם היו לסיפור של בתי הספר ולדו"חות תנועה.    מר גיא קלנר:

 זה בכל העיר.  גב' פרח מלך: 

 זה כל העיר. ביטחון. ביטחון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כן. ביטחון.  גב' פרח מלך: 

 מי בעד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בטח שכן זה לא הרבה. זה לא ה רבה זה ממש לא.  גב' פרח מלך: 

 מי בעד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 ישבו אנשים חכמים לא רוצים לזרוק כסף לפח. עשרה מיליון שקל מה לעשות.  מר יעקב קורצקי: 

 זה מחולק לשלבים.  גב' פרח מלך: 

 מי בעד חברים? לא תספרו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה ביטחון. מר יעקב קורצקי: 

 שם בעד. תספרו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   פה אחד הלאה. פה אחד.גב' פרח מלך: 

      מי נגד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   כולם בעד. עו"ד עידן למדן:

 

 בעד פה אחדהגדלת המצלמות בטחון ובטיחות, חברי המועצה הצביעו  11-2025תב"ר ,
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 בניית מגרש סינטטי כדורגל נוסף  2025-10תב"ר ,

 1 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  כל  ראש  את  שם  לבחון  רוצה  אני  סינטטי?  מגרש  הבנתי.  לא   2סליחה 
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 הנושא של הרעש וכל מה שיש. 

 ירד.  גב' פרח מלך: 

אני רוצה לבחון לפני שאני מעמיס. אני רוצה לבחון. אני יודע שיש.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני רוצה לבחון שם אנשים באים בתלונות שאנחנו. שנייה רגע. חבר'ה גם על המגרשים. 

 מגרשים גם ככה יש. מר דן רוק: 

אני מתכוון אני רואה אני שומע אני גם קורא. הכל נכון. הוא גם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 דיבר איתי ביום שלשום.  

 : המגרש הנוסף שמדובר עליו.  ?

אני מקבל חברים תקשיבו לי טוב. אני יודע זה נושא אחר. יש גם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 אלי תלונות. למה אני העמסתי את כל המגרשים. אני לא העמסתי את הכל דרך אגב זה לא שייך.  

שאני מעמיס להם מגרשים. למה יש פעילויות בשעות הבוקר אני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 אתן לך שמות של אנשים שמתלוננים.  

 אבל לא על הילדים. מתלוננים על רעש אחר.  מר דן רוק: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  זה  ראש  על  כרגע  מדבר  אני  הרעש  את  בצד  שם  אני  הרעש  את  עזוב 

 שהמקום הפך להיות מרכז ספורט ואנשים מתלוננים. 

גייל שורש:    יש לי הצעת פשרה. בואו נאשר את הצורך. את המיקום תביאו אחר כך. נאשר  עו"ד 

 בניה של מגרש סינטטי.  

 אני מסכים עם גייל. קשה לי להגיד את זה גייל.  מר יעקב קורצקי: 

   מקבל את זה מי בעד.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  קדימה מקבלים.גב' פרח מלך: 

   פה אחד הלאה.לאשר את המגרש את המיקום אנחנו נתאם. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 בעד פה אחדבניית מגרש סינטטי כדורגל נוסף, חברי המועצה הצביעו  10-2025תב"ר ,
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 1 

 ,  2025שיפוצי קיץ  2025-16תב"ר ,
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 מש"ח.   8 2025אנחנו פותחים תב"ר ייעודי לשיפוצי קיץ  2025שיפוצי קיץ גב' פרח מלך: 

   מי בעד? פה אחד.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 בעד פה אחד ,  חברי מועצה הצביעו  2025שיפוצי קיץ  16-2025תב"ר ,

 

 

 בית לחיים לבעלי מוגבלויות,   2025-17תב"ר ,

 

 הלאה. בית לחיים לבעלי מוגבלויות. בסדר חבר'ה אני רוצה בשיפוצי קיץ שיפוצי  גב' פרח מלך: 

 מש"ח.   8 לקרוא לתבר הזה שיפוצי מוסח. 25מוסח במקום שיפוצי קיץ 

 הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בית לחים לבעלי מוגבלויות.  גב' פרח מלך: 

 חד משמעית דיברנו על זה קודם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 איפה בית לחים? מר אהד בלייר: 

 איפה בבית גוברין יש לנו שם מועדון ויש מועדונית נוספת שהיא לא פעילה כרגע. גב' פרח מלך: 

 יש לנו הרבה בקהילה שאנחנו   חדרים גרים בקהילה.  18אנחנו עושים תוכנית להקמה של 

   צריכים את זה.

 יופי.   מי בעד? פה אחדראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 בעד פה אחד בית לחיים לבעלי מוגבלויות, חברי המועצה הצביעו  17-2025תב"ר ,
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 1 

 , muni 100 2025-18תב"ר ,

 2 

 3 למי ששאל. היה בשוטף בפעם הקודמת אנחנו קיבלנו התחייבות תוכנית   100מוני גב' פרח מלך: 
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 שבעצם אני מובילה אותה יחד עם אגפי העירייה יש לנו עובדת שהיא בעצם מרכזת את התוכנית 

 הזו. אנחנו מקבלים מהג'וינט חמש מאות אלף שקל. מעבר לתשלום של השכר המלא של אותה  

 עובדת ופעולות וחמש מאות אלף שקל נוספים לכל מיני פעולות נוספים במצ'ינג לכן הבאנו את  

 הכל בתב"ר  

 לא. כל זה שלוש מאות בתוך השיפוצים. היתרים מאתיים אלף נעלה במשך  מר אסף אפרים:

 השנה שנוכל לדעת מה התוכניות שאושרו לנו.  

  הנה התיקון. כן. גב' פרח מלך: 

   מה עושים?מר גיא קלנר: 

 תוכניות לגיל השלישי.   מר אסף אפרים:

 אני יכולה להעביר לכם מצגת.  גב' פרח מלך: 

 קלנר זה בכל העיר. זה הנגשות. זה הסדרות. זה ממש מיועד  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לדברים האלה.  

לנו  ליאורה:   יש  וקהילה.  להזדקנות  מקומיות  רשויות  להערכות  בתוכנית  יצאו  ממשלה  משרדי 

את  יש  שקשור  מה  כל  הצללות,  רוצים  אם  הנדסה  גם  הפיזי.  בתחום  גם  בעצם  ושלושה  עשרים 

 הפרטים. סיוע למשל הערכות כלכלית. קורסים כאלה. אנחנו בונים את זה עכשיו.  

   מי בעד? פה אחד.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 בעד פה אחד , חברי המועצה הצביעו muni 100 18-2025תב"ר ,
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 1 

 , בניין פיס 2025-19תב"ר ,
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 פיס במבנה של בני עקיבא  גב' פרח מלך: 

   היחידה לקידום נוער.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שיפוץ מבנה תוספת קומה לקידום נוער  גב' פרח מלך: 

   :   קידום נוער. אנחנו רוצים להעביר אותם לשם.ראש העיר-מר איציק רוכברגר

אנחנו כבר בתהליך המקום נראה עזובה. הכנסתי לשם צוותים מנקים את זה אנחנו  גב' פרח מלך:  

 גם ננגיש את המקום וגם נשפץ אותו. בני  עקיבא  

גם על זה ישבנו ודיברנו שצריך לעשות את הדברים האלה. תודה.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 הלאה.    פה אחדמי בעד? 

 

 בעד פה אחד חברי המועצה הצביעו , בניין פיס 19-2025תב"ר ,

 

 , בי"ס חינוך מיוחד-2025-20תב"ר ,

 

 בית ספר חינוך מיוחד. הקמת בית ספר לחינוך מיוחד.  גב' פרח מלך: 

 איפה זה הולך להיות?  מר אהד בלייר: 

זה חמש מאות מטר. יפה. מאחורי אלי כהן. לא באלי כהן. יש שם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

מטר. שם אלי כהן לא נוגעים בו. הוא מאחורי אלי כהן. יש שם שטח חום מיועד לדבר הזה. ניתן    500

 לבנות שם שתיים שלוש קומות על חמש מאות מטר לזה זה מיועד.  

 בית ספר הזה כוללני בעצם אני זוכרת נכון לפי ..אפיון שלו. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 לא בטוח. כנראה שזה יהיה... אדר' שי אללוף: 

 במה זה תלוי?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 הפיקוח.  אדר' שי אללוף: 

 המקום לפי זה בוחר את העדכונים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

הפיקוח מבקש אוטיזם. היינו בדיון איתם כי פגיעה ראשונה הייתה נפשית. זה היה לפני שנה.    רוני:

 עכשיו העבירו בקשה לאוטיזם. 



   15.1.25  –רמת השרון  – 9מן המניין מספר שלא ישיבה מועצה 

139 

 

 1  יש פריורטי לילדים?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 כן. בטח.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בדיוק עכשיו עושים ביקור לקראת השנה הבאה. שלנו בכל העיר.   רוני:

   מדברים ולא שומעים.

 עכשיו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מאפשר לשלוח את הילדים  עו"ד גייל שורש:  

אני מקווה לספטמבר. נקווה אמרתי. את הבינוי שם אני מקווה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  שנספיק.  

 אנחנו בינואר.  מר גיא קלנר:

   תודה. מי בעד?זה מבנה שטח מצומצם זה לא זה. חברים יאללה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 בעד פה אחד , חברי המועצה הצביעו בי"ס חינוך מיוחד-20-2025תב"ר ,

 

 הסדרה בית ספר אורים-2025-21תב"ר ,

 

 אני רוצה להתייחס לנושא של בית ספר אורים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   בית ספר אורים. גב' פרח מלך: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אורים  ראש  כך שבית ספר  על  הקודמת מדברים  בקדנציה  עוד  שנים 

יעבור להיות תחת אגף החינוך הייתה פניה שלהם. זה עלה וירד. וחזר וניהלנו איתם שיחות. וכרגע  

אנחנו נמצאים בשלב של עורכי דין שהתחילו כבר את תהליך של הסכם משותף והם מבקשים את  

המתחם הזה עשינו את כל הבדיקות שבעולם. התחלנו מאלי כהן. הם היו באלי כהן. הם אמרו שאלי  

כהן לא מתאים להם. אנחנו לא. אנחנו רוצים אותם. אנחנו לא נאכיל אותם במשהו שהם לא רוצים.  

שנייה ולא רוצים להשאיר ככה. חשבנו לעשות את זה משותף אבל קיבלתי את הגישות שאמרו לא.  

אבל   פתוח  יותר  אותו  רוצים  הם  הזה  הספר  בית  של  הפתרון  מגן.  נווה  של  המתחם  את  רצו  והם 

אנחנו נצטרך לבנות שם כנראה קומה על הגג מבנה קל. אני אחרי שעשינו את כל הבדיקות ואת כל  

 ההתאמות אנחנו רוצים כבר בספטמבר שהם יגיעו יהיו שם. בבית הספר.  

 כמה ילדים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 זה אסון תחבורתי.  עו"ד גייל שורש:  
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 1שום אסון תחבורתי אני אסביר לך דקה. רגע. שנייה אחת. הם לא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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 מבקשים חניות. הם יותר פתוחים. הם יותר לא רעש. הם יוצאים החוצה מבית הספר.  

 איך הם יגיעו?  עו"ד גייל שורש:  

רובם לא גרים באזור. להביא אותם. כמו ביצחק שדה גם ככה הוא פקוק מאוד  גב' בת שבע אלקובי: 

 כל האזור שם.  

 קודם כל אפשר הנושא התחבורתי שאנחנו מדברים על יצחק  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הם לא באים כל מכה. ארבע מאות מגיעים. סליחה.  שדה.

  פקוקה גב' בת שבע אלקובי: 

 :   סליחה בסדר. או קי. מה לעשות היה שם בית ספר בזמנו. עם ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 ילדים מרמת השרון.   400כל הכבוד. יש שם 

     לא כולם מרמת השרון.  גב' בת שבע אלקובי: 

  אני למדתי שם. עו"ד עידן למדן:

  תשעים אחוז מהילדים. כמה מרמת השרון באחוזים.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   היום בערך שבעים אחוז. עו"ד עידן למדן:

   ההורים מביאים אותם. גב' בת שבע אלקובי:

 קיבלנו היום תשובה מהמנכ"לית כי זה עלה. כל תכנון עתידי במתחם זה יהיה  עו"ד גייל שורש:  

 טעון בדיקת התכנות. 

נכון. בוודאי. אני לא השלמתי את השיחה. בוודאי שאנחנו עושים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 תכנון תחבורתי על ידי יועץ מסודר. מדידות כל מה שנצטרך. 

 אתה הסברת לנו עכשיו שאין בעיה.  עו"ד גייל שורש:  

לא. אבל נעשה את זה בכל מקרה. אני מניח אני לא יועץ תנועה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

   אבל כיועץ תנועה אנחנו נקבל את הדוקומנטים שלו ויגיד מאושר נתקדם הלאה.

  אחד, מה החלופה שנבחרה. האם יש עוד חלופות?:  גב' קרן ברנדס מקסימוב

לא מצאנו חלופות נוספות. היינו באלי כהן. עלה הנושא של אלי  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 כהן. עלה הנושא הזה.  

 מה לגבי האזורים החדשים של רמת השרון? נווה גן. רצועת הנופש.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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רוכברגר איציק  העיר:    -מר  הם  ראש  רוצים.  לא  גם  לנו שטחים. הם  אין  לנו שם אפשרויות.   1אין 
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מתוך   ליבם  מתוך  השרון  ברמת  התלמידים  שרוב  אומרים  הם  היישוב  בתוך  להיות  ממש  רוצים 

 האזור.  

 כשאתה אומר הם אגף החינוך מה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 כן. הם חלק מאיתנו בלתי נפרד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא משנה איפה זה הילדים שלנו. אבל מה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 אז הם היו תחת חוק נהרי. היום יהיה זה מאה אחוז ברור.  גב' פרח מלך: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  צריכים  ראש  כן  זה.  את  להשלים  כן  זה.  את  לבדוק  נצטרך  אנחנו 

 להשלים לעשות שם התאמות של חדרים ואנחנו צריכים לעשות להם.  

 היא שאלה מבחינה תקציבית.  גב' פרח מלך: 

 אם נצטרך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הנוספים.   400גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אני כרגע לא נכנס לזה. זה לא הזה. זה לא פה. אנחנו נביא הערכה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 תקציבית. של השוטף. זה לא זה. כרגע לא.  

 עדכון.  גב' פרח מלך: 

 נעשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לאן אגף החינוך עובר?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

יש לנו כאלפים מטר של שטחים. ברוטו במתחם ביג שם אנחנו  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

יכולים לבנות מעטפת משרדים מה שמתפנה מהחינוך כמו למשל שירות פסיכולוגי. קידום נוער. כן.  

הם יעברו לשם למתחם ביג. לא רק הם. אנחנו רוצים לשפר עוד למשל שפ"ח רוצים להעביר למבנה  

 באזור רחוב מרדכי איפה שנמצא משאבי אנוש ואז להעביר את משאבי אנוש. 

גדול  גב' קרן ברנדס מקסימוב:    לקחת את האגף הכל כך חשוב זה להורים ולשים במרחק כל כך 

 כשאנשים מגיעים קבלת קהל. 

יפה. לא מסיבה אחת זה רמת השרון זה אחד. שתיים. זה עבר גם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 שיחות עם אגף החינוך, הם מעוניינים בתהליך הזה.  

 הם ברור לי אבל הציבור.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 הציבור זה רמת השרון. מה זה סינמה סיטי זה פה. זה אנחנו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1זה התרחקות מאוד גדולה מהציבור. שאלה אחרונה. אנחנו במחסור של  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   
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לדבר הזה    פריורטיחטיבות פה שש שנתי מתי שזה יקרה אלוהים גדול. איך אנחנו קודם כל נותנים  

להוציא את הפקק מהחטיבות שלנו. כל אחת אלף ילד איך אנחנו לא נותנים במבנה מאוד טוב מענה  

 לדבר הזה.  

טוב. זה לא במבנה הזה. כרגע אנחנו זה תפיסה אחרת. אנחנו נציג  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

שנתי.   לשש  ללכת  רוצים  כרגע  אנחנו  אותו  אותה  עם  ממשיכים  אנחנו  אז  עד  שנים.  ארבע  בעוד 

תהליך. של החטיבות ביניים עד שנראה בעוד ארבע שנים בהנחה שאנחנו נבנה את קריית חינוך היא  

 תעבור לשש שנתי. גם אז דיברנו על הדבר הזה ובינתיים. על תפיסה. נכון בחנו.  

בלייר:   אהד  את  מר  להעביר  לאן  אין  כי  מתעכב  הכל  אוסישקין  ושל  קלמן  של  מחדש  בינוי  כל 

   התלמידים.

נכון. אנחנו מתכוונים לעשות בלי שום קשר בינוי פינוי. קודם כל  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 נבנה שם.  

 לפנות לשם לבנות להחזיר.  מר אהד בלייר: 

 לבנות ולהעביר אותם זה מה שיהיה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נסתם עכשיו הגולל. אם אתה מעביר בית ספר אין לך עכשיו את  מר אהד בלייר: 

 נעשה את לא. מה שלא נעשה שיפוץ או משהו כזה?   ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה לא שיפוץ זה בינוי.  מר אהד בלייר: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  לא  ראש  אותו.  נתאים  נעשה את השיפוץ  אנחנו  בינוי.  יהיה  לא  נכון. 

 נעשה בינוי אם אנחנו הולכים לשיטה הזאת ובחנו אותה אז לא יהיה בינוי בקלמן. אה. 

 תעדוף הכי גבוה לטיפול הזה כי הוא הכי. עו"ד גייל שורש:  

  בסדר עכשיו אני לא מדבר על קלמן. בואו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לא. אתם לא מדברים אותו דבר. הוא אומר משהו אחר. בית הספר הזה אמור להיות    מר גיא קלנר:

בית ספר מחסנית לתהליכי בינוי פינוי של התוכנית הגדולה של רעידת אדמה. וואנס בית ספר הופך  

 להיות בית ספר אורים אין לך בית ספר מחסנית להוציא בית ספר ולהכניס אותו.  

 מאיזה תוכנית יורדים?  עו"ד גייל שורש:  

  מהתוכנית של להרוס ולבנות מחדש. הכוונה היא ללכת לכיוון קריית חינוך. גב' ענת לין: 

 לא. אוסישקין לא קשור.   מר גיא קלנר:

  אוסישקין יהיה. מה אין. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר



   15.1.25  –רמת השרון  – 9מן המניין מספר שלא ישיבה מועצה 

143 

 

 1 יש בתי ספר שעדיין מחר בבוקר הורסים את אוסישקין צריך.  מר גיא קלנר: 
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שני המתחמים הקרובים לבינוי במסגרת רעידות אדמה אוסישקין קלמן, רגע הדר    :מר רוני עזורה

להיות   צפוי  שלו  הבינוי  אוסישקין  ז"א  פינוי.  בינוי  בתוכנית  בעצם  שניהם  היסודיים  של  מהקשר 

  בעצם על מגרש הספורט  

קלנר: גיא  למקום    מר  הספר  מבתי  חלק  להוציא  נצטרך  לא  בסוף  מציאות.  פוגש  זה  אם  השאלה 

  אחר. 

זה כרגע התוכנית של האדריכלים ומתכננים שם. הדר תוכנית דומה על מסגרת שני    :מר רוני עזורה

הספר   לבתי  ניתן  וחצי  כשנה  בנייה  תקופת  מגרשים.  ויש  המבנים  יהרסו  מכן  לאחר  המגרשים 

 פתרונות של יציאה מבית הספר לטובת פעילות ספורט חיצונית יותר.  

השאלה אם יוכלו ללמוד ולקיים שגרת חיים בסוף באתר של בינוי פינוי כזה. אני לא  מר גיא קלנר:  

יודע. אז לא יכול להיות שכן. אבל בהנחה ואתה לוקח את הבית ספר הזה או את השטח הזה כשטח  

 פוטנציאלי למחסנית בעצם אין לך איפה לעשות את הסירקולציה.  

לא. נמצא לה מקום. תאמין לי נמצא לה מקום. לא ניתן לילדים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 להיות בחוץ.  

ברגע שאתה לוקח את זה אתה כבר מעכב את התוכנית אם אתה אומר. כל הזמן  מר אהד בלייר:  

ששואלים את השאלות על אוסישקין אתה אומר כן. זה בתכנון זה תיכף מגיע אבל אם אתה הכשרת 

  את המקום הזה לאן זה יגיע?

 אני לא מבין את השאלה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  יש לך עוד עשרים דקות.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

אני רוצה להגיד משהו. על עקרוני על ההורים אני חושב שאתה מוביל פה מהלך נכון  מר גיא קלנר:  

וכו'.   ואני חושב שכולנו שותפים לו מבחינת תפיסה להכניס לבית ספר חינוך עירוני למצוא לו בית 

אני חושב שזה טיפה לא מבושל מידי מכמה היבטים. גם פררולינג תכנוני שצריך לעשות שם באזור 

 יש שם חרדת חניה, חרדת תנועה. חרדת יציאה וכניסה.  

   למי יש את החרדה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לתושבים.  מר גיא קלנר:

    .איך תושבים. סתם שאלה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  אני לא אומר שלא. אני אומר  איציק שנייהמר גיא קלנר: 
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 1זה אותם תושבים שרוצים שתים עשרה וארבע עשרה ושש עשרה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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  קומות.  

   הם לא רוצים. אני אומר עזוב פה סביב השולחן.  : הפוך.מר גיא קלנר

תכשילו. אין מקום אחר. אין מקום אחר. זה המקום הכי ראוי  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  לעשות אותו שם.  

   לצורך העניין סתם שאלה. בית קובי במבחן הזה?מר גיא קלנר: 

   הוא לא מוכן. אתה לא יכול אין תב"עראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  יש לו ייעוד.מר יעקב קורצקי: 

    סיפור.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   שינוי תב"ע זה לא משהו.מר גיא קלנר: 

    רגע שנייה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 משפט אחד כל מה שאני אומר עם כל הלהיטות לקדם את התוכנית הזאתמר גיא קלנר: 

ואני בעד. אני מכיר שם גם רבים מההורים שרוצים לעבור לפה בצדק זה טוב גם למערכת החינוך  

צריך טיפה אוויר תכנוני לגבי הדבר הזה לפני שזורקים שבספטמבר יהיה בית ספר שעוד לא יודע מה  

 קורה עם פינוי בינוי.  

אני לא. בוא תקשיב. לא בכדי לפחות חמש שנים אם לא שש שנים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 העסק הזה נשאר. כי עבדו עם זמנים ולוחות זמנים וכו'.  

מקסימוב:    ברנדס  קרן  לתוך  גב'  קשור  שלא  אחד  פה  אין  הרי  אחרת.  לבנות  החדשה.  בקדנציה 

השאלה היא באיזה מחיר ואם המחיר יהיה קטסטרופה באזור הזה תחבורתי. אולי לא. אבל צריך 

 לעשות עבודה מטה רצינית בעניין.  

 עבודת מטה עשינו. אני טוב כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אלקובי:   שבע  בת  הגב'  אחד    חדשיםאולי  היה  זה  עלה  רום  יעל  של  הנושא  כל  אבל  יודעים  לא 

 השיקולים להעביר לשם אחד השיקולים העיקריים לא להעביר אותם לשם זה היה בגלל התחבורה.  

  אז למה אישרתם את זה? מה לא אישרתם יעל רום?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כן. יעל רום  גב' בת שבע אלקובי: 

 מה הולך שם?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא הבנת.  גב' בת שבע אלקובי: 

 הבנתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 בגודל הזה.  פחות או יותרזה בית ספר פסלו את זה בגלל הנושא של תחבורה. גב' בת שבע אלקובי: 
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 אני עושה את זה בכפוף לבדיקה תחבורתית.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מורשה.  כמו האזור שלמר אהד בלייר: 

הבנתי. בדקתי אין שטח אחר. אין שטח אחר. מה אני רוצה לעשות  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 דווקא? אין לנו שטח אחר. חבר'ה חברים. הבנו בסדר בדקנו.  

 לאשר את הצורך אבל לא את המיקום. עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  לאשר  ראש  מבקש  אני  פעם.  עוד  אומר  אני  לא.  ממש  לא.  ממש  לא. 

אחרי שבדקנו ואין חלופה אחרת. לא מצאנו חלופה אחרת ובדקנו את כל האפשרויות לאשר את זה  

של תחבורה תנועה באזור ורק לאחר מכן כמובן אם נקבל את הדו"ח ויהיה בסדר   בכפוף לדו"ח  

  נאשר אם יהיה בעיה של כאוס.

 למה אנחנו צריכים להצביע עכשיו.  גב' בת שבע אלקובי: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  רוצה  ראש  אני  אלך.  אני  מה  התהליך.  את  להניע  רוצים  אנחנו  כי 

 להתחיל להניע את התהליך.  

   ספר הזה הוא בית ספר פרטי.כיוון שבית ה גב' סיון דהן:

 היה הוא כבר לא פרטי. הוא ממלכתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

השאלה שלי היא האם אפשר להתחיל בו את הלימודים בשעה שונה מאשר שאר בתי      גב' סיון דהן:

 הספר.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  הוא  ראש  היום  יהיה ממלכתי סליחה.  הוא  היום.  הוא ממלכתי  לא. 

 מוכר שאיננו מוכר. כן חברים. 

אני רוצה להגיד לפרוטוקול לפני שאנחנו מצביעים אני בעד להצביע על  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

אותו   רוצים  כולנו  כי  אורים  לבית ספר  מקום  למצוא  עקרונית  הצבעה  שיהיה  פה  הציעו  מה שהם 

 בתוך רמת השרון. אך ורק על בחינת המקום. על זה שאין בחינה  

 בדקתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 המשמעויות שלה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  בדקתי  ראש  הערות.  גם  לי  הערת  בדקתי  למדן  עידן  לכם  אומר  אני 

  הייתי  

לא אבל הבדיקה היא איציק קודם כל תצביע אין מה לעשות. אני אומר הבדיקה היא    מר גיא קלנר:

יותר   בדיקה  גם  היא  הבדיקה  שלה.  התוצאות  התוצאות.  תהיה  מה  יודע  לא  אני  תחבורה  רק  לא 
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 1אסטרטגית במובן של איך זה מתממשק התוכנית פינוי בתי ספר. האם נצטרך לעוד חמש שנים כי  
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 לא יהיה לך שום מרווח גמישות תיקח אוויר שנייה.  

  לא. גם את זה בדקנו. מה הקשר זה בית הספר הזה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא וואנס אתה לוקח אותו נגמר.   מר גיא קלנר:

 יש קשר שבית ספר אחר לא  עו"ד גייל שורש:  

  בסדר אני מעמיד את זה להצבעה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  רווחה נשאר?  מר גיא קלנר:

 כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 חינוך כפוף לבדיקה.  למערכת אנחנו בעד קבלת בית ספר אורים עו"ד גייל שורש:  

 איך רווחה נשאר כי יש עניין של פרטיות וסודיות.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

לא מסובך. יש הפרדה. הכל בסדר. בדקנו גם את זה תאמינו לי.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

מש"ח להסדיר את    12אני מבקש לאשר את התב"ר על סך   אני מבקש ברשותכם לאשר את איפה זה?

  . מי בעד? כמה תשעה. מי נגד? שלושה. מי נמנע? כולם נמנעים?מתחם אגף החינוך לבית ספר אורים

 

 הסדרה בית ספר אורים-2025-21תב"ר ,

(: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן,  9בעד )

 נאוה פרס, הדר שוייצר 

 (: גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק  6נמנע )

 התב"ר אושר

 

 כן.  גב' פרח מלך: 

 תודה רבה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תב"ר הבא.  גב' פרח מלך: 

הכל בסדר חברים האמינו לי אני לא בא לעשות בתוך עמי אני חי.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 עשינו את הבדיקה.  

 את הדרך שבה זה נעשה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 760תכנון קרית חינוך רש/-2025-22תב"ר ,
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 מש"ח.   5 760תכנון קריית חינוך רש גב' פרח מלך: 

מה שמגיע מגיע מה אתם רוצים. תחילת קדנציה דיברנו על  הסבר.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

חינוך.    45הנושא הזה. של קריית חינוך שטח של   לקריית  סינמה סיטי. מתאים מאוד  דונם באזור 

קריית חינוך הזאת אמורה לשרת את שני בתי הספר התיכוניים ואת חטיבות ביניים שלנו. למסלול  

התכנון   את  לאשר  מבקש  אני  שם.  שתהיה  הקריה  עם  שנתי.  לשש  עוברים  גן  ונווה  שנתי  שש  של 

    חמישה מש"ח אנחנו 

 שנה.   15אני אזכיר לך דיברת על זה כבר לפני  גב' הדר שוייצר:

 אז זה עוד לא היה. נכון. אבל עכשיו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מבחינה חינוכית יש  חושבים שפתרון שש שנתי זה פתרון טוב  לא כולם  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 לזה הרבה יתרונות וחסרונות אני מקווה שעשית עבודת מטה ראויה.  

ברגע שנווה גן עבר זה לא בהחלטה שלי זה בהחלטה קודמת יש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

    מי בעד? תודה פה אחד.מקום להיכנס לתוך התהליך הזה וזהו. חברים 

 

 אושר פה אחד, 760תכנון קרית חינוך רש/-22-2025תב"ר ,

  

 תרבות נוער וצעירים-2025-23תב"ר ,

 

אנחנו חוזרים תכנון של מבנה תרבות נוער וצעירים. אנחנו נעשה את ההתאמות גם  גב' פרח מלך:  

שאמור היה להיות    280לתכנון של מדרשה במידה ויהיה אפשר להשתמש התוכנית הקיימת. תב"ר  

אם   וצעירים.  נוער  תרבות  של  לבית  התאמות  לעשות  רוצים  אנחנו  נכון.  בזמנו.  שאושר  למדרשה 

 אנחנו יכולים להשתמש בתכנון, ולהשתמש קדימה אם לא אז לא.  

  מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

גייל שורש:    מה  עו"ד  לא  איזה השימושים. מה השימושים  להבין  רוצה  אני  לא התכנון.  זה  רגע. 

 התכנון.  

 לצעירים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 נוער וצעירים. גב' פרח מלך: 
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 אתם מוותרים. עו"ד גייל שורש:  

אנחנו לא מוותרים. אנחנו יהיה מרכז תרבות נוער וצעירים. יהיה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 תרבות נוער וצעירים.  

את כל מה  לאן אתה מעביר את מה שיש לך כרגע? בית חם ובית כנסת שיש שם?מר יעקב קורצקי:  

 שיש שם. 

אני חייב לומר לך משהו. בית הכנסת נמצא שם באישור של ראש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

עיר שהיה בזמנו זמני זה אני הייתי. נתתי להם את זה זמני. נמצא עם כל הכבוד. נתתי להם את זה  

 זמני.  

 שנה.    25מה. יש לנו בית כנסת מר יעקב קורצקי: 

 אני נתתי להם זמני. תקשיב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מה תעשה עם בית חם?  מר יעקב קורצקי: 

 בית חם יצטרך לזוז. עם כל הכבוד הוא קיבל את זה גם זמני.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני צריך להתנגד לזה. קודם כל תמצא לזה פתרון.  מר יעקב קורצקי: 

 בסדר אני אומר לך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה חוצפה יש לך בית כנסת ויש שם בית חם  מר יעקב קורצקי: 

 בית הכנסת שאנחנו נתנו לו אני לא זורק אותם. נמצא להם פתרון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 קודם כל תגיד שיש לך פתרון ואז אני יצביע.  מר יעקב קורצקי: 

 אני אמצא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא. עכשיו אמרת דברים אחרים.  מר יעקב קורצקי: 

 לא חד משמעית אני אמצא פתרון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מדברים ביחד  

 לא. אתה לא יכול להעביר אותם זה בית כנסת סגנון אחר ויש שם משהו אחר.  מר יעקב קורצקי: 

הכל בסדר. אני נתתי אני אומר לכם. אני נתתי את זה זמני. תשאל  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 זה היה הרב זיגדון.    את בעלה של סמדר.

 מיליונים. מר יעקב קורצקי: 

רוכברגר כל הכבוד. ראש העיר:    -מר איציק  זמני. סליחה עם  ויפה אבל המטרה הייתה  הכל טוב 

 תצביעו נגד. הכל בסדר. חבר'ה. 
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 1 אומר לי זמני עכשיו אני לא יכול להצביע. בית חם משרת מאות תושבים. מר יעקב קורצקי: 
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בית חם עם כל הכבוד לרב גוטמן. גוטמן קיבל את זה לשנה אחת  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  ועם הזמן זה המשיך והמשיך. מה היית עושה עם התרבות אם היו עושים תרבות?

 התנגדתי. מר יעקב קורצקי: 

  מה נראה לך שאני לא אתן לבית הכנסת?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני יודע. תגיד לי איפה.  מר יעקב קורצקי: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  יתהפך  ראש  אם  ייסגר  לא  כנסת  בית  שיש  מקום  שנמצא  אומר  אני 

העולם. לא ייסגר מילת כבוד שלי. חבר'ה אני לא סוגר את בית הכנסת. אני יעביר את בית הכנסת.  

אני אמצא לו מקום אולי לא יודע. חבר'ה בסדר שיישאר התרבות. אז אני מביא את זה להצבעה. אני  

 מבקש לאשר  

אין שם לא תרבות ולא כלום. למה לא יהיה. למה כל מבני הציבור שאתם רוצים  מר יעקב קורצקי:  

 עוד מבנים. תעשה בבן גוריון.   לעשות רק מורשה?

    למה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 רק בתי כנסת?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  מדברים ביחד דופקים על השולחן.

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  כפי  ראש  בהתאמה  החדש  התכנון  את  לאשר  מבקש  אני  חברים 

הוא לא מבין שאני     שביקשתי את התכנון. מיליון שקל לתרבות צעירים ונוער. רגע שנייה. מי בעד? 

 לא אסגור את בית הכנסת.  

 את רצית לעשות הסבה של תב"ר זה מה שאמרת. זה לא אותו דבר. עו"ד גייל שורש:  

לא. זה לתכנון. אני יכולה לקחת מאתיים שמונים זה לא יספיק לי. גם ככה. אני רואה  גב' פרח מלך: 

 לעשות התאמה.  

 יש שם תב"ר  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שינינו ייעוד.   280יש את התב"ר של גב' פרח מלך: 

 נכון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נכון.  גב' פרח מלך: 

 קיים של המדרשה. את אמרת שזה לתכנון העו"ד גייל שורש:  

 נכון. כן כן.  גב' פרח מלך: 

 הצבענו.  עו"ד גייל שורש:  
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 1 זה לא אותו דבר.   עו"ד גייל שורש:
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  כמה מצביעים?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 כולם בעד.   מר גיא קלנר:

 לא כולם. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 אני נגד.  מר יעקב קורצקי: 

  נגד. הכל בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מי נגד עוד?   מר גיא קלנר:

 נמנע.  מר דן רוק: 

   בעד. 12מי בעד? עוד פעם רוצה לספור. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  דן ויעקב מתנגד.בעד. מה חבר'ה מה אתם רוצים  123ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לצעירים. מקום לצעירים.  גב' פרח מלך: 

 

 תרבות נוער וצעירים-2025-23תב"ר ,

 איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, עידן למדן, נאוה פרס, גיא קלנר, סיון דהן,  (: 12בעד )

  הדר שוייצר, גייל שורש, בת שבע אלקובי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר                 

 עופר קליך, מוטי גינדי. (: יעקב קורצקי, 3נגד )

 ק ודן ר(: 1נמנע )

 רהתב"ר אוש

 

 מדברים ביחד  

 :   מה עד שתיים בלילה השתגעתם יאללה נו. חברים.  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

יש לי הצעה. האם תוכל להקדיש פרק זמן בישיבת מועצה הבאה לכל הרעיונות  עו"ד גייל שורש:   

  לתב"רים חדשים?

כמה דקות תאמינו לי אתם תאהבו את מה שאנחנו מראים נותנים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 אתה נמנע.   פה. אני מבקש חברים מה?

 נמנעתי אני לא רוצה.  מר דן רוק: 

 אני אומר לכם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נגד המבנה הזה.    שאני עשו כאןמר דן רוק: 
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 1לא. אני לא סוגר בית כנסת אני גם לא אסגור. נכון שאין לי פתרון  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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חברים   כרגע להגיד איפה זה יהיה אבל יש עוד. לא נמצא לו מקום. הלאה חברים. חברים. כמה כסף? 

 אני מבקש לאשר תב"ר תוספת להקמת תוספת קומה למועדון נווה רסקו.  

 אף אחד לא מגיע אליהם בכלל. אין בהם צורך. אף אחד לא נכנס.  מר יעקב קורצקי: 

 זה מה שמתבקש מגוונים. תציעו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מדברים ביחד  

  עד אחת וחצי לא יותר מזה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  אמרת שיהיה זמן לתב"רים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

שמונים אחוז    בסדר אבל זה מי לקח בחשבון שזה ייקח עד עכשיו?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 מהזמן זה הדיבורים.  

 תב"ר מגוונים. מר אהד בלייר: 

 בואו נעשה את זה בישיבה הבאה. מן המניין נתחיל עם פרק תב"ר ונתקדם.  עו"ד גייל שורש:  

     אפשר לאשר חבל.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מה ששלנו ואחר כך אפשר לעשות.   עו"ד עידן למדן:

  נו קדימה יש לנו רק אני מעלה. לא רוצה לעלות הצעת נגד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 שיעלה הצעת נגד. עוד לא שמע את ההצעה. איך הוא מעלה הצעת נגד?   עו"ד עידן למדן:

אמרתי קומה הוא רוצה יותר מקומה. אמרתי אני מבקש לאשר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  את הקמת תוספת קומה לנווה רסקו ללכת על הכל עכשיו?

 כל הארבעה האלה. חמישה אלה. תגיד את הסכום.  גב' פרח מלך: 

 אמרתי ארבע וחצי מש"ח.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תצביע.  גב' פרח מלך: 

 אני מבקש להצביע על  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 נווה רסקו  מתנ"ס  תוספת קומה לגב' פרח מלך: 

 מי בעד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  : מאיפה האומדן?מר עופר בראון

     הערכה של מגוונים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 תוכנית ששוכבת הרבה זמן והעירייה לא יישמה אותה.   עו"ד עידן למדן:

 לא שומעים אותך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1     אלף כפול השטח.   12כמו שאמרתי מר אהד בלייר: 
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  יש לנו תוכנית מסודרת   עו"ד עידן למדן:

   הלאה. מר גיא קלנר:

        תודה. פה אחד נכון?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

       כן.  עו"ד עידן למדן:

רוכברגר וחצי  ראש העיר:    -מר איציק  בן אחד  וחצי מיליון  סגירת קומה בקריית הצעירים. אחד 

 לשני מיליון.  

 תשים שתיים. גב' פרח מלך: 

 שני מיליון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

קריית הצעירים דורש יותר כמעט שלוש מיליון. שתיים נקודה תשע מיליון. זה לא  מר אהד בלייר:  

 רק סגירה של הקומה.  

 מה עוד. רגע.  גב' פרח מלך: 

 חוץ מהקומה צריך שיפוץ של כל המבנה. מר אהד בלייר: 

 אני  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 דורש שיפוץ. מר אהד בלייר: 

הכל בסדר. שנייה באנו עם פתיחות אם נצטרך לעשות התאמה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

     נעשה אבל כרגע זה מה שהם ביקשו.  

 למגוונים כרגע יש תוכניות עבודה    עו"ד עידן למדן:

     חברים אני רוצה לסיים. אם צריך  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אחת הרעות החולות של גוף יחסית קדנציה הקודמת הייתה המון תקציבים הרבה    עו"ד עידן למדן:

 דברים שבסוף לא בוצעו ולא יושמו. אנחנו יודעים  

       שקט נו חבר'ה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אנחנו יודעים שהפער בין המצוי לרצוי וכולל העדפה תקציבית הוא גבוה. יש לנו    עו"ד עידן למדן:

תוכניות במגוונים תוכניות שיפוץ שונות וכאלה ואחרות שמסתכמות פלוס מינוס בתשעה מש"ח. יש  

תב"ר שוטף של מגוונים כולל השיפוצים הרגילים. כרגע השנה הזאת יש יעד מאוד ברור. פעם אחת  

האלה   התב"רים  שני  את  לקחת  התושבים  של  התוספות  בגלל  גם  החדש.  הבינוי  בגלל  גם  ולתמיד 

פלוס התב"ר הנוסף שבגולן מתנ"ס וכמובן יהיה התב"ר שמוטען ולא עלה של שיפוצי ביטחון. אנחנו  

 אם תהיה אפשרות ויהיה אפשרות להביא לעוד פרויקטים כמובן נביא לעוד פרויקטים. 
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 1 יש עוד סעיף חשוב שאני רוצה להעביר אותו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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בלייר:   אהד  את  מר  אומר  התב"רים    9.5אני  על  פה  ישבתי  אני  גם  כי  אותו  מכיר  אני  העביר  אלי 

  כי צריך ל הוסיף גם.   9.5מש"ח לא   15האלה ואחרי שישבתי איתו. הגעתי ל

 ואפשר להגיד בתי תרבות מאוד.    24אפשר גם להגיע ל  עו"ד עידן למדן:

   אתה רוצה אני לא מעביר את זה. מה אני  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 ברור שאפשר להוציא עוד ועוד.  : עו"ד עידן למדן 

 צריך לקחת בחשבון תשע וחצי.  מר אהד בלייר: 

הוא אמר לי את הנתונים האלה. מה  אני דיברתי אישית עם אלי.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

אני לא יודע. אני אבל אתה אומר שלא. הוא   אתה רוצה שאני יעשה? שאני יעשה מה שאתה אומר?

     אומר.  

מעלית הנגשה שבע מאות ושתיים זה משהו אחר הולך מתקציב הנגשה. כרגע זה    עו"ד עידן למדן: 

 מה שצריך.  

אני מוריד את הכל והולך. חבל. אני לא יכול לקבל אישור עכשיו  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

או לאשר עכשיו על סמך שאתה אומר צריך את זה. דיברתי עם אלי. ואמר דיברתי עם עידן. אמרו לי  

את הדברים האלה. אלה הנתונים שצריך אם נצטרך לעשות עוד איזה שהיא התאמה. אתם רואים  

 את הנכונות. רגע אוהד. אתה רואה את הנכונות לא באנו לעשות את זה טריקים. 

לא בסדר ברור. זה נכון כל הדברים האלה. זה לא בא אבל אני אומר כשאלי נתן את  מר אהד בלייר:  

 תשע נקודה  

 אני לא יודע מה זה תשע. לי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  אני יודע מה זה. מר אהד בלייר: 

    אוהד הם לא עכשיו נתון שלא מופיע בפניהם. זה לא יעזור.   מר גיא קלנר:

עולה    עו"ד עידן למדן: הקתדרה  של  את    12מבנה  גם  ולבוא  עכשיו  להביא  יכולתי  אני  מש"ח. 

 הקתדרה. אנחנו עושים דבר אחרי שלב אחרי שלב.  

הוא דיבר איתי לידו. הוא ביקש     אתה מאמין שהוא דיבר איתי?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 את זה. לידו. תאמין לי אם נצטרך לעשות התאמה נעשה התאמה אני לא יכול עכשיו לעשות את זה.  

 מספיק עם הסיפורים.   עו"ד עידן למדן:
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 1כמה שהם צריכים אני מאשר. אבל אני לא יכול. חבר'ה זה נגמר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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מיליון אתם השתגעתם? אבל    15הישיבה. אני רוצה מושכים דיון סרק עכשיו. אני עכשיו יכול לאשר  

  לא ביקשו. ממני לא ביקש. חברים. 

 תעלה את ההצבעה של תשע וחצי.   מר גיא קלנר:

  אני לא מבין את זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

     בסדר הוא אמר. זה לא   מר גיא קלנר:

נעשה חמישים מיליון מגוונים תב"ר רוצה יותר מחמש עשרה. רוצה את הקתדרה    עו"ד עידן למדן: 

עכשיו ורוצה גם את המתנ"ס השני עכשיו. גם את זה אני רוצה וגם את זה שיפתח בגלילות בסדר.  

אני כרגע בזכות זה שנלחמתי. לא פונה אלי כהן ובזכות זה שנלחמתי קיבלנו את התקציבים ובזכות  

 זה הפיצוצים שעשית. אז מספיק די כבר. כמה פופוליזם בגרוש.  

  –אתה מוכן לתת לי לדבר  דקה. אני מבקש לאשר על פי המלצת  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

  עידן למדן מפריע  

 די.   מר גיא קלנר:

אני מבקש לאשר שני מיליון שקל תוספת לסגירת קומה מתנ"ס  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

וחצי   ויו"ר מגוונים. ארבע  פי הדרישה של מנכ"ל מגוונים  על  לי  פי מה שנאמר  על  צעירים.  קריית 

  אישרנו כבר. אישרנו. מי בעד?

 זה יכסה את המעלית. שמונה מאות אלף. מר אהד בלייר: 

 אבל אני צריך לעשות התאמה ויבקשו ונעשה התאמה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה לא שלי.  מר אהד בלייר: 

 אבל אלי דיבר איתי. למה אתה מה אתה רוצה שאני יעשה?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 הוא יודע על מה הוא מדבר. הוא יודע. מה ביקש.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 תוציאו מסדר היום.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

     לא. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 נחנו יודעים בדיוק מה צריך. א עו"ד עידן למדן:

 אם אלי יגיד שצריך לעשות התאמה. אז נעשה התאמה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 יש פה עוד סעיפים.  עו"ד גייל שורש:  

 חברים הלאה. תודה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 איציק אני חייבת ללכת.   עו"ד נאוה פרס:
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 1 את צודקת. חמש דקות סיימנו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 יכול להיות שתהיה הסכמה יכול להיות שלא.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 יש סעיף נוסף שאני רוצה לאשר אותו. זה חשוב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בישיבה הבאה. עוד שבועיים.  עו"ד גייל שורש:  

 אני מבקש לאשר עוד סעיף אחד. את השאר נעשה בישיבה הבאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  מתי?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 בישיבה הבאה שתהיה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בישיבה הבאה מאשרים תב"רים נוספים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 כן.  עו"ד גייל שורש:  

אני מבקש שני סעיפים בבקשה. פרח אני מדבר איתך אני מבקש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 תב"ר של צמצום פערי מיגון. 

 סגירת קומה בבקשה להצביע שוב. לא כתבנו סליחה. פה אחד?  גב' פרח מלך: 

     בסדר אם צריך נעשה התאמה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בוודאי שנוסיף.   עו"ד עידן למדן:

 הלאה חבר'ה בואו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא צריך דיון. גב' פרח מלך: 

 צמצום פערי מיגון  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מה עם הצופים. גב' פרח מלך: 

רגע. צמצום פערי מיגון בבתי ספר. מה שדיברנו קודם כל הסיפור  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 של ההתאמות חמישה מיליון שקל תב"ר.  

 ביטחון במקלטים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

לא. זה תוספת רק של מיגונים של חדרים בתוך בתי ספר. זה לבתי ספר ספציפי. לא  גב' פרח מלך:  

 למבנים ומקלטים קיימים. זה מקלטים ומבנים זה הקצפה בתוך החדרים.  

 בתוך החדרים עצמם. מה שדיברנו. לא קודם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 זה היה על מקלטים.  גב' פרח מלך: 

 בסדר יאללה.  עו"ד גייל שורש:  
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 1  פה אחד  הלאה מי בעד?דיברנו גם על זה אבל לא אישרנו את זה.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר
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היום זה עלה גם קלנר. עידן. כן דיברתם על זה בזמנו,  זה הנושא הכי חשוב בעיני אני מבקש לאשר  

     חמישה מיליון שקל מי בעד?  מבנה יביל לשבט צופי סער  

 אני רוצה מבנים יבילים אני רוצה את מבנה קבע.   למה לא עשרים?  עו"ד עידן למדן:

 בטח ואת האקולוג מהתב"ר אמרנו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 איכות הסביבה.   מר אסף אפרים:

 איכות הסביבה כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא צריך לאשר. עו"ד גייל שורש:  

 אני לוקחת מהתב"ר הקיים.  גב' פרח מלך: 

  את לא צריכה אישור?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 לא.  גב' פרח מלך: 

     לא צריך אישור.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 קיים בתוך התב"ר מוטען בתב"ר   עו"ד עידן למדן:

      תודה רבה ערב טוב. קצר ולעניין. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 קובץ החלטות
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   2025תקציב שוטף   .1

 

 החלטה:

 ש"חאלף   השעומד על שש מאות ושלוש מיליון שמונה מאות ושלוש 2025תקציב   אישור 

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9בעד )

 . עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               

 (: גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי, קרן מקסימוב ברנדס,6נגד )

  אהד בלייר, דן רוק.              

 .  (: גיא קלנר, סיון דהן2נמנע )

 

 

 

 2025תקן ומצבת כוח אדם לשנת   .2

 

 

 2025את מצבת כוח אדם לשנת   ורשיהחלטה: א

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9בעד )

 . עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               

   (: גייל שורש, בת שבע אלקובי, קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק.5נגד )

 .  (: גיא קלנר, סיון דהן2נמנע )
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 1 

 . 2025תקציב נדרש כרזרבה לרשות איתנה לשנת   .3

 

 2 

 החלטה:  

 אישור תקציב רזרבה שעומד לזכות העירייה   פה אחד בעדהצביעו  (16)  כל חברי המועצה

 ₪.כשישה מיליון שלושים ותשע אלף  1%ועומד על שיעור של   2025כרשות איתנה לשנת 

 3 

 4 

 : 2024תקציב פיתוח לשנת  .4

 עדכוני תב"רים  4.1

 

 5 

 ₪   2,234,107נגישות לאוכלוסיות מיוחדות הגדלה  עס'  – 52תב"ר מס' 

 6 

 52תב"ר  פה אחד בעד החלטה: כל חברי המועצה הצביעו 

 7 

 שח    1,509,055הגדלה עס'  124תב"ר מעונות בית שמאי מס' 
 

 8 

 124תב"ר   פה אחד בעדהחלטה: כל חברי המועצה הצביעו 

 9 

 ₪   3,922,647שיקום מבנים היסטוריים  128תב"ר 

 10 

 128תב"ר   פה אחד בעדהחלטה: כל חברי המועצה הצביעו 

 11 

 12 

 13 
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 ₪  9,247,591 –שדרוג חזות המרחב הציבורי  – 160תב"ר 

 1 

 160תב"ר   פה אחד בעדהחלטה: כל חברי המועצה הצביעו 

 2 

 3 

 ₪ הגדלה   2,721,050 –הרחבת בית ספר רמב"ם  – 265תב"ר 

 4   ירד מסדר היום

 5 

 ₪ הגדלה  2,880222מקלטים ציבוריים שדרוג.  358תב"ר 

 6 

   358תב"ר   פה אחד בעדהחלטה: כל חברי המועצה הצביעו 

 7 

 8 

 ₪ הגדלה   1,499,089תכנון אזור תעשיה נווה מגן  563תב"ר 

 9 מורידים את זה כרגע. ומביאים את זה קודם כל לדיון בוועדה. 

 10 

 11 

 שח הגדלה   945,333 –תוכנית מתאר כוללנית לרמת השרון  – 569תב"ר 

 12 

 : 569החלטה: אישור הגדלת תב"ר 

( : איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן  14בעד)

 למדן, נאוה פרס, גיא קלנר, סיון דהן, הדר שוייצר, קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק  

 (:  גייל שורש, בת שבע אלקובי 2נגד)

 13 

 14 

 ₪    1,750,722הגדלה  –תכנונים ומדידות שמעות  -1071תב"ר 

 15 

 1071אישור התב"ר  פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 
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 2 

 מש"ח הגדלה. 1התחדשות עירונית בן חיים.  -2008תב"ר 

 3 

 2008אישור התב"ר  פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 4 

 5 

 הגדלה   450,000התחדשות עירונית ריינס.  2009תב"ר 

 6 

 2009אישור התב"ר  פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 7 

 8 

 ₪ הגדלה   541,583 –שדרוג מערכות השקיה.  557תב"ר 

 9 

 557אישור התב"ר  פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 10 

 11 

 ₪ הגדלה   5,732,857 –מערכת צילום והתראה עירונית  – 317תב"ר 

 12 

 317החלטה: אישור הגדלת תב"ר 

( : איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן  14בעד)

רוק, בת שבע   דן  בלייר,  גיא קלנר, סיון דהן, הדר שוייצר, קרן ברנדס, אהד  נאוה פרס,  למדן, 

 אלקובי  

 (:  גייל שורש 1נמנע)

 13 

 14 

 15 

 16 
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 2 

ספורט    –  959תב"ר   במתקני  מגרש  חידוש  עקב  ספורט  במתקני  שח'    2,309,883  –השקעה 

 הגדלה  

 3 

 959אישור התב"ר  פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 4 

 5 

 ₪ הגדלה  1,553,031 –רישוי אולמות ספורט  – 958תב"ר 

 6 

 958אישור התב"ר  פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 7 

 8 

 שח' הגדלה    5,505,513עבודות בטיחות במוסדות חינוך.  – 113תב"ר 

 9 

 113אישור התב"ר  פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 10 

 11 

 הגדלה בחמישה מש"ח ללא מספר תב"ר הקמת מרחבי מרכז ברחבי העיר  

 12 

 אישור התב"ר הפתוח פה אחד בעדהחלטה: כל החברים הצביעו 

 13 

 14 

 15 

 16 

 17 

 18 

 19 
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 1 תברים חדשים   4.2

 2  

   תכנון תב"ע ציר ביאליק/ וייצמן ז'בוטינסקי 2025-1תב"ר ,

  פה אחד -תב"ר תכנון עיר ציר ביאליק/וייצמן ז'בוטינסקי , חברי המועצה הצביעו בעד

   תכנון תב"ע ציר סוקולוב 2025-2תב"ר ,

  פה אחד  -תב"ר תכנון עיר ציר סוקולוב, חברי המועצה הצביעו בעד

   תוכנית עיצוב עירונית  2025-3תב"ר ,

  פה אחד  -תוכנית עיצוב עירונית, חברי המועצה הצביעו בעד 225-3תב"ר 

   תוכנית הצרחת שטחי ציבור 2025-4תב"ר ,

  פה אחד  -תוכנית הצרחת שטחי ציבור, חברי המועצה הצביעו בעד 2025-4תב"ר ,

   תב"ע מתחם בית מלינוב   2025-6תב"ר ,

  פה אחד  -תב"ע מתחם בית מלינוב חברי המועצה הצביעו בעד 2025-6תב"ר ,

  פעולות קידום מתחמי התחדשות עירונית 2025-7תב"ר ,

  פה אחד  -חברי המועצה הצביעו בעד -פעולות קידום מתחמי התחדשות עירונית 2025-7תב"ר ,

  קו ניקוז רחוב גולומב 2025-8תב"ר ,

  ירד מסדר היום 2025-8תב"ר ,

  החלפת מבנה אגודת הספורט 2025-9תב"ר ,

 החלפת מבנה אגודת הספורט: 2025-9תב"ר ,

 איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, (: 11בעד )

 נאוה פרס, גיא קלנר, סיון דהן, הדר שוייצר                   

 (: בת שבע אלקובי, אהד בלייר 2נגד )

 (: גייל שורש, קרן מקסימוב ברנדס, דן רוק3נמנע )

  התב"ר אושר

  הגדלת המצלמות בטחון ובטיחות 2025-11תב"ר ,

  הגדלת המצלמות בטחון ובטיחות, חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד 2025-11תב"ר ,

  בניית מגרש סינטטי כדורגל נוסף  2025-10תב"ר ,

 בניית מגרש סינטטי כדורגל נוסף, חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד 2025-10תב"ר ,

 ,  2025שיפוצי קיץ  2025-16תב"ר ,  
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 ,  חברי מועצה הצביעו בעד, פה אחד 2025שיפוצי קיץ  2025-16תב"ר ,  

 בית לחיים לבעלי מוגבלויות,   2025-17תב"ר ,  

 בית לחיים לבעלי מוגבלויות, חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד  2025-17תב"ר ,  

 ,  muni 100 2025-18תב"ר ,  

 , חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד muni 100 2025-18תב"ר ,  

 בניין פיס,  2025-19תב"ר ,  

 בניין פיס, חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד  2025-19תב"ר ,  

 בי"ס חינוך מיוחד, -2025-20תב"ר ,  

 פה אחד -בי"ס חינוך מיוחד, חברי המועצה הצביעו בעד -2025-20תב"ר ,  

 הסדרה בית ספר אורים-2025-21תב"ר ,  

 הסדרה בית ספר אורים-2025-21תב"ר ,  

( עידן למדן, 9בעד  גינדי,  מוטי  עופר קליך,  יעקב קורצקי,  לירון בלומנר,  לין,  ענת  רוכברגר,  (: איציק 

 נאוה פרס, הדר שוייצר 

 (: גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק  6נמנע )

 התב"ר אושר

 760תכנון קרית חינוך רש/-2025-22תב"ר ,  

 , אושר פה אחד760תכנון קרית חינוך רש/-2025-22תב"ר ,  

 תרבות נוער וצעירים-2025-23תב"ר ,  

 תרבות נוער וצעירים-2025-23תב"ר ,  

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, עידן למדן, נאוה פרס, גיא קלנר, סיון דהן,  12בעד )

 הדר שוייצר, גייל שורש, בת שבע אלקובי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר                  

 (: יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי. 3נגד )

 (: דן רוק 1נמנע )

 התב"ר אושר

 1 




